


# ការចោទប្រកាន់

 សូមអរគុណបងប្រុសនៅលីល។ សូមយើងឈរមួយភ្លែតសម្រាប់ ការអធិស្ឋាន។ ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។ តើមានពាក្យស្នើសុំអ្វីដែលត្រូវ និយាយទេ ប្រសិនបើវានឹងត្រូវបានប្រាប់ដោយការលើកដៃឡើង គ្រាន់តែទៅកាន់ ព្រះនិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...”? សូមចាំក្នុងគំនិតរបស់អ្នកឥឡូវនេះ—អ្វីដែលអ្នកចង់ សួរទ្រង់ ហើយជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក ខណៈពេលដែលខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់ អ្នក ផងដែរ។

2 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើង...រាប់ឯកសិទ្ធិបែបនេះ ដើម្បីមកព្រះវិហាររបស់ ព្រះអម្ចាស់ នៅថ្ងៃដ៏អាប៌អូរនេះ ហើយ—ហើយរកឃើញព្រះរាជបុត្រា-ពន្លឺនៃព្រះភ្លឺ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធច្រៀងតាមរយៈមនុស្ស ហើយនិយាយតាមរយៈមនុស្ស គ្រាន់តែជា—ចង្កោមតូចមួយនៃបុត្រា-ចែងចាំងនៅខាងក្នុង។ យើងសូមអរគុណ ទ្រង់សម្រាប់ការនេះ ព្រះរាជបុត្រានៃស្ថានសួគ៌—ភ្លឺនៃជុំវិញដូងចិត្តរបស់យើង។ តើយើងអរព្រះគុណទ្រង់យ៉ាងណា! ឥឡូវនេះពួកគេ...

3 ប្រជាជនរបស់ទ្រង់ទើបតែលើកដៃនៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះ ថាពួកគេមានសំណើ ដែលពួកគេចង់ឱ្យទ្រង់ឆ្លើយតបពួកគេនៅព្រឹកនេះ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតាថា ទ្រង់នឹងទទួលសំណើនីមួយៗរបស់ពួកគេ។ មានច្រើនណាស់ ដាក់លើតុ ហើយសំណើជាច្រើននៅគ្រប់ទីកន្លែង មនុស្សឈឺ រងទុក្ខ ការហៅ ទូរស័ព្ទពីចម្ងាយ ប្រហែលហាសិបក្នុងមួយថ្ងៃ។ ឱព្រះអង្គអើយ តើយើងត្រូវធ្វើអ្វី? សូមដឹកនាំពួកយើង ព្រះអម្ចាស់។ យើង—យើងមិនដឹងថាផ្លូវត្រូវទៅឬធ្វើអ្វីទេ ប៉ុន្តែ ទ្រង់អាចដឹកនាំរឿងទាំងនេះ ហើយយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានវាមកយើង។ ពីព្រោះ វាជា—បំណងរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់អើយ តើជីវិតដែលយើងមាននៅលើ ផែនដីត្រូវបានប្រទានមកយើងដោយទ្រង់ ហើយយើងចង់ប្រើវាដើម្បីគោរពទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់ដឹកនាំយើងនៅក្នុងរឿងទាំងនោះ ព្រះបិតា។

4 សូមប្រទានពរដល់យើងនៅថ្ងៃនេះ ដូចដែលយើងបានប្រមូលផ្តុំគ្នាដើម្បី ស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដើម្បីច្រៀងចម្រៀង ដើម្បីថ្វាយការអធិស្ឋាន។ ស្តាប់ការអធិស្ឋានរបស់យើង។ វិករាយជាមួយយើងនៅក្នុងបទចម្រៀងរបស់យើង

ហើយនិយាយមកកាន់យើងតាមរយៈព្រះបន្ទូល ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាម  
ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

អាចអង្គុយបាន។

5 ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនដឹងថាកន្លែងណាដែលខ្ញុំចាត់ទុកថាជាឯកសិទ្ធិធំជាងក្នុងការ  
ឈរ ជាងការឈរនៅក្នុង—នៅលើតុអធិប្បាយ ដើម្បីបំបែកនំប៉័ងជីវិតទៅកាន់  
មនុស្សដែលកំពុងរង់ចាំ ស្រែកឃ្លាន។ ហើយនេះគឺជាឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យ។

6 ដំបូងខ្ញុំចង់សួរថាតើ—ប្រសិនបើមានគ្រួសារវាយនៅទីនេះ ហេតុអ្វី ឬអ្វីរឺល  
ឬណាមួយ? ហេតុអ្វី? តើអ្វីរឺលជាមួយអ្នកទេ ហេតុអ្វី? មែនហើយ សួរគាត់ថា  
តើគាត់នឹងមកផ្ទះភ្លាមៗពីអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ អ្នកដឹងទេ។ ទម្លាក់តាមផ្ទះ បើ  
គាត់អាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំភ្លេចយកវាចុះជាមួយខ្ញុំ នៅព្រឹកនេះ អ្វីមួយសម្រាប់ឆ្កែតូច  
របស់ពួកគេ ពួកគេបានចុះនៅទីនោះ។ ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែ...បើអ្នកនឹងគ្រាន់តែ  
បើកឡានទៅផ្ទះដូចដែលអ្នកចាកចេញទៅ—សម្រាប់កម្មវិធីរបស់អ្នក...បន្ទាប់ពី  
កម្មវិធី។

7 ហើយឥឡូវនេះ អេឌីត ប្អូនស្រីរបស់ហាតទី ដែលយើងស្គាល់ថាជាក្មេងស្រី  
តូចដែលពិការតាំងពីនាងនៅតូច—ទារក។ ហើយនាងគឺជាស្រ្តីឥឡូវនេះ ហើយ  
នាងមានរូបរាងអាក្រក់ណាស់។ ឥឡូវនេះខ្ញុំ ប្រហែលមួយឆ្នាំមុន ខ្ញុំបានទៅទីនោះ  
នៅពេលដែលនាងមានលើកដំបូង ហើយភ្លាមៗនោះខ្ញុំបានរកឃើញបញ្ហារបស់  
នាង ដោយជំនួយនិងព្រះគុណរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ ពិតជាមានបញ្ហាអ្វីជាមួយ  
កូន...

8 នាងកំពុងអង្គុយ ដៃជើងរបស់នាងប៉ះគ្នា ហើយនាងមិនអាចសូម្បីតែរើចេញ  
ពីគ្នា វាដោយសារតែសម្ពាធយ៉ាងខ្លាំងលើ—ប្រព័ន្ធសរសៃប្រសាទ។ ប៉ុន្តែតើវាជាអ្វី  
មិនមានអ្វីខុសខាងរាងកាយជាមួយកុមារទេ នៅខាងក្រៅការឈឺចាប់នៃពិការភាព  
ទារកនៅពេលនាងមានអាយុប្រហែលប្រាំមួយខែ។ នាងបានស្រែកហើយយំពេញ  
មួយជីវិតរបស់នាង ស្ទើរតែ...យើងបានអធិស្ឋានសម្រាប់នាងជាច្រើនឆ្នាំមក  
ហើយ ហើយ—ហើយនាងសប្បាយចិត្តតាំងពីពេលនោះមក រហូតដល់ប្រហែល  
មួយឆ្នាំមុន។

9 ហើយឥឡូវនេះវាពិតជាអស់រដូវ។ និយាយម៉្យាងទៀតការផ្លាស់ប្តូរជីវិត

និងសរសៃប្រសាទរបស់នាងគឺស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយស្ត្រី  
តូចបានគិតថានាងជិតស្លាប់ នាង—នាងនឹងមិនរស់ទេ គ្រាន់តែពីមួយម៉ោង  
ទៅមួយទៀត។ ហើយអ្នកដឹងទេ។ ហើយស្ត្រីដែលមានសុខភាពល្អរឹងមាំមាន  
ពេលវេលាដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាច ពេលខ្លះត្រូវចាក់ថ្នាំអរម៉ូន និង—ហើយចូលទៅក្នុង  
ស្ថាប័ន ហើយទទួលយកការព្យាបាលឆក់និងអ្វីៗទាំងអស់ ក្នុងអំឡុងពេលនោះ។

មនុស្សមានការផ្លាស់ប្តូរពីរ៉នជីវិត។

10 ពួកគេមានការផ្លាស់ប្តូរពីក្មេងប្រុសម្នាក់ទៅជា—បុរសម្នាក់ ពីស្ត្រី...ពីក្មេងស្រី  
ទៅស្ត្រីម្នាក់។ ប្រហែលដប់ប្រាំមួយ ដប់ប្រាំពីរឆ្នាំ ពួកគេទទួលបានដូចជាក្រុមនៃ  
ការហោះហើរមួយយប់។ ហើយ—ហើយប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអាចរងទុក្ខជាមួយ  
ពួកគេក្នុងសម័យនោះ។ ខ្ញុំមានកូនស្រីម្នាក់នៅសម័យនោះ ធើរិកា។ អធិស្ឋាន  
សម្រាប់នាង។ ហើយប៊ីលី អូ យើងគ្រប់គ្នា យើងឆ្លងកាត់សម័យកាលដ៏គួរឱ្យ  
ភ័យខ្លាចនោះ។ ហើយ—ហើយដូច្នោះយើងត្រូវតែរងទុក្ខជាមួយពួកគេ ដោយដឹង  
ថាវាជាអ្វីដែល—ដែលពួកគេ—ពួកគេត្រូវតែឆ្លងកាត់។

11 ហើយឥឡូវនេះ អេឌីត ជាមួយនឹងការផ្លាស់ប្តូរនេះ—នៃ—នៃប្រាំពីរឆ្នាំ។  
រៀងរាល់ប្រាំពីរឆ្នាំម្តង ជីវិតរបស់អ្នកផ្លាស់ប្តូរ។ ដូច្នោះប្រាំពីរគុណនឹងប្រាំពីរ អ្នក  
ឃើញហើយ—ហើយវាធ្វើឱ្យវាពិបាក ហើយនោះជាការផ្លាស់ប្តូរពេញលេញ។  
ហើយវា—វារំខានដល់ស្ត្រី។ បុរសជាធម្មតាទទួលបានប្រភេទនៃការលេងសើច  
ក្នុងអំឡុងពេលនោះ ហើយពេលខ្លះចាកចេញពីប្រពន្ធរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែស្ត្រីគឺ  
—គ្មានកូនបន្ទាប់ពីនោះ។ ហើយយើងទាំងអស់គ្នាឆ្លងកាត់វា ហើយយើងត្រូវតែ  
ចងចាំថាវាជារឿងដែលយើងត្រូវតែទ្រាំនឹងគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយយល់ពីរឿង  
ទាំងនោះ។

12 ហើយអេឌីតតូចបានស្ថិតក្នុងស្ថានភាពនេះ ហើយនាងបានស្រកទម្ងន់ច្រើន  
ហើយនាងមើលទៅអាក្រក់មើល។ ហើយ—និង—ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នក នៅយប់ខ្លះ  
មិនមែនអ្នកទាំងអស់គ្នានៅជាមួយគ្នាទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែធ្វើដំណើរឧបសគ្គ...ពួកគេ  
បានរៀបចំជាមួយនាង ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ។ ហើយ—ធ្វើដំណើរឧបសគ្គចុះពីរោង  
ឧបោសថនេះនិង—និងរោងឧបោសថផ្សេងៗ នេះ—រោងឧបោសថប្តូរស្រីនៅ  
ទីនេះ អ្នកខ្លះចុះទៅមើលគ្រួសារវាយ។ ខ្ញុំប្រាកដថាពួកគេនឹងពេញចិត្តចំពោះវា។  
គ្រាន់តែចុះទៅ អង្គុយជាមួយពួកគេឧបសគ្គ ហើយនិយាយជាមួយពួកគេ ចាប់ដៃ

របស់ពួកគេ ហើយបើមិនលើសពីការមកលេងមិត្តភាពទេ។

13 យើង—យើងភ្លេចវាងាយស្រួលណាស់ អ្នកដឹងទេ? ហើយនៅពេលដែលវាមកដល់ផ្ទះរបស់យើងផ្ទាល់បន្ទាប់មកយើងពេញចិត្តចំពោះវា។ ហើយយើងត្រូវតែចងចាំ អ្នកផ្សេងទៀតក៏ពេញចិត្តចំពោះវាដែរ។ ហើយគ្រួសារវាយ ខ្ញុំប្រាកដថានឹងពេញចិត្តក្នុងការស្តាប់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនឹងធ្វើវាប្រសិនបើអ្នកបានដឹងថាមានលក្ខខណ្ឌនេះ។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនបានដឹងទេ ដូច្នោះនៅទីនោះ—ដូច្នោះខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកនៅព្រឹកនេះ សម្រាប់វា។

14 ទៅលេងគ្រួសារវាយ ហើយព្យាយាមលើកទឹកចិត្តអឌ្ឍិត។ ឥឡូវនេះ កុំប្រាប់នាងថានាងមើលទៅអាក្រក់។ ប្រាប់នាងថា “មើលទៅល្អ” នាង “នឹងមិនអីទេ។” ដែល នាងនឹងមិនអីទេ ប្រសិនបើយើងនៅតែរក្សានាង។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងនៅទីនេះ។ នាងគឺជាប្អូនស្រីរបស់យើង ហើយ—ហើយយើងនៅទីនេះដើម្បីរក្សាពេលវេលាទាំងនេះសម្រាប់កូននោះ។ ដូចជាខ្ញុំចង់ឲ្យនរណាម្នាក់កាន់សម្រាប់ខ្ញុំ ហើយអធិស្ឋានខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងឆ្លងកាត់ការសាកល្បងរបស់ខ្ញុំ ហើយអ្នកចង់បាននរណាម្នាក់សម្រាប់របស់អ្នក។

15 ហើយ—ហើយគ្រួសារវាយគឺជា—យូរមកហើយ...ជាសមាជិកចាស់ជាងគេដែលមកការជួបជុំនេះ។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេ និងបងប្រុសវ័យស្លាតជើងនិងបងស្រីស្លាតជើង។ ខ្ញុំបានឃើញពួកគេមួយសន្ទុះមុននេះ ត្រូវដៃដាក់ពួកគេពេលពួកគេចូលមក។ គិត ខ្លួនឯង ពេលខ្ញុំបើកទ្វារជុំវិញជ្រុងផ្លូវ “តើប៉ុន្មានឆ្នាំហើយដែលខ្ញុំបានឃើញបងប្រុសនិងបងស្រីស្លាតជើងជំនួសកន្លែងរបស់ពួកគេនៅក្នុងព្រះវិហារនេះ ឆ្លងកាត់ការឡើងចុះ ហើយនៅតែដើរទៅមុខទៀត?” ហើយគ្រួសារវាយ ហើយដូចនោះ អ្នកពេញចិត្តចំពោះមនុស្សទាំងនោះ អ្នកឃើញទេ? ហើយសូម—សូមបង្ហាញការដឹងគុណរបស់យើងចំពោះពួកគេ។

16 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំមានសារដ៏វែងមួយ។ វាស្ថិតនៅលើការចោទប្រកាន់។

17 ហើយ—ហើយបន្ទាប់មក យប់នេះ ខ្ញុំឮថាមានការប្រកបគ្នានិងការលាងជើងជាដើម។ ដូច្នោះគ្រូគង្វាលនឹងអធិប្បាយ ហើយយើងនឹងមាន...យើងនឹងចុះមក។ ហើយប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើអ្នកនៅជុំវិញ សូមមករីករាយជាមួយ—សារពីគ្រូគង្វាល ពីព្រះអម្ចាស់ ហើយបន្ទាប់មកពីការលាងជើងនិង—និងការប្រកប

រួម នៅយប់នេះ។ វាជា—យប់ដ៏ធ្ងន់មួយ ដូច្នោះយើងនឹងរីករាយដែលមានអ្នក  
ប្រសិនបើអ្នកមិនមានកន្លែងផ្សេងទៀតដែលត្រូវទៅ។

18 ហើយយើងចង់ដឹងគុណដុន រូដខែល និង—និងបងប្រុសរបស់យើង និង  
បងប្រុសជេកសុន។ ហើយ—ហើយបងប្អូនទាំងនេះគឺជាបងប្អូនរបស់យើង  
ក្រុមជំនុំដែលទាក់ទងគ្នា។ បងប្រុសជេកជាលមីនៅទីនេះ ដែលរក្សា—ក្រុមនៅ  
ហ្សកហ្ស៊ី។ ហើយយើង—យើង—យើងចង់ដឹងគុណបុរសទាំងនេះដោយអស់ពី  
ចិត្តរបស់យើង។ សម្រាប់ពេលដែលយើងមានកម្មវិធី នៅពេលដែលខ្ញុំចូលមក  
ហើយពួកគេ—ពួកគេមកលេងយើង ហើយយើងដឹងគុណ។

19 ខ្ញុំឃើញទេ ព្រឹកនេះ មិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ គឺគ្រូពេទ្យ លី វេល និងប្រពន្ធរបស់  
គាត់។ ខ្ញុំបានស្គាល់បងស្រី វេល នៅទីនោះដំបូង ហើយខ្ញុំបន្តមើលជុំវិញដើម្បី  
ដឹងថាបងប្រុសលីនៅឯណា។ ហើយខ្ញុំទទួលបានអ្វីដែលជាកន្សោមខាងត្បូង  
ចាស់ “សត្វក្អែកទុំកមើលគាត់” ឃើញទេ នៅពេលណាដែលខ្ញុំមានវា។ ខ្ញុំបាន  
ស្វែងរកគាត់ជារៀងរាល់ថ្ងៃនៅឯសន្និបាតនោះ ដើម្បីចុះនៅទីនោះដើម្បីជួយខ្ញុំ។ ខ្ញុំ  
បាននិយាយថា “មែនហើយ ប្រសិនបើលីមក សូមឲ្យគាត់អធិប្បាយ ហើយខ្ញុំនឹង  
ធ្វើការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។” ហើយយើងបានហៅគាត់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត  
ហើយមិនអាចរកគាត់ឃើញសោះ។ ដូច្នោះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ ខ្ញុំបានទទួលវា ក្អែកទុំកមើល  
គាត់ ពេលខ្ញុំនិយាយ។ ហើយយើងរីករាយដែលមានបងប្រុសនិងបងស្រី វេលនៅ  
ព្រឹកនេះ។

20 ហើយប្រហែលជាមានច្រើនទៀតនៅទីនេះដែលយើងមិនយល់។ ខ្ញុំឃើញ  
បងស្រីម្នាក់នៅទីនេះ ខ្ញុំជឿថា មកពីទីក្រុងឈីកាហ្គោ។ ខ្ញុំមិនអាច...ខ្ញុំស្គាល់  
ក្រុមនៅទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចហៅឈ្មោះរបស់ពួកគេបានពិតប្រាកដ។ ដូច្នោះយើង  
—យើងកោតសរសើរពួកគេពីគ្រប់ទិសទី គ្រប់ទីកន្លែង។

21 ខ្ញុំឃើញបងប្អូននៅទីនេះ យុវជនពីរនាក់ដែលនឹងត្រូវតែងតាំង (វ័យក្មេង  
នៅក្នុងព័ន្ធកិច្ច យ៉ាងហោចណាស់) នៅព្រឹកនេះ។ ពីរ បងប្អូនជនជាតិស្បែកខ្មៅ  
របស់យើងនៅញូវយ៉ក ទើបតែបានទទួលលិខិតសម្គាល់របស់ពួកគេតាមរយៈ  
ព្រះវិហារភីឡាដិលកា ហើយបានផ្តល់ឱ្យព្រះវិហារនេះជាកន្លែងដែលពួកគេមក។  
ហើយយើងនឹងដាក់ដៃលើពួកគេ ថាព្រះនឹងប្រទានពរដល់ព័ន្ធកិច្ចរបស់ពួកគេនៅ  
ញូវយ៉ក។ យើងមានព្រះវិហារតូចៗពីរបីនៅទីនោះ ខ្ញុំជឿ។ បងប្រុសមីឡានលូ

មានក្រុមតូចមួយនៅទីនោះ ហើយយើង...យើងដឹងគុណពួកគេ។ ហើយ—ហើយ នៅទីនេះមានពីរទៀតនឹងចេញទៅក្រៅឥឡូវនេះ ដើម្បីធ្វើកម្មវិធីសម្រាប់មនុស្សនៅ ទីនោះ។ ហើយយើង—យើងដឹងគុណរឿងទាំងនេះ។

22 សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក។ ជាច្រើន ខ្ញុំក្រឡេកមើលជុំវិញហើយ ឃើញអ្នកផ្សេង ហើយអ្នកគ្រាន់តែមិនអាចហៅឈ្មោះរបស់ពួកគេទាំងអស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំ ដឹងថាទ្រង់យល់។

23 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា បើប្អូនស្រីរបស់យើង អ្នកលេងព្យាណូ ឬម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេនឹងមកទីនេះ ហើយលេងឱ្យយើង។

នៅពេលដែលធួនច្នៃនៃភ្លើងបានប៉ះហោរា  
ធ្វើឱ្យគាត់ស្អាតដូចដែលអាចធ្វើបាន  
ហើយនៅពេលដែលព្រះបន្ទូល...សំឡេងនៃព្រះបាន  
និយាយថា “តើអ្នកណានឹងទៅសម្រាប់យើង?”  
បន្ទាប់មកគាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំនៅទីនេះ សូមបញ្ជូនខ្ញុំមក។”

24 នៅពេលដែលយើងតែងតាំងអ្នកដឹកនាំទាំងនេះដោយការដាក់ដៃលើ។ ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាវិធីបទគម្ពីរនៃការតែងតាំងអ្នកបម្រើព្រះកំពុងដាក់ដៃលើ។ ខ្ញុំគិតថានោះហើយជាកន្លែងដែលបងប្អូនភ្លៀងចុងក្រោយរបស់យើង ឬប្រជាជន សមរក្សមិហ្វដ ជាដើម បានលាយបញ្ចូលគ្នា ហើយនៅពេលដែលពួកគេ បានឃើញនោះ បានដាក់ដៃលើ ដើម្បីចែកចាយអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះ យើងមិនជឿថាអំណោយទានមកដោយការដាក់ដៃលើទេ? យើងជឿ ថា...ការដាក់ដៃគឺជាការញែកចំពោះអ្វីដែលយើងបានឃើញរួចហើយ។ ឃើញទេ? វាជា “អាម៉ែន។” ឃើញទេ?

25 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលពួកគេបានដាក់ដៃ លើដីម៉ូថេ និងលើបងប្អូន ទាំងនោះ ពួកគេបានកត់ សម្គាល់ឃើញថានៅក្នុងពួកគេគឺជាអំណោយទាន របស់មនុស្ស។ សូមចាំថា “ចូរជំរុញអំណោយនោះដែលមាននៅក្នុងអ្នក មកពី ជីដូនរបស់អ្នក ឡូអ៊ីស។” ហើយពួកគេបានឃើញការនេះនៅក្នុងដីម៉ូថេ ហើយ ពួកគេចាស់ទុំបានដាក់ដៃលើគាត់ ហើយតែងតាំងគាត់។ កុំដាក់ដៃលើមនុស្សដែល គ្មានអ្វីត្រូវបានបង្ហាញ អ្នកឃើញទេ? ហើយពួកគេគ្រាន់តែសុំពរដ៏យល់។ ហើយ យើងទាំងអស់គ្នាជឿ។ ដូច្នេះយើងមិនផ្តល់អំណោយខាងវិញ្ញាណទេ យើងស្គាល់

តែពួកគេប៉ុណ្ណោះ ហើយដាក់ដៃលើពួកគេ ដើម្បីញែកពួកគេ ដែលយើងជឿថាព្រះ  
បានធ្វើរឿងបែបនេះសម្រាប់បងប្អូនក្រុមជំនុំ។

26 ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថា នៅព្រឹកនេះ បងប្រុស ម៉ាកយីននី មកពី...ខ្ញុំជឿ  
ថាវាជា យីននី ឬ ម៉ាកយីននី ដែលជាអ្នកដឹកនាំមេតូឌីស្តអង្គុយនៅទីនោះ ដែល  
ទើបតែត្រូវបានតែងតាំងនៅទីនេះ ផងដែរ ខ្ញុំជឿថាត្រឹមត្រូវ ពីវេទិកា សម្រាប់បន្ត  
នៅអូហៃយ៉ូ ជាមួយបងប្រុស ដុច និងបងស្រី ដុច និងក្រុមមកពីវេជ្ជអូហៃយ៉ូ។

27 អូ នៅពេលដែលយើងទាំងអស់គ្នាប្រមូលជុំគ្នា កន្លែងតូចៗទាំងនេះមក  
ជាមួយគ្នា វាអស្ចារ្យណាស់។ គ្មាននិកាយ គ្មានទំនាក់ទំនងអ្វីទាំងអស់ ប៉ុន្តែ  
មានតែព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ ឃើញទេ គ្រាន់តែ  
“ជួបជុំគ្នានៅស្ថានសួគ៌។”

28 មិនអីទេ បងស្រី ប្រសិនបើអ្នកនឹងផ្តល់ឱ្យយើង...សូមច្រៀងមួយខនៈ  
“នៅពេលដែលធ្យូងថ្មនៃភ្លើងបានប៉ះហោរា។” សូមច្រៀងជាមួយគ្នាឥឡូវនេះ។

នៅពេលដែលធ្យូងថ្មនៃភ្លើងបានប៉ះហោរា  
ធ្វើឱ្យគាត់ស្អាតដូចដែលអាចធ្វើបាន  
នៅពេលដែលព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះមានបន្ទូលថា “តើ  
អ្នកណានឹងទៅសម្រាប់យើង?”  
បន្ទាប់មកគាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំនៅទីនេះ សូមបញ្ជូនខ្ញុំ។”  
ឱព្រះអម្ចាស់នៃទូលបង្គំអើយ មានបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់អើយ

ឥឡូវនេះ បងប្អូននឹងចេញមក បើអ្នកចង់។  
...ហើយខ្ញុំនឹងឆ្លើយភ្លាមៗ...

29 សូមឲ្យបងប្អូនអ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀតចេញមក បើពួកគេចង់ នោះនឹងដាក់ដៃ  
លើពួកគេ។

...ព្រះអម្ចាស់អើយ...

សហការីនរោងឧបោសថនៅទីនេះ បងប្រុសរ៉ូខុល បងប្រុសចៀម និង  
ពួកគេ។ នៅទីនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់។

...ហើយខ្ញុំនឹងឆ្លើយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជូនខ្ញុំ។”

(សូមយឺតបន្តិចឥឡូវនេះ។)

អូ រាប់លាននាក់ឥឡូវនេះនៅក្នុងអំពើបាបនិងភាពអាម៉ាស់  
កំពុងស្លាប់

ស្តាប់ការយំសោកសៅនិងជួរចត់របស់ពួកគេ  
បងប្អូនអើយ ប្រញាប់ប្រញាល់ទៅ សង្គ្រោះពួកគេ  
ឆ្លើយយ៉ាងរហ័ស “ព្រះអើយ ខ្ញុំនៅទីនេះ។”

ឱព្រះអម្ចាស់នៃទូលបង្គំអើយ មានបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់អើយ  
មានបន្ទូលទៅ នោះខ្ញុំនឹងឆ្លើយនឹងទ្រង់ភ្លាមៗ  
ឱព្រះអម្ចាស់នៃទូលបង្គំអើយ មានបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់អើយ  
និយាយ នោះខ្ញុំនឹងឆ្លើយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជូន  
ខ្ញុំ។”

30 តើអ្នកឈ្មោះអ្វី បងប្រុស? [បងប្រុសនិយាយថា “អូលែនដូហាន់។”—អេដ។]  
បងប្រុស អូលែនដូ ហាន់ មកពីទីក្រុងញូវយ៉ក។ តើវាត្រូវទេ? ហើយបងប្រុស...  
[បងប្រុសម្នាក់ទៀតនិយាយថា “យ៉ូសែប កូលមែន។”] យ៉ូសែប ខូលមែន។

ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែងាកទៅរកទស្សនិកជន បងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។

31 បងប្រុសហាន់និងបងប្រុសខូលមែន ការគ្រាស់ហៅរបស់ព្រះនៅក្នុងចិត្ត  
របស់ពួកគេ។ ហើយដូចដែលយើងទើបតែច្រៀងចម្រៀង “មានរាប់លាននាក់  
ឥឡូវនេះនៅក្នុងអំពើបាបនិងភាពអាម៉ាស់កំពុងស្លាប់។” ពួកគេបានពួការ  
យំសោកសៅនិងជួរចត់នោះ។ ហើយយើងសូរពួកគេថា: បងប្អូនអើយ ប្រញាប់  
ទៅជួយសង្គ្រោះ! ឃើញទេ ឆ្លើយយ៉ាងលឿន “លោកគ្រូ ខ្ញុំនៅទីនេះ។” នោះជា  
របៀបដែលពួកគេកំពុងឆ្លើយ នៅព្រឹកនេះ។

32 ហើយយើងជាបងប្អូននៃក្រុមជំនុំនេះ និងក្រុមនេះ ការដាក់ទណ្ឌកម្មនេះ  
ដោយដាក់ដៃរបស់យើងលើពួកគេ ហើយផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវដៃស្តាំនៃការប្រកប  
ដើម្បីធ្វើជាសាក្សីនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយមានការគាំទ្ររបស់យើងនៅទីនេះ  
ថាយើងនឹងបម្រុងទុកពួកគេនៅក្នុងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមានកិត្តិយសនិងត្រឹមត្រូវ  
នៅក្នុងដំណឹងល្អ។ ការអធិស្ឋានរបស់យើងនឹងមានជានិច្ចសម្រាប់បុរសទាំងនេះ  
ដែលព្រះនឹងប្រើពួកគេដើម្បីគោរពទ្រង់។ ហើយសូមឱ្យក្រសួងរបស់ពួកគេ



ក្លាយជាអ្នកមាននិងអស្ចារ្យនៅញូវយ៉ក។ សូមឲ្យ—ជីវិតរបស់ពួកគេពោរពេញ ដោយការបម្រើទ្រង់ នាំយកកណ្តាប់ដីមានតម្លៃមកព្រះរាជាណាចក្រ។ សូមឲ្យ ពួកគេមានអាយុយឺនយូរ មានសុភមង្គល។ សូមព្រះអម្ចាស់ជាព្រះបានចងពួកគេ ដោយវត្តមានដ៏អស់កល្បរបស់ទ្រង់ ហើយប្រទានដល់ពួកគេនូវសុខភាពនិង កម្លាំង ហើយរក្សាពួកគេនៅក្នុងការបម្រើរបស់ទ្រង់រហូតដល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹង ហៅពួកគេទៅផ្ទះដ៏អស់កល្បរបស់ពួកគេនៅស្ថានសួគ៌នៃការសម្រាក។

33 សូមឲ្យក្រុមជំនុំនេះឥឡូវនេះ...ពេលយើងអានក្បាល ហើយយើងជា អ្នកបម្រើ ទៅមុខដាក់ដៃលើពួកគេ។

34 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងដាក់ដៃលើបងប្រុសមាន ក្នុងព្រះនាម នៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចអ្វីដែលយើងបានស្គាល់ពីគាត់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់បានសុចរិត។ ហើយយើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់ការហៅនេះនៅក្នុងជីវិត របស់គាត់ នៃព័ន្ធកិច្ច។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមមានបន្ទូលតាមរយៈបងប្រុសនេះ ឈ្នះព្រលឹង នាំមកនូវការរំដោះ ព្រះអម្ចាស់ ដល់អ្នកដែលជាប់ជាឈ្លើយ ទាំងជំងឺ និង—និងផ្លូវចិត្ត និងផ្លូវកាយនិងខាងវិញ្ញាណ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានឱ្យ គាត់នូវព័ន្ធកិច្ចពិតប្រាកដមួយ ដើម្បីគាត់អាច នៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវរបស់គាត់ សូម ក្រឡេកមើលផ្លូវដ៏វែងឆ្ងាយនោះ ហើយឃើញថាគាត់អាច ដោយព្រះគុណរបស់ ព្រះ ដើម្បីចាប់យកសត្រូវទាំងអស់។ តាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអម្ចាស់នៃ យើង យើងសូមវា។ អាម៉ែន។

35 លើបងប្រុសខ្ពល់មែន យើងក៏ដាក់ដៃរបស់យើង ធ្វើជាសាក្សី ព្រះអម្ចាស់ អើយ ដើម្បីផ្តល់ការញែកចំពោះការហៅរបស់គាត់ ថាយើង ក្រុមជំនុំនេះ ក្រុម មនុស្សនេះ ជឿលើគាត់ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយយើងសូមឱ្យទ្រង់ប្រទាន ពរដល់គាត់ ហើយប្រទានឱ្យគាត់នូវព័ន្ធកិច្ចដ៏អស្ចារ្យមួយ ដែលគាត់នឹងឈ្នះ ព្រលឹងថ្វាយទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយរំដោះអ្នកជាប់ជាឈ្លើយ និង—និង បំបែកអំណាចរបស់សាតាំង ជុំវិញជីវិតរបស់មនុស្សដែលវាជាប់ជាមួយ។ សូម ប្រទានដល់គាត់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជីវិតប្រកបដោយផ្លែផ្កា សុខភាពល្អ និង កម្លាំង។ ហើយពេលគាត់មកដល់ទីបញ្ចប់នៃផ្លូវ ព្រះអង្គអើយ សូមទ្រង់អាច មើលផ្លូវដ៏វែង ហើយឃើញកន្លែង ដោយព្រះគុណនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គាត់អាច បំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែរបស់ខ្មាំងសត្រូវ ដល់កិត្តិយសរបស់ព្រះ។

36 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ សូមឲ្យបុរសទាំងនេះរស់នៅ ហើយធ្វើការនៅក្នុងការប្រមូលផលរបស់ព្រះ។ សូមព្រះពររបស់ទ្រង់បានសណ្ឋិតលើពួកគេ ហើយនៅជាមួយពួកគេរហូតដល់ពេលដែលយើងទាំងអស់គ្នាជួបជុំគ្នានៅជើងរបស់ចៅហ្វាយដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងសូមវា។ អាម៉ែន។

37 ព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុស ហាន់ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវព័ន្ធកិច្ចប្រកបដោយផ្លែផ្កា។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក បងប្រុស និងប្រទានឱ្យអ្នកនូវព័ន្ធកិច្ចប្រកបដោយផ្លែផ្កាផងដែរ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ជាថ្មីម្តងទៀត:

នៅពេលដែលធុងថ្មនៃភ្លើងបានប៉ះហោរា  
ធ្វើឱ្យគាត់ស្អាតដូចដែលអាចធ្វើបាន  
នៅពេលដែលព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះមានបន្ទូលថា “តើ  
អ្នកណានឹងទៅសម្រាប់យើង?”  
បន្ទាប់មកគាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំនៅទីនេះ សូមបញ្ជូនខ្ញុំ។”  
អូ និយាយ ខ្ញុំ...(សូមឲ្យទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ដួងចិត្ត  
វ័យក្មេងជាច្រើន។)...សូមមានបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់អើយ  
(ហៅពីព្រះ!)  
...ហើយខ្ញុំនឹងឆ្លើយទៅកាន់ទ្រង់  
ឱព្រះអម្ចាស់នៃទូលបង្គំអើយ មានបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់អើយ  
និយាយ នោះខ្ញុំនឹងឆ្លើយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជូន  
ខ្ញុំ។”

38 របៀបដែលយើងអរព្រះគុណព្រះអម្ចាស់នៅព្រឹកនេះសម្រាប់កិត្តិយសដ៏អស្ចារ្យនេះ នៃក្រុមជំនុំដែលធ្វើបន្ទាល់ពីការបញ្ជូនអ្នកបម្រើព្រះនៅក្នុងវាលនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ព្រះគុណនៃព្រះទៅជាមួយអ្នក បងប្អូនអើយ! ខ្ញុំសង្ឃឹមថាទ្រង់បញ្ជូនអ្នកទៅវាលបរទេសនិងនៅទូទាំងពិភពលោក ការអធិប្បាយពីទ្រព្យសម្បត្តិដែលមិនអាចស្វែងរកបានរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលជាកន្លែងដែលវាខ្វះខាតណាស់។ ដូច្នេះអ្នកខ្វះខាត លោកិយគឺសព្វថ្ងៃនេះ។

39 ឥឡូវនេះ រឿងល្អទាំងនេះច្រើនណាស់ យើងគ្រាន់តែត្រូវយកបន្តិចនៅទីនេះនិងបន្តិចនៅទីនោះ ដើម្បីទទួលបានវាទាំងអស់នៅក្នុងកម្មវិធីព្រឹក

នេះ។ ឥឡូវនេះយើង...ខ្ញុំកំពុងនិយាយលើប្រធានបទមួយដែលខ្ញុំ...ពេលខ្លះខ្ញុំមិនចូលចិត្តចូលទៅជិតពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះទេ។

40 ឥឡូវនេះ កាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុន ប្រសិនបើអ្នកខ្លះមិននៅទីនេះ ហើយ—ហើយមិនបានទទួលសារនៃការធ្វើដំណើរលើកទីបី ហើយប្រសិនបើអ្នកចូលចិត្តខ្សែអាត់ខ្ញុំជឿថាអ្នកនឹងរីករាយជាមួយរឿងនោះ គឺការចាកចេញលើកទីបី។

41 តើយើងបានទទួលអ្វី ក្នុងប្រសូលឈឺនៅទីនេះ ឬអ្វីមួយ? អូ ក្នុងប្រសូលពិការភ្នែកម្នាក់។ បាទ។ សូមព្រះប្រទានពរដល់គាត់។ នោះហើយជាវា។ ត្រូវហើយ។ គ្រាន់តែនៅចុងបញ្ចប់នៃកម្មវិធី យើងទៅអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកឃើញទេ? ដូច្នេះយើង ឥឡូវនេះ យើង...

42 យើងសួរអ្នក ប្រហែលជាប្រសិនបើអ្នកអាច ដើម្បីទទួលបានសារ នៅលើការចាកចេញលើកទីបី ជាលើកទីបីដែលពន្លឺ ជាទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ដែលបានហៅមនុស្សឱ្យចេញ បានបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់នៅលើផែនដី នៅក្នុងការចាកចេញ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគិតថាវាពិតជាអស្ចារ្យណាស់ សម្រាប់ខ្ញុំ: ការចាកចេញលើកទីបី!

43 តើអ្នកមិនអីទេឬបើខ្ញុំដោះអាវចេញ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អត់អីទេ។”—អេដ។] វាកក់ក្តៅណាស់នៅក្នុងរោងឧបោសថព្រឹកនេះ ហើយម៉ាស៊ីនត្រជាក់តែមួយគត់ដែលយើងមានគឺ—ជាអ្វីដែលអ្នកអាចឆ្លើយបាន។ អ្នកត្រូវតែបង្កើតថាមពលផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។ ដូច្នេះយើងកំពុងរៀបចំផែនការនៅថ្ងៃណាមួយ ដោយដាក់ប្រព័ន្ធត្រជាក់នៅទីនេះ ដរាបណាយើងអាចជួសជុលអ្វីៗបាន។

44 ឥឡូវនេះ យើងនឹងដឹងគុណ ប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើអ្នកចង់—ដើម្បីស្តាប់សារ ការចាកចេញលើកទីបី។ ឥឡូវនេះ យើងមានការចាកចេញជាច្រើន ប៉ុន្តែយើងពិតជាអាចដាក់ដែរបស់យើងនៅលើកន្លែង ពេលវេលា នៃនិក្ខមនំបីដែលព្រះក្នុងទម្រង់ជាបង្គោលភ្លើង បានយាងចុះមកដើម្បីហៅនិងបំបែកមនុស្ស។ ហើយឥឡូវនេះវាកំពុងបំបែកមនុស្ស។

45 ហើយយើងរកឃើញថា នៅពេលដែលទ្រង់បានហៅការចាកចេញជាលើកដំបូងរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានទៅមុនពួកគេនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង ហើយនាំពួកគេទៅ...នាំពួកគេទៅកាន់ទឹកដីដែលក្រោយមកទ្រង់បានលេចមក

នៅចំពោះមុខពួកគេ ក្នុងទម្រង់ជាបុរសដែលហៅថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ គាត់មកពីព្រះ ហើយបានទៅរកព្រះ។ ហើយ...បន្ទាប់មកទ្រង់ត្រូវបានបដិសេធ។ ហើយទ្រង់យាងមកដើម្បីហៅមនុស្សចេញពី—ចេញពីលក្ខខណ្ឌផ្លូវការដែលពួកគេបានទទួល ដូចជាពួកគេបានចុះនៅប្រទេសអេហ្ស៊ីប បានផ្តល់ផ្លូវដល់អំពើបាបនិង—ផ្លូវរបស់ជនជាតិអេស៊ីប។ ហើយព្រះបានហៅពួកគេចេញ។

46 ហើយឥឡូវនេះយើងរកឃើញ ជាលើកទីពីរ ពួកគេនឹងផ្តល់ផ្លូវនៅក្រោមការជាប់ជាលើយទៅ—ចក្រករពុំម៉ាំង។ ហើយពួកគេបានចេញពីគោលលទ្ធិហើយបានចេញពីភាពស្មោះត្រង់ពិតប្រាកដនៃការថ្វាយបង្គំ ហើយព្រះបានបញ្ជូនការចាកចេញមួយទៀតម្តងទៀត។ ហើយ...ទ្រង់បានលេចមកក្នុងទម្រង់ជាមនុស្សដែលដឹកនាំមនុស្ស។

47 នៅក្នុងការចាកចេញដំបូង ទ្រង់គឺជាបង្គោលភ្លើង។ បន្ទាប់មក នៅពេលដែលទ្រង់យាងមកលើផែនដី នៅក្នុងទឹកដីដែលទ្រង់បានដឹកនាំពួកគេ...តើអ្វីទៅជាប្រភេទដ៏ស្រស់ស្អាតវានឹងមាននៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ ជាកន្លែងដែលទ្រង់កំពុងដឹកនាំក្រុមជំនុំឥឡូវនេះ! “យើងនឹងឃើញទ្រង់ដូចទ្រង់ ហើយយើងនឹងមានរូបកាយដូចជារូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់ទ្រង់។”

48 ហើយថ្ងៃនេះ ដោយពន្លឺនៃដំណឹងល្អដែលឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺ បង្គោលភ្លើងដែលអាចមើលឃើញក្នុងចំណោមយើង! វិទ្យាសាស្ត្របានឃើញវា។ វាមាននៅក្នុងទស្សនាវដ្តី និងនៅទូទាំងពិភពលោក។ ហើយវា ទាំងវិទ្យាសាស្ត្រនិងខាងវិញ្ញាណត្រូវបានទទួលស្គាល់ថាជាបង្គោលភ្លើងដូចគ្នា ដោយទីសំគាល់ដូចគ្នានិងរឿងដូចគ្នា វាបានធ្វើជានិច្ច។ ហើយឥឡូវនេះនៅពាក់កណ្តាលថ្ងៃនៅពេលដែលមានការនិយមជ្រុលនិងរឿងជាច្រើន ប៉ុន្តែ ព្រះតែងតែសម្គាល់អង្គទ្រង់។ ឥឡូវនេះយើងរកឃើញនេះ។

49 ហើយអ្វីដែលជារឿងដ៏រុងរឿងដែលដឹងថា “រាងឧបោសថនៅលើផែនដីនេះនៅថ្ងៃណាមួយ” រាងកាយទន់ខ្សោយនេះដែលយើងឈឺនិងងេទុក្ខ “នឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយធ្វើឱ្យដូចជារូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ បន្ទាប់មកយើងនឹងឃើញទ្រង់ដូចទ្រង់” ហើយនៅជាមួយទ្រង់នៅក្នុងទឹកដីដែលយើងចង់សម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ អូ ខ្ញុំ...ស្ទើរតែធ្វើឱ្យយើងមានអារម្មណ៍ចង់ឈរហើយច្រៀងថាខ្ញុំចង់សម្រាប់ទឹកដីសន្យា។ ពួកគេប្រហែលជាកំពុងច្រៀងនៅឯពិធីបុណ្យជម្រុជទឹក

ពីព្រោះនោះជាបទចម្រៀងបុណ្យជ្រមុជទឹក។

50 ឥឡូវនេះចំពោះបងប្អូន ទាំងនៅទីនេះនិងនៅក្នុងទឹកដីនៃកន្លែងដែលខ្សែអាត់ ទៅ ហើយនោះជាពិភពលោកជុំវិញ។ សារនេះមិនត្រូវបានដឹកនាំទៅកាន់បុគ្គល ជាក់លាក់ណាមួយឡើយ។ ហើយយើងមិនចង់ឲ្យមនុស្សគិតថាយើងជាប្រភេទ ត្រកូលណាមួយទេ ឬក្រុមអ្នកនិយមជ្រុលដែលបានប្រមូលផ្តុំខ្លួនយើងរួមគ្នា “ដើម្បីបំបែកខ្លួនយើង ហាក់ដូចជាមិនមានជំនឿ” ឬញែកខ្លួនយើងប្រឆាំងនឹងនរ ណាម្នាក់ ឬ—ឬប្រឆាំងនឹងព្រះ ឬប្រឆាំងនឹងក្រុមជំនុំ។ យើងគឺសម្រាប់ក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែយើងគ្រាន់តែព្យាយាមចង្អុលបង្ហាញ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងជំនួយ របស់ទ្រង់ ហេតុផលសម្រាប់ការបែងចែកនេះដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ។ យើង យើងមិនជឿលើវាទេ។

51 យើងជឿថាក្រុមជំនុំទាំងអស់គួរតែប្រកបជាមួយគ្នា មិនត្រូវញែកចេញពីគ្នា មេតូឌីស្តចំពោះក្រុមរបស់ពួកគេ និងបាទីស្តដល់ពួកគេ និង រូបរួមតែមួយ និង ព្រះត្រីឯក និងអ្វីដែលយើងមាន ទាំងអស់បានបំបែកចេញ។ យើងជឿថាវាគួរតែ រួមគ្នាជាក្រុមតែមួយដ៏អស្ចារ្យនៃរូបកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ រង់ចាំការយាងមក ជំរុំរឿងនោះ។ ពួកគេមិនគួរត្រូវបានបំបែកចេញទាល់តែសោះ។

52 ហើយអ្វីដែលបំបែកវា វាមានហេតុផលជាមូលដ្ឋានមួយចំនួនដែលយើងមិន នៅជាមួយគ្នា។ នៅក្នុងការសិក្សាវា ខ្ញុំដឹងថា នៅក្នុងការសិក្សាវា វាមិនមែនជា ពណ៌នៃស្បែករបស់យើងទេ ដោយសារតែពណ៌លឿង ខ្មៅ ត្នោត និងស ទាំងអស់ ដាច់ដោយឡែកពីគ្នានៅក្នុងអង្គការផ្សេងៗគ្នា។ វាមិនមែនជាប្រភេទអាហារ ដែលយើងបរិភោគទេ យើងទាំងអស់គ្នាបរិភោគអាហារដូចគ្នា។ យើងស្លៀក សម្លៀកបំពាក់ដូចគ្នា ជាដើម។ ប៉ុន្តែខ្ញុំឃើញកន្លែងដែលជាមូលដ្ឋានគឺមនុស្ស ដែលបានចេញពីផ្លូវវាយដំនៃការបង្រៀននៃដំណឹងល្អ មនុស្សម្នាក់ៗ។

53 ហើយគួរតែមានវិធីមួយចំនួនដើម្បីបង្ហាញថាមួយណាត្រូវនិងខុស។ ហើយ វិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកនឹងធ្វើវា គឺមិនត្រូវដាក់ការបកស្រាយណាមួយចំពោះ ព្រះបន្ទូលទេ គ្រាន់តែអានវាតាមរបៀបនោះហើយជឿវាតាមវិធីនោះ។

54 មនុស្សម្នាក់ៗជាក់តែការបកស្រាយផ្ទាល់ខ្លួនរបស់វា វាធ្វើឱ្យវានិយាយ អ្វីមួយខុសគ្នា នាំវាត្រឡប់ទៅអង្គការដើមនៃព្រះវិហារកាតូលិក។ ដែលព្រះវិហារ

កាតូលិកជឿថាព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ទ្រង់ ហើយព្រះបន្ទូលមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ ហើយព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។”

55 ហើយយើងប្រូតេស្តង់ ដូចដែលយើងរកឃើញ និងវិវរណៈ ១៧ ដែលពួកគេទាំងអស់បានប្រមូលផ្តុំគ្នា ហើយថាព្រះវិហារកាតូលិកគឺជា “ម្តាយ” នៃអង្គការទាំងអស់។ ហើយយើងឃើញថាអង្គការប្រូតេស្តង់ ទោះជាងងឹតងងុល ខ្វាក់ភ្នែកមានលក្ខណៈដូចគ្នានៃព្រះវិហារកាតូលិក។ ព្រះគម្ពីរហៅព្រះវិហារកាតូលិកថា “ស្រីសំផឹង” ហើយហៅព្រះវិហារប្រូតេស្តង់ថា “ស្រីពេស្យា” បាននិយាយថាស្រីសំផឹងគឺជា “ម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា” ហើយនោះគឺជាមនុស្ស នោះជាស្ត្រីដែលមានកេរ្តិ៍ឈ្មោះអាក្រក់ ដែលមិនរស់នៅស្មោះត្រង់នឹងពាក្យសន្យាអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់នាង។

56 ហើយយើងទាំងអស់គ្នាអះអាងថាជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែមិនពិតទេ។ តើអ្វីនឹងធ្វើឱ្យមានភាពមិនពិត? ដោយការរស់នៅផ្ទុយនឹង—វិន័យដែលព្រះបានដាក់សម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់រស់នៅ។ នោះជានិរន្តររបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ ព្រះគម្ពីរហើយវាគឺជាព្រះបន្ទូលដែលមិនអាចកាត់ថ្លៃបានរបស់ព្រះ ខ្ញុំជឿ។

57 ដូច្នោះហើយ យើងរកឃើញថា ព្រះវិហារប្រូតេស្តង់ ដើម្បីឱ្យមានអង្គការមួយ ញែកខ្លួនវាចេញពីបទគម្ពីរ ដើម្បីបង្កើតអង្គការរបស់ខ្លួន។ អ្នកដឹកនាំដែលត្រូវបានតែងតាំង នឹងកាន់អ្វីដែលពួកគេ...

58 ឥឡូវនេះ ពួកគេមកសិក្សារបស់ខ្ញុំ និងនៅក្នុងបន្ទប់ រាប់រយ ហើយប្រាប់ខ្ញុំថា “បងប្រុសប្រាណហាំ អ្នកបង្កើតបញ្ហាទាំងនោះចំពោះមនុស្ស។ គ្មាននរណាម្នាក់នឹងឈរនៅទីនោះប្រឆាំងនឹងនោះទេ។ ពួកគេដឹងថាវាជាការពិត។”

ហេតុអ្វី ខ្ញុំនិយាយថា “ហេតុអ្វី ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនធ្វើវា?”

59 “មែនហើយ អ្នកឃើញទេ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើ ខ្ញុំនឹងសុំនំប៉ុងរបស់ខ្ញុំ។ មិនមែនគ្មាននរណាម្នាក់ទេ...ខ្ញុំមានព័ន្ធកិច្ច។ ខ្ញុំត្រូវទៅឯព្រះអម្ចាស់ ហើយខ្ញុំត្រូវទៅរកប្រជាជន។ ហើយខ្ញុំនឹងគ្មានការបម្រុងទុកទេ។”

60 តើអ្នកគ្រាន់តែដឹងថាព្រះគ្រីស្ទគឺជាការបម្រុងទុករបស់យើង ព្រះគម្ពីរគឺជាការគាំទ្ររបស់យើងទេ? ឃើញទេ?

61 ប៉ុន្តែវា ឃើញទេ បន្ទាប់មកដែលបោះ—ព្រះវិហារប្រូតេស្តង់ពិតជារឿងដូចគ្នា ទៅនឹងព្រះវិហារកាតូលិក។

62 ព្រះវិហារកាតូលិកមិនខ្វល់ទេ...មែនហើយ ខ្ញុំមិននិយាយទេ...ខ្ញុំមិនធ្វើឱ្យ វាលឃើញទេ ដើម្បីនិយាយថាពួកគេមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលព្រះគម្ពីរនិយាយ។ ពួកគេ —ពួកគេជឿលើព្រះគម្ពីរ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ ពួកគេបានទទួល...ការបន្តពូជរបស់ សាវកគឺជាអ្វីដែលព្រះវិហារកាតូលិកផ្អែកលើ។ នោះជាបន្តបន្ទាប់របស់សម្តេច ប៉ាប ហើយហៅពេត្រុសថាជាសម្តេចប៉ាបទីមួយ ហើយបន្តចុះមក។ ឥឡូវនេះ ពួកគេ ពួកគេជឿការនោះ។ ពួកគេ ជឿយ៉ាងមុតមាំ។

63 ហើយពួកប្រូតេស្តង់ ឃើញទេ ពួកគេ—ពួកគេប្រមូលផ្តុំគ្នា ហើយមានអង្គការ ដូចពួកគេបានធ្វើនៅនីស្ប៉េ រ៉ូម ជាកន្លែងដែលពួកគេរៀបចំ—ព្រះវិហារកាតូលិក ដោយ...នៅក្រុមប្រឹក្សានីស្ប៉េ។ ហើយយើងឃើញថាពួកគេទាំងពីរគឺដូចគ្នា។ ពួកគេទាំងពីរគឺដូចគ្នា។ ពួកគេចាកចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដើម្បីបង្កើតអង្គការ មួយ។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលវាមកដល់សេចក្តីពិតអស្ចារ្យ ជាច្រើនដែលហាក់ដូចជាថ្លៃថ្លែងនៅថ្ងៃនេះ វាបរទេសសម្រាប់ពួកគេ ព្រោះពួកគេ ត្រូវបានបង្រៀនដោយពិធីសាសនា។

64 យើងមិនមានពិធីសាសនាក្រៅពីព្រះគម្ពីរទេ។ យើងគ្មានអ្វីក្រៅពីព្រះបន្ទូល បរិសុទ្ធរបស់ព្រះ ហើយនោះជាកន្លែងដែលយើងឈរ។

65 ហើយឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំចង់អានបទគម្ពីរខ្លះ គ្រាន់តែមួយនាទី ពីព្រះបន្ទូល ដ៏ពិសិដ្ឋរបស់ព្រះ រកឃើញនៅក្នុងសៀវភៅលូកា។ ជំពូកទី ២៣ នៃលូកា ដល់ មូលដ្ឋាន ទទួលបាន—វេទិកានៃអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយ គំនិតជាមូលដ្ឋានលើរឿង ដែលខ្ញុំចង់និយាយ។ ហើយឥឡូវនេះអ្នកកំពុងដាក់ទៅរកលូកាជំពូកទី២៣ ហើយ ខ្ញុំចង់អានខមួយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវការសម្រាប់មូលដ្ឋាននៅព្រឹកនេះ ដើម្បីដាក់វា។ ឥឡូវនេះយើងអានទី២០...ជំពូកទី២៣ ខទី៣៣ នៃជំពូកទី២៣។

*កាលមកដល់...កន្លែងដែលហៅថា ភ្នំលលាដ៏ក្បាលហើយ គេឆ្កាង ទ្រង់នៅទីនោះ ព្រមទាំងចោរកំណាចផង ម្នាក់ខាងស្តាំ ម្នាក់ខាងឆ្វេង ទ្រង់។*

66 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់យកពាក្យបួនចេញពីទីនោះ ចេញពីការអាននោះ ដើម្បីជា

មូលដ្ឋានអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយ “នៅទីនោះពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់” ពាក្យបួន។ ហើយ ឥឡូវនេះប្រធានបទរបស់ខ្ញុំត្រូវបានហៅថា...ខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងនាំយកការចោទប្រកាន់ ទៅកាន់ក្រុមជំនុំនិកាយនៅថ្ងៃនេះ និងអ្នកឯករាជ្យជាច្រើនផងដែរ សម្រាប់ការ ឆ្កាងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាថ្មីនៅថ្ងៃនេះ។ ចោទប្រកាន់ពួកគេ! ព្រឹកនេះវាត្រូវបានគេ ហៅថា: ការចោទប្រកាន់។

67 ហើយខ្ញុំចង់ប្រើវាបន្ថែមទៀតប្រសិនបើវាដូចជាបន្ទប់នៃបន្ទប់សវនាការ ដែល ជាកន្លែងដែលមាន...ហើយបន្ទាប់ពីទាំងអស់ វេទិកានិងព្រះវិហារគឺជាបន្ទប់ សវនាការ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “វាជាកន្លែងជំនុំជំរះ—ដែលវាត្រូវតែចាប់ផ្តើម ពីដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់។” ហើយនេះគឺដូចជា—បង្កើតនិង—និងគណៈវិនិច្ឆ័យ និងសាក្សីជាដើម។ ហើយខ្ញុំមានថ្ងៃនេះ សម្រាប់សាក្សីរបស់ខ្ញុំ គឺជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។

68 ហើយការចោទប្រកាន់របស់ខ្ញុំគឺប្រឆាំងនឹងក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិននាំមនុស្សមានបាបចូលក្នុងរឿងនេះទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយរឿងនេះ ទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។ ហើយវា—វាត្រូវតែនៅក្នុង—នេះ—ខ្សែអាត់ឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំ —ខ្ញុំនឹងព្យាយាមឆ្លងកាត់ឱ្យបានលឿនតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំចោទប្រកាន់ ជំនាន់នេះសម្រាប់ការឆ្កាងលើកទីពីររបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

69 ហើយឥឡូវនេះដើម្បីធ្វើរឿងនេះនៅសម័យដែលយើងរស់នៅ ខ្ញុំ—ខ្ញុំធ្វើនេះ ខ្ញុំ ត្រូវតែបង្ហាញភស្តុតាង។ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវនាំយកដីកា អ្នកត្រូវតែបង្ហាញភស្តុតាង នៃបទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌដែលបានធ្វើ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមាន ដើម្បីចោទប្រកាន់ពួកគេ ខ្ញុំ —ខ្ញុំត្រូវនាំយក—ភស្តុតាងដើម្បីបញ្ជាក់វា នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនិង ឈរនៅចំពោះមុខចៅក្រមសំខាន់។ ដែល ហើយខ្ញុំយកខ្លួនខ្ញុំជាមេធាវីដើម្បី...លើ ការចោទប្រកាន់នេះ។ នោះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ជាសាក្សីរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់បង្ហាញ ជំនាន់នេះសម្រាប់ការឆ្កាង។

70 ខ្ញុំត្រូវតែបង្ហាញ ហើយនឹងបង្ហាញ ថាវិញ្ញាណដូចគ្នាគឺនៅលើមនុស្សសព្វថ្ងៃ នេះដែលបាននាំមកនូវការឆ្កាងជាលើកដំបូង ហើយធ្វើដូចគ្នា។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវតែធ្វើ ដូច្នោះ ប្រសិនបើវានឹងក្លាយជាការឆ្កាង ដែលពួកគេត្រូវបានគេឆ្កាង។ ខ្ញុំត្រូវតែ បង្ហាញដល់—មនុស្សថាអាកប្បកិរិយាដូចគ្នានៅក្នុងមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះកំពុងធ្វើ ដូចគ្នា ខាងវិញ្ញាណ ថាពួកគេបានធ្វើរាងកាយនៅពេលនោះ។ ពួកគេបានឆ្កាង



ខាងរូបកាយ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ហើយឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះ ដោយព្រះបន្ទូលតែមួយ និងដោយ—ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា និងព្រះបន្ទូល ដូចគ្នា ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់បង្ហាញក្រុមជំនុំនៅទីនោះ—កន្លែងដែលពួកគេឈរ ដែលពួកគេ កំពុងធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាពួកគេនឹងធ្វើវា ហើយ បញ្ជាក់ថានេះជាថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

71 វាមិនអាចធ្វើបានប៉ុន្មានឆ្នាំមកហើយ។ ខ្ញុំនិយាយថា ហាសិបឆ្នាំមុនវា មិនអាចធ្វើបានទេ ប៉ុន្តែថ្ងៃនេះវាទាន់ពេលវេលា។ ហើយវាមិនអាចធ្វើបានទេ ប្រហែលជាដប់ឆ្នាំមុន ប៉ុន្តែវាអាចធ្វើបាននៅថ្ងៃនេះពីព្រោះ—ពេលវេលាគឺ អស់ហើយ។ យើង—យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ ហើយខ្ញុំជឿ ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើ របស់ទ្រង់ ថាយើង—យើងហៀបនឹងឆ្លងពីទឹកដីនេះ ទៅមួយទៀត។

72 ដូច្នេះ ពេលវេលាសម្រាប់ការប្រែចិត្ត សម្រាប់ប្រជាជាតិមួយ វាបានកន្លង ផុតទៅហើយ។ ខ្ញុំជឿថាប្រជាជាតិនេះមិនអាចប្រែចិត្តបានទេ។ ខ្ញុំជឿថាវាបាន ឆ្លងកាត់បន្ទាត់រវាងសេចក្តីមេត្តាករុណានិងការជំនុំជំរះ។ ខ្ញុំជឿថានាងកំពុង ដើរតាមតុល្យភាព។

73 “បងប្រុសប្រាណាហាំ មុនពេលអ្នកចាប់ផ្តើមករណីរបស់អ្នក តើអ្នកនឹង បញ្ជាក់ដោយរបៀបណា?”

74 គ្រាន់តែនេះ ថាយើងមានទោសចំពោះអំពើបាបដូចគ្នាដែលព្រះបានបំផ្លាញ ពិភពលោក នៅក្នុងពិភពប្រឆាំង។ យើងមានទោសចំពោះអំពើបាបដូចគ្នាដែល ទ្រង់បានបំផ្លាញផែនដីនៅសូដុំមនិងកូម៉ូរ៉ា។ ហើយឥឡូវនេះ ហើយយើងមាន ភស្តុតាងខាងវិញ្ញាណដូចគ្នាទាំងអស់ដាក់នៅទីនេះនៅចំពោះមុខយើង ភស្តុតាង ខាងវិញ្ញាណដូចគ្នាទាំងអស់ដែលគេស្គាល់ទូទាំងពិភពលោក ដែលបាននាំមកនូវ សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ព្រះដល់ជំនាន់ទាំងនោះ។ នោះផងដែរ ដើម្បីបដិសេធ បាននាំមកនូវការជំនុំជំរះ។ ដូច្នេះ បើមនុស្សជំនាន់នេះបដិសេធសេចក្តីមេត្តា ករុណាដូចគ្នាដែលត្រូវគេមើលងាយនៅសម័យនោះ ព្រះនឹងមិនយុត្តិធម៌ទេដែល អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទទួលវាដោយគ្មានការជំនុំជំរះ។

75 ដូចជែកម៉ូរ៉េដែលជាមិត្តរបស់ខ្ញុំធ្លាប់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើប្រជាជាតិនេះ ទទួលបានដោយគ្មានការដាក់ទណ្ឌកម្មពីព្រះ អញ្ចឹងព្រះនឹងមានកាតព្វកិច្ចលើក សូដុំមនិងកូម៉ូរ៉ាហើយសុំទោសចំពោះការដុតពួកគេ។”

76 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាខាងវិញ្ញាណពួកគេកំពុងធ្វើរឿងដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ ព្រោះពួកគេកំពុងធ្វើវាផងដែរ សម្រាប់គោលបំណងដូចគ្នា ហើយតាមរបៀបដូចគ្នា ដែលពួកគេបានធ្វើនៅក្នុងការឆ្កាងរបស់ព្រះអម្ចាស់ ខាងរូបកាយ។ ពួកគេកំពុងធ្វើវាដោយសារតែការច្រណែន ដោយសារតែការខ្វាក់ខាងវិញ្ញាណ។ នោះ ពួកគេមិនចង់ឃើញទេ។ ពួកគេនឹងមិនស្តាប់វាទេ។

77 ព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងដំណើររបស់ទ្រង់នៅលើផែនដី ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអេសាយនិយាយអំពីអ្នក អ្នកមានភ្នែកមើលមិនឃើញ ហើយមានត្រចៀកក៏ស្តាប់មិនឮ។” ឃើញទេ?

78 ហេតុផលដូចគ្នា ដូចគ្នា—គោលបំណងដូចគ្នានិងហេតុផលដូចគ្នា ពួកគេបាននាំយកការឆ្កាងរបស់ព្រះគ្រីស្ទជាថ្មីឡើងវិញ (ដូចដែលយើងនឹងទៅដល់វាបន្ទាប់ពីនេះ) សម្រាប់ហេតុផលដូចគ្នាដែលពួកគេបានធ្វើនៅពេលនោះ។

79 ពួកគេមិនអាចរកឃើញអ្វីប្រឆាំងនឹងវាបានទេ។ ពួកគេមិនហ៊ានព្យាយាមប្រកួតប្រជែងវាទេ។ ហើយពួកគេដឹងថាកស្មតាងនៅទីនោះ។ ហើយពួកគេដឹងថាព្រះគម្ពីរចែងដូច្នោះ។ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលពួកគេអាចធ្វើបានគឺប្រមាថវា។ នោះជាការពិត។ ដូច្នោះ ហើយទាំងអស់នេះ ហេតុផលដូចគ្នា។

80 ហើយឥឡូវនេះ ដោយផ្អែកលើមូលដ្ឋាននេះ ខ្ញុំសូមសាកល្បងជំនាន់នៃការឆ្កាងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការឆ្កាងនិងមានទោស ដោយដៃកខ្វក់ អាក្រក់ អគ្នានិយម ដែនិកាយ បានឆ្កាងព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិតដែលចង់បង្ហាញខ្លួនឯងដល់មនុស្ស។

អ្នកនិយាយថា “មនុស្សដូចគ្នា?”

81 “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានកើតមកជាសាច់ឈាម ហើយបានបង្ហាញខ្លួនវាផ្ទាល់។” ព្រះបន្ទូលត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងសាច់ឈាម ហើយពួកគេបានថ្កោលទោសសាច់ឈាមហើយដាក់វាឱ្យស្លាប់ ពីព្រោះព្រះបន្ទូលបានបើកសម្តែង។ ហេព្រើរ ១៣:៨ បាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” វាជាព្រះបន្ទូលដូចគ្នា។ ឃើញទេ? ហើយសម្រាប់ហេតុផលដូចគ្នា ពួកគេកំពុងព្យាយាមឆ្កាងព្រះបន្ទូល។

82 ឥឡូវនេះ អត្ថបទរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីបំបែកប្រធានបទដែលខ្ញុំចង់យក។ “នៅទីនោះ” ពាក្យទាំងបួន ចូរពន្យល់ “នៅទីនោះ។” “ទីនោះ” ទីក្រុងដំបូរិសុទ្ធបំផុត ក្នុងពិភពលោក គឺក្រុងយេរូសាឡឹម។ “ទីនោះ” ទីក្រុងមានជំនឿបំផុតនៅលើពិភពលោក។ នៅទីនោះ “ពួកគេ” មនុស្សដែលកាន់សាសនាច្រើនជាងគេ ក្នុងលោក នៅពិធីបុណ្យសាសនា បុណ្យរំលង។ “ទីនោះ” កន្លែងមានជំនឿបំផុត ទីក្រុងសាសនាបំផុត ដែលជា—ធំជាងគេនៃអង្គការទាំងអស់ ជាប្រធាននៃអង្គការទាំងអស់។ នៅទីនោះ “ពួកគេ” អ្នកកាន់សាសនាច្រើនបំផុតនៅលើពិភពលោកបានប្រមូលផ្តុំមកពីទូទាំងពិភពលោក។ ពួកគេបាន “ឆ្កាង” ការស្លាប់ដ៏អាម៉ាស់បំផុតដែលអាច សម្លាប់មនុស្សម្នាក់អាចត្រូវបានសម្លាប់ អាក្រាត ដោះសម្លៀកបំពាក់ចេញពីទ្រង់។ “ទ្រង់—ទ្រង់មើលរំលងការតិះដៀល។” ពួកគេ... ឈឺឆ្កាងមាន—ក—កន្លែងរុំជុំវិញទ្រង់ ប៉ុន្តែពួកគេបានដោះសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ចេញពីទ្រង់។ គួរឲ្យអាម៉ាស់បំផុត!

83 “នៅទីនោះ” ទីក្រុងសាសនាដ៏អស្ចារ្យបំផុត “ពួកគេ” មនុស្សដែលកាន់សាសនាច្រើនបំផុត “ឆ្កាង” ការស្លាប់ដ៏អាម៉ាស់បំផុត “ទ្រង់” មនុស្សដែលមានតម្លៃបំផុត។ បើមិនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីប្រោលទោសមនុស្សជំនាន់នេះ!

84 “នៅទីនោះ” អង្គការសាសនាច្រើនបំផុត ដែលជាក្រុមជំនុំដ៏ធំបំផុតបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅកន្លែងតែមួយ។ “ពួកគេ” មនុស្សដែលកាន់សាសនាភាគច្រើននៃជាតិសាសន៍ទាំងអស់ មនុស្សដែលត្រូវបានគេសន្មតថាជាអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះ។ ពួកគេបានជួបជុំគ្នានៅពិធីបុណ្យដំបូរិសុទ្ធដ៏ធំបំផុតដែលពួកគេបានទទួល ការសម្អាត...បុណ្យរំលង នៅពេលដែលពួកគេត្រូវបាននាំចេញពីទោសភាពទៅជាសេរីភាព។ ហើយ “នៅទីនោះ” នៅក្នុងពេលនោះ “ពួកគេ” នៅពេលនោះ ជាអ្នកមានជំនឿខ្លាំងបំផុត នៅក្នុងពិធីបុណ្យសាសនាបំផុត នៅកន្លែងសាសនាបំផុត បាននាំមកលើព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិតរឿងដ៏អាម៉ាស់បំផុតដែលអាចធ្វើបាន គឺការដោះមនុស្ស ហើយព្យួរទ្រង់នៅលើដើមឈើ។ ពីព្រោះ “អ្នកនោះត្រូវបណ្តាសា” ក្រឹត្យវិន័យដែលពួកគេបានថ្វាយបង្គំ “អ្នកណាដែលព្យួរនៅលើដើមឈើ អ្នកនោះត្រូវបណ្តាសាហើយ។” “ហើយទ្រង់ត្រូវបានបណ្តាសាសម្រាប់យើង។” ដោះសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ វាយទ្រង់ ហើយចំអកឱ្យទ្រង់ ជាព្រះនៃស្ថានសួគ៌ យកសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ពីទ្រង់ ហើយដាក់ដៃគោលលើ

ឈើឆ្កាង។ ទ្រង់! “នៅទីនោះពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់” ក្រោមការដាក់ទណ្ឌកម្មនៅ រដ្ឋធានីរ៉ូម។

85 ការស្លាប់ដ៏គួរឱ្យអាម៉ាស់បំផុតនៅថ្ងៃនេះនឹងមិនត្រូវបានគេបាញ់ទេ។ ការ ស្លាប់ដ៏គួរឱ្យអាម៉ាស់បំផុតនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ មិនត្រូវកិនដោយរថយន្ត ហើយ ស្លាប់ លង់ទឹកដោយភ្លើងឆេះ។ ប៉ុន្តែការស្លាប់ដ៏គួរឱ្យអាម៉ាស់បំផុតនៅថ្ងៃនេះ គឺការដាក់ទណ្ឌកម្មជាសាធារណៈ ដែលជាកន្លែងដែលពិភពលោកទាំងមូល ថ្កោលទោសអ្នកហើយហៅអ្នកថាមានទោស។

86 ហើយពិភពលោកទាំងមូលបានដាក់ដៃលើបុរសនេះ ហើយហៅទ្រង់ថា មានទោស នៅពេលដែលទ្រង់គ្មានកំហុស។ ហើយទ្រង់បានសុគតនៅក្រោម សត្រូវរបស់ទ្រង់ (មិនមែនជាមិត្តរបស់ទ្រង់ មិនមែនជាច្បាប់របស់ទ្រង់) ប៉ុន្តែនៅ ក្រោមការឆ្កាងរបស់សត្រូវ។ ព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត បុគ្គលដ៏មានតម្លៃបំផុតដែល មិនធ្លាប់មាន ឬធ្លាប់នឹងរស់នៅ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ “ទ្រង់” មនុស្សដែលមានតម្លៃ បំផុត! សូមចងចាំវាឥឡូវនេះ នៅពេលយើងបង្កើតវេទិកានោះនៅថ្ងៃនេះ។

87 តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ នៅកន្លែងមួយដូចជាក្រុងយេរូសាឡឹម ដែលជា កន្លែងដែលសម្រាប់ម្តែប្រាំរយឆ្នាំឬច្រើនជាងនេះដែលមនុស្ស... ប្តារបរយឆ្នាំ។ ខ្ញុំ ប្រហែលជាវែងបន្តិចនៅក្នុងនោះ។ ប្រហែលជាប្រាំបីឬប្រាំបួនរយឆ្នាំឬអ្វីមួយ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើចម្ងាយប៉ុន្មាន ពីពេលដែលសាឡាម៉ូនសង់ព្រះវិហារ។ ខ្ញុំស្រមៃ ប្រហែលប្រាំបីរយឆ្នាំ អ្វីមួយដូចនោះ។

88 ហើយពួកគេបានស្វែងរកព្រះមេស៊ីដែលនឹងយាងមក។ ពួកគេបានប្រមូល ផ្គុំគ្នានៅទីនោះដើម្បីថ្វាយបង្គំបុណ្យរំលង។ គ្រាន់តែគិតវាឥឡូវនេះ! ជាប្រមុខនៃ ពួកជាវិស៊ី ពួកសាឌូស៊ី និងអ្វីដែលអ្នកមាន ជាការជួបជុំដ៏អស្ចារ្យមួយ ដើម្បី ថ្វាយបង្គំព្រះ។ ទីបរិសុទ្ធបំផុត ក្រុងយេរូសាឡឹម ជាព្រះវិហាររបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយប្រជាជនរបស់ព្រះអម្ចាស់បានយកព្រះអម្ចាស់ផ្ទាល់ ហើយឆ្កាងទ្រង់ ដោយ ការដាក់ទណ្ឌកម្ម។ រឿងបែបនេះ!

89 ឥឡូវនេះពួកគេបួនពាក្យ ពួកគេ “នៅទីនោះពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់។” ឥឡូវនេះ អ្នកនៅតែបង្ហាញព្រះគម្ពីរ អ្នកឃើញទេ? វាគ្រាន់តែជាពាក្យបួនប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែ ព្រះគម្ពីរបានបង្រួមសេចក្តីពិតរបស់វា។

90 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ ខ្ញុំត្រូវទៅជុំវិញ ពន្យល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរមិនចាំបាច់ពន្យល់អ្វីទាំងអស់។ វាគ្រាន់តែជាសេចក្តីពិតទាំងអស់ ដូច្នោះ—នេះ—ព្រះគម្ពីរមិនចាំបាច់ពន្យល់អ្វីទាំងអស់។ វា—វាមិនចាំបាច់ពន្យល់ទេ ព្រោះវាជាការពិតទាំងអស់។

91 នេះគឺជាពាក្យបួននៃខ្សែសង្វាក់នៃសេចក្តីពិតដ៏អស្ចារ្យរបស់វា។ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមពន្យល់វា។ ហើយដើម្បីព្យាយាមពន្យល់វាយ៉ាងច្បាស់ នឹងបង្កើតបណ្តាលយ។ គ្មានផ្លូវសម្រាប់ខ្ញុំដើម្បីពន្យល់ពាក្យទាំងបួននោះទេ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះសូមឲ្យយើង ដោយជំនួយពីទ្រង់ដែលបានធ្វើឲ្យវាត្រូវបានសរសេរ ព្យាយាមពន្យល់ពាក្យទាំងបួននេះ ដើម្បីនាំវាមកតាមរបៀបដែលមនុស្សនឹងយល់។

92 អ្វីដែលយើងមាននៅចំពោះមុខយើងឥឡូវនេះ យើងទទួលបានការក្លាងដំបូងជាក់នៅមុខយើង នៅទីបរិសុទ្ធបំផុត មនុស្សដែលកាន់សាសនាបំផុត ការស្តាប់គួរឱ្យអាម៉ាស់បំផុត ចំពោះបុគ្គលដ៏មានតម្លៃបំផុត។ អូ វាជាការផ្ទុយគ្នា។ អូ ខ្ញុំអើយ វាគួរឲ្យអាម៉ាស់ណាស់!

93 ឥឡូវនេះ ចូរយើងយកពាក្យដំបូង “នៅទីនោះ។” ចូរនិយាយអំពីវាពីរបីនាទីមុនពេលយើងនាំយកការចោទប្រកាន់។ យើងនឹងបំបែករឿងនេះហើយបង្ហាញអ្នកពីអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ បន្ទាប់មកយើងនឹងរកឃើញថាតើការចោទប្រកាន់របស់ខ្ញុំត្រឹមត្រូវឬអត់។ “នៅទីនោះ” ក្រុងយេរូសាឡឹម ជាកន្លែងដ៏បរិសុទ្ធបំផុត ពីព្រោះព្រះវិហារនៅទីនោះ កន្លែងបរិសុទ្ធបំផុត ពីព្រោះវា ព្រះវិហារបរិសុទ្ធនៅទីនោះ។ ហើយជនជាតិយូដាមកពីទូទាំងពិភពលោកបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅកន្លែងតែមួយ ដែលជាកន្លែងប្រជុំសម្រាប់ការថ្វាយបង្គំ។ កន្លែង...ដ៏អស្ចារ្យបំផុតសម្រាប់ការថ្វាយបង្គំដែលមានគឺនៅក្នុងយេរូសាឡឹម។ ព្រះវិហារនៅទីនោះ។ នោះហើយជា “វាត្រូវបានសរសេរថា ‘មនុស្សទាំងអស់គ្នាត្រូវតែថ្វាយបង្គំនៅក្នុងយេរូសាឡឹម’” មិនអីទេ ព្រោះវាជាមជ្ឈមណ្ឌលនៃការថ្វាយបង្គំ។

94 ហើយថ្ងៃនេះអ្នកឮពួកគេម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេចង់និយាយ ពួកគេ “អូ យើងមកមហាសន្និបាតដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះ” ដែលជាកន្លែងដែលនិកាយទាំងនេះមានវា។ ហើយ—ហើយបន្ទាប់មកយើងមាន—ការបើក...នៅបុរីវីទីកង និង—និងការតែងតាំងទាំងនេះរបស់សម្តេចប៉ាប ជាដើម។ ពួកគេ គ្រប់គ្នានិយាយថា “យើងទាំងអស់គ្នាគួរតែទៅកន្លែងបោះជំរុំរបស់មេតូឌីស ឬ—សន្និបាតព្រះគម្ពីរជា

ទីស្នា។” ឬ—ឬ “យើងទាំងអស់គ្នាគួរតែទៅ—ទៅទីក្រុងរ៉ូម ហើយនៅទីនោះជាមួយមណ្ឌលជីអស្វារ្យ” ពួកគេហៅថា “គ្រីស្ទាន។”

95 ក្នុងអំឡុងពេលនៃសង្គ្រាមចុងក្រោយ នៅពេលដែលទីក្រុងរ៉ូមបានដួលរលំ ទាហានអាស្ត៊ីម៉ង់ទាំងនេះ... ក្មេងប្រុសជាច្រើនបានដឹងអំពីរឿងនេះ។ ទាហានអាស្ត៊ីម៉ង់បានចូលទៅក្នុងបុរីរ៉ូមនៅទីនោះ ហើយបានបាញ់ទៅលើជនជាតិអាមេរិកនៅពេលពួកគេកំពុងឈានទៅមុខ។ បងប្រុសហ្វុក និងបងប្រុសរ៉ូប៊ីសុន និងមនុស្សជាច្រើន និងបងប្រុសបៀលឡឺ និងបងប្អូនជាច្រើនដែលនៅក្នុងសង្គ្រាមនោះ បានដឹង។ ហើយអ្នកដឹងទេ? យើងបានចេញបញ្ជាថាពួកគេមិនអាចបាញ់ទីក្រុងនោះបានទេ។ ជនជាតិអាមេរិក អ្នកឈរនៅទីនោះ ហើយអ្នកគឺជាគោលដៅសម្រាប់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែនៅភាគខាងលិច... ព្រះវិហារវេសមីនស្ទ័រនៅ... ក្នុងប្រទេសអង់គ្លេស អ្នកអាចបាញ់បានមិនអីទេ នោះហើយជាកន្លែងដែលពួកប្រូតេស្តង់បានប្រមូលផ្តុំ។ ដូច្នេះវាជាការត្រឹមត្រូវក្នុងការបាញ់ទៅលើរឿងនោះ ប៉ុន្តែមិនមែនបាញ់ទៅលើបុរីរ៉ូមទេ។ ពីព្រោះក្នុងនាមជាប្រធានាធិបតីវិស្វវល... ខ្ញុំបានឮសុន្ទរកថារបស់គាត់នៅពេលដែលគាត់—នៅពេលដែលគាត់បានចាក់ផ្សាយវានៅយប់នោះ ហៅថា ហ្វីស៊ីត និងយាយ។ គាត់បាននិយាយថា “នៅពេលដែលទីក្រុងរ៉ូមបានដួលរលំ” គាត់បាននិយាយថា “ការអាម៉ាស់បែបនេះ ពីព្រោះទីក្រុងរ៉ូមគឺជាប្រមុខនៃគ្រីស្ទសាសនាទាំងអស់។” តើអ្នកអាចស្រមៃថាប្រូតេស្តង់និយាយដូច្នេះទេ?

96 ដូច្នេះមណ្ឌលជីអស្វារ្យនៃជំនឿគ្រីស្ទាន មែនហើយ យើងនឹងទៅ—យើងនឹងដាក់ដូចក្រុងយេរូសាឡឹម បើអ្នកចង់។ បើអ្នកចង់ធ្វើដូច្នោះ ចូរដាក់វានៅក្រុងយេរូសាឡឹម។ ប្រមុខនៃអ្នកផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ—នេះ—ក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជំរះ និង—និងពួកផារីស៊ី និងពួកសាឌុស៊ី ពួកគេទាំងអស់បានឡើងទៅក្រុងយេរូសាឡឹម។ នោះពិតជាទីស្នាក់ការកណ្តាល។

97 ហើយនៅក្នុងជីវិតអង្គការ អ្នកត្រូវតែទទួលស្គាល់ថា ព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិកគឺជាម្តាយទាំងអស់របស់វា។ នាងប្រាកដណាស់។ ហើយវាបានចាប់ផ្តើមពីពេនទីកុស្ត។ នោះហើយជាកន្លែងដែលពួកគេបានទៅដល់នៅពេលដែលពួកគេរៀបចំ។ ឥឡូវនេះយើងដែលជាប្រូតេស្តង់ គ្រាន់តែជាប្អូនស្រីតូចចេញពីព្រះវិហារនោះ។ ហើយឥឡូវនេះសូមនិយាយថាវានឹងនៅទីនោះនៅបុរីរ៉ូមទីក្នុង ថ្ងៃនេះ។

98 ឬនៅក្រុងយេរូសាឡឹម ដូចនៅថ្ងៃនោះ “នៅពេលដែលមនុស្សទាំងអស់គួរតែ មកក្រុងយេរូសាឡឹមដើម្បីធ្វើការ... ថ្វាយបង្គំ។” ហេតុអ្វីបានជាពួកគេធ្វើវានៅ សម័យ—របស់ព្រះយេស៊ូវ? ហេតុអ្វីបានជាពួកគេនិយាយថាមនុស្សទាំងអស់ គួរតែថ្វាយបង្គំនៅក្រុងយេរូសាឡឹម? ដ្បិត មានកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះនឹង ប្រកបជាមួយមនុស្ស គឺនៅក្រោមព្រះលោហិតនៃយេស៊ូវបូជា។ នោះហើយជា មូលហេតុដែលពួកគេត្រូវមកក្រុងយេរូសាឡឹម។

99 ព្រះនឹងមិនជួបមនុស្សនៅកន្លែងណាផ្សេងក្រៅពីនៅក្រោមព្រះលោហិត ឡើយ។ នៅពេលដែលអ្នកបង្វែរព្រះលោហិតចុះ នោះកន្លែងជួបជុំអ្នកជាមួយព្រះ ត្រូវបានដកចេញ។ ព្រះបានធ្វើការសម្រេចចិត្តដំបូងរបស់ទ្រង់នៅក្នុងសួនច្បារអេ ដែន បុរសនោះនឹងថ្វាយបង្គំទ្រង់ក្រោមការបង្ហូរឈាមនៃយេស៊ូវបូជា។ ហើយនោះ ជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះបានជួបជាមួយមនុស្សនៅពេលនោះ ហើយនោះជា កន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះធ្លាប់ជួបជាមួយមនុស្ស។

100 ហើយនោះជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលទ្រង់ជួបជាមួយមនុស្សនៅថ្ងៃនេះ គឺ ស្ថិតនៅក្រោមការបង្ហូរឈាមនៃយេស៊ូវបូជា។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកជាមេ តូឌីស បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀនទេ ប្រសិនបើអ្នកអាចបំភ្លេចភាពខុសគ្នារបស់ អ្នក រ៉ូម៉ាំងកាតូលិក អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកប្រហែល ហើយនឹងមកនៅក្រោមការ បង្ហូរឈាម ព្រះនឹងជួបជាមួយយើងទាំងពីរនៅទីនោះ។ នោះហើយជាកន្លែង ដែលយើងទាំងអស់គ្នាអាចជួបគ្នានិងប្រកបគ្នានៅលើមូលដ្ឋានដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែ បើ មិនដូច្នោះទេ ទ្រង់នឹងមិនជួបដោយព្រោះអ្នកជាមេតូឌីស ទ្រង់នឹងមិនជួបដោយ ព្រោះអ្នកជាពេនទីកុស្តទេ។ ទ្រង់នឹងជួបជាមួយអ្នកក្រោមលក្ខខណ្ឌមួយ នោះ គឺនៅក្រោមការបង្ហូរឈាម នៅពេលដែលអំពើបាបរបស់អ្នកត្រូវបានសារភាពនិង បណ្តេញចេញនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ បន្ទាប់មក ដោយព្រះលោហិត។ ហើយ ព្រះលោហិតតែងតែនៅចំពោះទ្រង់ ហើយដូច្នោះទ្រង់អាចមើលឃើញអ្នកតាមរយៈ ការបង្ហូរឈាមនោះ។ ហើយអ្នកមានពណ៌សដូចព្រិល ឃើញទេ នៅពេលដែល អ្នកបានសារភាពអំពើបាបរបស់អ្នក។ បើមិនដូច្នោះទេ អ្នកមិននៅទីនោះ អ្នកមិន អាចប្រកបបានទេ។

101 នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកមិនឃើញមានរឿងកើតឡើងនៅក្នុង ព្រះវិហារ។ ពួកគេសារភាពថាពួកគេជឿលើព្រះលោហិត ប៉ុន្តែពួកគេបដិសេធ

ដែនការដើម្បីទទួលបានព្រះលោហិត ព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? មានផ្លូវតែមួយគត់ ដែលព្រះនឹងលើកតម្កើងព្រះបន្ទូលនោះ។ អ្នកនឹងមិនគោរពព្រះបន្ទូលនោះឡើយ មកហើយនិយាយថា “ខ្ញុំជាអ្វីម្យ៉ាងកាតូលិក។ ខ្ញុំទាមទារឱ្យធ្វើវែបបនេះ។” អ្នកមិន អាចធ្វើវាបានទេ? មេតូឌីស បាទីស្ទ ឬពេនទីកុស្ត អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។

102 វិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចធ្វើវាបានគឺស្ថិតនៅក្រោមសេចក្តីមេត្តាករុណា របស់ព្រះ តាមរយៈព្រះគុណរបស់ទ្រង់ គឺមកតាមរយៈការបង្ហូរព្រះលោហិតរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំអះអាងពីការសន្យា។” ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើអ្នកពិតជាស្ថិតនៅក្រោមព្រះលោហិតនោះ ព្រះមានកាតព្វកិច្ចចំពោះព្រះបន្ទូលនោះ។ ប៉ុន្តែដំបូង អ្នកត្រូវតែស្ថិតនៅក្រោម ឈាមនោះ។ អ្នកឃើញវាឥឡូវនេះទេ?

103 កុំឆ្ងល់ថាពួកគេមិនអាចជឿលើអព្វតហេតុបានទេ។ កុំឆ្ងល់ថាអ្នកមិនអាច ជឿលើជំនឿដ៏អស្ចារ្យបានទេ។ កុំឆ្ងល់ថាពួកគេថ្កោលទោសវា។ ហេតុផល ដូចគ្នាដែលពួកគេថ្កោលទោសវានៅទីនោះ គឺជាហេតុផលដូចគ្នាដែលពួកគេ ថ្កោលទោសវានៅថ្ងៃនេះ។ ពួកគេមានទោសដូចមានទោស។ ព្រោះមានតែនៅ ក្រោមការបង្ហូរឈាម!

104 ហើយអ្នកដែលហ៊ាន ប្តូរស្រុកខ្លះដែលហ៊ាន ក្រោមការបន្ទាបខ្លួន ដើម្បីយក ព្រះតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយដើរចេញពីទីនោះហើយសារភាពអំពើបាប របស់គាត់ ហើយបំភ្លេចចោលនូវគោលលទ្ធិនិងអ្វីៗទាំងអស់នេះ ហើយឈរនៅ ទីនោះក្រោមព្រះលោហិត ហើយជឿវា បន្ទាប់មកពួកគេចង់ហៅគាត់ថា “អ្នក និយមជ្រុល។” ពួកគេចង់ចាត់ថ្នាក់គាត់...ដូចដែលយើងនឹងនិយាយវា វាមិនមែន ជាពាក្យល្អដែលត្រូវប្រើនៅវេទិកានោះទេ ប៉ុន្តែដូច្នោះអ្នកនឹងយល់ គាត់គឺជា “ចម្លែក។”

105 យ៉ាងណាមិញ តើយើងទាំងអស់គ្នាមិនមែនជាមនុស្សចម្លែកទេឬ? ឃើញ ទេ អ្នកជឿគឺជារឿងចម្លែកសម្រាប់អ្នកមិនជឿ ហើយអ្នកមិនជឿគឺជារឿង ចម្លែកសម្រាប់អ្នកជឿ ដូច្នោះតើនរណាជាអ្នកចម្លែក? ឃើញទេ? កសិករគឺជា មនុស្សចម្លែកចំពោះអ្នកជំនួញ អ្នកជំនួញគឺចម្លែកចំពោះកសិករ ឃើញទេ ដូច្នោះតើ គាត់ជានរណា?

106 ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ការសង្គ្រោះគឺជាកិច្ចការបុគ្គលជាមួយមនុស្សនិងព្រះតែមួយ



បុគ្គលម្នាក់ “ស្វែងរកការសង្គ្រោះរបស់យើងដោយភ័យខ្លាចនិងញាប់ញ័រ។”  
ហើយខ្ញុំមិនដឹងពីមូលដ្ឋានផ្សេងទៀតទេ ក្នុងនាមជាគ្រូបង្រៀននៅព្រឹកនេះ ឬជា  
អ្នកបម្រើព្រះពីព្រះគ្រីស្ទ ជាងដាក់វានៅលើព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំមិនអាចដាក់វានៅលើអ្វី  
ផ្សេងទៀតបានទេ។

107 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញនៅទីនោះ មានតែនៅក្រោមឈាមប៉ុណ្ណោះ ដែលព្រះ  
បានជួបអ្នកថ្វាយបង្គំ ដូច្នេះពួកគេបានជួបគ្នានៅក្រុងយេរូសាឡឹម។

108 ហើយព្រះគ្រីស្ទគឺជាកូនចៀមនៃការថ្វាយបង្គំបូជារបស់ព្រះ។ ហើយសព្វថ្ងៃ  
នេះមានកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះនឹងជួបមនុស្ស ហើយនោះគឺនៅក្រោមព្រះ  
លោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ កន្លែងណាផ្សេងទៀត វាត្រូវបានចោលទោស  
ព្រះនឹងមិនដែលឮវាទេ។ អ្នកអាចធ្វើគ្រប់អារម្មណ៍ និងគ្រប់ប្រភេទ ហើយញ័រ  
ហើយលោត ហើយមានឈាម និងភ្លើង និងផ្សែង និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែ  
ដរាបណាជីវិតនោះមិនត្រូវបានប្រៀបធៀបជាមួយព្រះបន្ទូល ហើយព្រះកំណត់  
អត្តសញ្ញាណជីវិតនោះយ៉ាងហ្មត់ចត់ បន្ទាប់មកមិនចាំបាច់សាកល្បងវាទេ ព្រោះ  
អ្នកចេញហើយ។ ហើយព្រះនឹងមិនជួបវាទេរហូតដល់វាមកក្រោមការយកចិត្ត  
ទុកដាក់នៃព្រះលោហិតនោះ។ ហ្នឹងហើយ។

109 ដូច្នេះ អ្នកឃើញទេ នៅក្នុងបទគម្ពីរ យើងមានក្រុងយេរូសាឡឹម ក្រុមជំនុំមាន  
វានៅស្ថានសួគ៌ ក្រុងយេរូសាឡឹមនៅស្ថានសួគ៌ ជាកន្លែងដែលព្រះជាព្រះ។ ហើយ  
សព្វថ្ងៃនេះ វាមិនស្ថិតនៅក្រោមគោលលទ្ធិឬអ្វីមួយទេ ដែលយើងព្យាយាមធ្វើឱ្យ  
វាក្លាយជាក្រុងយេរូសាឡឹម។ យើងចង់ មេតូឌីស ចង់ ឥឡូវ ចង់ធ្វើ—ទីស្នាក់ការ  
កណ្តាលមេតូឌីសជាក្រុងយេរូសាឡឹម។ កាតូលិកចង់បង្កើតទីក្រុងរ៉ូម។ ហើយ  
—និងកន្លែងផ្សេងគ្នាដែលយើងមានទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់យើង យើងចង់ធ្វើ  
ឱ្យវា...ជាក្រុងយេរូសាឡឹមរបស់យើង។ ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរចែងថា “ក្រុងយេរូសាឡឹម  
របស់យើងគឺមកពីស្ថានលើ ដែលជាម្តាយរបស់អ្នកជឿទាំងអស់។”

110 ឥឡូវនេះ ហើយព្រះគ្រីស្ទគឺជាកូនចៀមដែលព្រះបានប្រទាន។ សូម  
កត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលវាសមរម្យឥឡូវនេះ ដោយបង្ហាញថាក្រុងយេរូសា  
ឡឹមបានឈប់។ ពេលណា? វាមានប្រសិទ្ធិភាពរហូតដល់ម៉ោងនោះ។ ឈាម  
របស់កូនចៀមគឺមិនអីទេរហូតដល់ថ្ងៃនោះ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនៅឯការឆ្កាងវាផ្លាស់ប្តូរ។  
ប្រព័ន្ធចាស់ត្រូវបានធ្វើ។ មានថ្មីមួយ ហើយ—កូនចៀមនៅឯដង្វាយ។ កូនចៀម

ដែលជាកូនចៀមដែលថ្វាយយញ្ញបូជា គឺនៅលើដី។ ពួកគេកំពុងប្រោលទោសនិងធ្វើកិច្ចការនៅទីនោះដែលពួកគេត្រូវធ្វើ។ ហ្នឹងហើយ។

111 សូមព្រះប្រទានពរសម្រាប់ការមើលឃើញពន្លឺនៃស្ថានសួគ៌ដ៏អស្ចារ្យនេះនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ! ពីព្រោះ ក្រុមជំនុំកំពុងធ្វើដូចគ្នានៅសព្វថ្ងៃនេះ។ រហូតដល់ម៉ោងដែលអង្គការសាសនាត្រូវបានប្រោលទោសនិងបង្ហាញថាកំពុងលះបង់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ចាប់ពីពេលនោះមក ព្រះបន្ទូលបានមក ហើយមានតែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។ ពី កូនចៀមប៉ាស្កាល់ចាស់បានកន្លងផុតទៅ ហើយព្រះគ្រីស្ទបានក្លាយជាកូនចៀមរបស់យើង នៅថ្ងៃនៃការឆ្កាង។ ហើយថ្ងៃដែលនិកាយបានឆ្កាងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយទទួលយកគោលលទ្ធិមួយជំនួសព្រះបន្ទូល នោះជាថ្ងៃដែលព្រះបន្ទូលចូលជាធរមាន។ នោះគឺទើបតែថ្មីៗនេះ។

112 សូមកត់សម្គាល់ ទីពីរ។ ទីមួយ “នៅទីនោះ” ក្រុងយេរូសាឡឹម។ ទីពីរ “ពួកគេ” ពួកគេ។ នរណា? ជនជាតិយូដា អ្នកថ្វាយបង្គំ។ គិតមើល! អ្នកថ្វាយបង្គំខ្លួនឯងកំពុងសម្លាប់អ្នកដែលពួកគេបានអះអាងថាកំពុងថ្វាយបង្គំ។ តើអ្នកអាចស្រមៃឃើញរឿងបែបនេះទេ ដូចជាបុរសឆ្លាតវៃដែលជាបូជាចារ្យដែលត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាល ដែលមានសញ្ញាបត្រ បណ្ឌិត រហូតដល់ពួកគេប្រហែលជា...ពួកគេ ពួកគេត្រូវតែចេញពីជំនាន់ជាក់លាក់មួយមុនពេលពួកគេ... ឬ—ឬកុលសម្ព័ន្ធមួយ មុនពេលពួកគេអាចក្លាយជាបូជាចារ្យ។ ពួកគេត្រូវតែជាលើវី។ ឪពុករបស់ពួកគេជាបូជាចារ្យ។ ជីតារបស់ពួកគេគឺជាបូជាចារ្យ។ ជីតាទូត-ជីតាទូត-ជីតាទូត-ជីតាទូត-ជីតាទូត-ជីតាទូតរបស់ពួកគេគឺជាបូជាចារ្យ។ ហើយពួកគេត្រូវរស់នៅក្នុងជីវិតដ៏ឧទ្ទិសរហូតដល់ មួយប្រឆាំងនឹងពួកគេ ពួកគេនឹងត្រូវគប់ដោយដុំថ្ម។ គ្មានសេចក្តីមេត្តាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យទេ។ បរិសុទ្ធ? ប្រាកដណាស់ ប៉ុន្តែតាមបរិសុទ្ធដែលធ្វើដោយខ្លួនឯង។ ត្រូវធ្វើដូចនោះ ដើម្បីបង្ហាញមុខរបស់ពួកគេសម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ។ “នៅខាងក្នុងពួកគេ” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកពោរពេញដោយឆ្អឹងមនុស្សស្លាប់។”

113 របៀបដែលខ្ញុំអាចនាំយកការចោទប្រកាន់នៅទីនោះ! ហើយមនុស្សដែលដឹងថានោះជាសេចក្តីពិត ព្រះបន្ទូលនេះក្លាយជាសេចក្តីពិត ហើយនឹងសម្របសម្រួលវា ដើម្បីបង្ហាញមុខនៅចំពោះមុខអង្គការមួយចំនួន អូហូ ខ្ញុំមានសិទ្ធិចោទប្រកាន់ពួកគេ ហ្នឹងហើយ លើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

114 សូមកត់សម្គាល់ “ពួកគេ” អ្នកថ្វាយបង្គំ បុរសដែលបានស្វែងរកការសន្យា បុរសដែលបានស្វែងរកវា ជាច្រើនឆ្នាំនិងសម័យកាល ហើយគ្មានអ្វីត្រូវធ្វើក្រៅពី នៅក្នុងសិក្ខាសាលាជានិច្ចនោះ។ ប៉ុន្តែពួកគេបានបែងចែកព្រះបន្ទូលតាមការ បង្រៀនរបស់ថ្នាក់សិក្ខាសាលា ហើយពួកគេបានខកខានសេចក្តីពិតរបស់វា។ “ពួកគេ” បូជាចារ្យ ព័ន្ធកិច្ចនៅថ្ងៃនោះ! “នៅទីនោះ” នៅទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់ ពួកគេ “ពួកគេ” ព័ន្ធកិច្ចនៅថ្ងៃនោះ កំពុងសម្លាប់ព្រះជាកូនចៀម។ អ្នកដែលពួកគេ បានអះអាងថាពួកគេកំពុងថ្វាយបង្គំ ពួកគេកំពុងសម្លាប់។

115 ហើយ ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំចោទប្រកាន់ក្រុមអ្នកបម្រើព្រះដែលបានតែងតាំងនេះ នៅក្នុង គោលលទ្ធិនិងនិកាយរបស់ពួកគេ ពួកគេកំពុងឆ្កាង ដល់មនុស្ស ជាព្រះដែល ពួកគេអះអាងថាពួកគេស្រឡាញ់និងបម្រើ។ ទូលបង្គំចោទប្រកាន់អ្នកបម្រើព្រះ ទាំងនេះ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ លើគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ ដែល អះអាងថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ” ហើយថា “ពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺមិនគ្រប់គ្រាន់និងមិនត្រឹមត្រូវទេ។” នៅលើពាក្យណាមួយទាំងនេះ ដែលពួកគេបានជំនួសគោលលទ្ធិ ខ្ញុំចោទប្រកាន់ ពួកគេថាមានទោស ហើយព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅលើដៃរបស់ ពួកគេ សម្រាប់ការឆ្កាងព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ជាលើកទីពីរ។ ពួកគេកំពុងឆ្កាង ព្រះគ្រីស្ទ ជាសាធារណៈ ដោយយករបស់ដែលគេសន្មត់ថានឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេ។ ហើយពួកគេបានជំនួសអ្វីផ្សេងទៀតនៅកន្លែងរបស់វា គោលលទ្ធិព្រះវិហារ សម្រាប់ប្រជាប្រិយភាព។

116 នៅទីនោះពួកគេ “ពួកគេ” អ្នកដែលគួរតែដឹងច្បាស់ជាង។ បើនរណាម្នាក់គួរតែ ដឹងច្បាស់ជាងនេះ វាគួរតែជាអ្នកបម្រើព្រះ។ បើអ្នកណាដឹងច្បាស់ជាងនេះ គួរតែ ជាបព្វជិតសម័យនេះ។ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់គួរតែដឹង—នេះ—ប៊ីស្ស៊ូ ប៊ីស្ស៊ូ និង អាចារ្យ និង—និងអ្នកដឹកនាំ និងវេជ្ជបណ្ឌិតនៃទេវភាព គួរតែដឹងខុសគ្នា។ ប៉ុន្តែ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនអាច? អូ! ផ្ទុយពីនេះ! តើយើងមានអ្វីខ្លះនៅចំពោះមុខ យើងនៅទីនេះ ប៉ុន្តែ—ភាពផ្ទុយគ្នា! ពួកគេអះអាងថាពួកគេថ្វាយបង្គំព្រះ ហើយ ពួកគេកំពុងសម្លាប់ព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត។ ពួកគេ “នៅទីនោះពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់” ហើយនៅទីនេះ ពួកគេធ្វើដូចគ្នាម្តងទៀត ដ្បិតទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។

117 នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់គឺគ្រាន់តែជាការឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។

ហើយនោះជាអ្វីដែលទ្រង់មានសព្វថ្ងៃនេះ ជាការឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះបន្ទូល ព្យាយាមស្វែងរកនរណាម្នាក់ដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់។

118 ហើយមនុស្សទាំងនេះរក្សាក្រុមជំនុំនៅឆ្ងាយពីព្រះ។ ហើយ—ហើយបើមានអ្វីកើតឡើង ហើយវាត្រូវបានគេនិយាយនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ពួកគេថ្កោលទោសវាពីវេទិកា ពីវេទិកា ហើយនិយាយថា “វាជាការនិយមជ្រុល។ នៅឱ្យឆ្ងាយពីវា!” ក្នុងការធ្វើដូច្នោះ ពួកគេបានឆ្កាងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅឆ្នាំ១៩៦៣ ហើយមានទោសដូចមនុស្សទាំងនោះនៅ...នៅថ្ងៃនោះ។ នោះជាសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏អាក្រក់មួយ ប៉ុន្តែវាជាការពិត។ នៅលើ...នោះជាអ្វីដែលពួកគេធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។

119 ហើយនៅលើដីនេះ នៅលើមូលដ្ឋាននៃការឆ្កាងព្រះគ្រីស្ទ នៅលើមូលដ្ឋាននៃការទទួលយកព្រះបន្ទូលហើយយកវាចេញពីមនុស្ស គឺពិតជាអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើនៅទីនោះ។ ព្រះបន្ទូលដែលព្រះបានឆ្លុះបញ្ចាំងតាមរយៈព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ដើម្បីបញ្ជាក់ថាគឺជាវា និងអ្នកដែលពួកគេបានអះអាងថាពួកគេស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវដែលបានបង្ហាញអង្គទ្រង់ដោយបទគម្ពីរ បានធ្វើនូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ នូវអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ ហើយឆ្លុះបញ្ចាំងវានៅចំពោះមុខពួកគេ។ ដោយសារតែសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេនិងអ្វីៗដូចនោះ ពួកគេបានថ្កោលទោសព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត។

120 ហើយខ្ញុំថ្កោលទោសក្រុមដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ ហើយចោទប្រកាន់ពួកគេថាមានកំហុសនៅចំពោះព្រះ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ថាពួកគេកំពុងធ្វើដូចគ្នា។ ជំនាន់នេះត្រូវបានចោទប្រកាន់។ ចងចាំហេព្រើរ ១៣:៨ “ទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។”

121 តើពួកគេបានចោទប្រកាន់ទ្រង់ដោយរបៀបណា? ដោយសារតែគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេនឹងមិនទទួលយកទ្រង់ទេ ហើយនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេពួកគេដឹងខុសគ្នា។ តើនីកូដេមនៅក្នុងជំពូកទី ៣ នៃយ៉ូហានបានបង្ហាញវាយ៉ាងល្អទេឬ? “លោកគ្រូ យើង ពួកជានិស្សិត” គ្រូអធិប្បាយ គ្រូ “យើងដឹងថាទ្រង់ជាគ្រូដែលបញ្ជូនមកពីព្រះ ដ្បិតគ្មានអ្នកណាអាចធ្វើកិច្ចការដែលទ្រង់ធ្វើបានទេ លុះត្រាតែព្រះគង់នៅជាមួយគាត់។” ឃើញទេ? ពួកគេបានធ្វើជាសាក្សីជាសាធារណៈដោយបុរសល្បីម្នាក់របស់ពួកគេ ហើយឆ្កាង...ដោយព្រោះគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ ពួកគេបានឆ្កាងព្រះគ្រីស្ទ។

122 ហើយសព្វថ្ងៃនេះមិនមានអ្នកអានដែលមិនអាចអានកិច្ចការ ២:៣៨ បានទេ។ ដូចគ្នានឹងខ្ញុំអាចអានវា ហើយផ្សេងទៀតដូចគ្នាដែលខ្ញុំអាចអានវាបាន។ ប៉ុន្តែដោយសារតែគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ និងដោយសារតែសំបុត្រនិកាយរបស់ ពួកគេដែលពួកគេមាននៅក្នុងហោប៉ៅរបស់ពួកគេ សញ្ញារបស់សត្វដែលពួកគេ កំពុងវេចខ្ចប់ជាភាគប្រកប ហើយយករបស់ទាំងនោះ ទៅឆ្កាងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាថ្មី ហើយឆ្កាងទ្រង់នៅចំពោះមុខសាធារណជន ហើយប្រមាថព្រះជាម្ចាស់ដែល បានសន្យាថានឹងធ្វើការនេះ ដោយនាំមកនូវការវិនាសដល់ការប្រណាំង។

123 ឥឡូវនេះ នៅទីនោះ “ពួកគេ” មិនមែនជាមនុស្សមានបាបទេ។ “ពួកគេ” នោះគឺជាក្រុមជំនុំនៅថ្ងៃនោះ ពួកគេបានរកឃើញកំហុសចំពោះបុរសដែល ជាព្រះបន្ទូល។ តើវាត្រូវទេ? ពួកគេបានរកឃើញកំហុសចំពោះបុរសដែល ជាព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះពួកគេរកឃើញកំហុសចំពោះព្រះបន្ទូលដែលធ្វើការ តាមរយៈបុរសនោះ។ ឃើញទេ ពួកគេគ្រាន់តែជួយមកវិញ។ ដែលនៅក្នុងបុគ្គល នេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងធ្វើការ គឺជាការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ។

124 តើពួកគេដឹងថាទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? ពីព្រោះកិច្ចការរបស់ ទ្រង់បានបង្ហាញថាទ្រង់ជាអ្វី។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើមួយណាក្នុងចំណោម អ្នករាល់គ្នាអាចថ្កោលទោសខ្ញុំពីអំពើបាប? បើខ្ញុំមិនបានធ្វើដូចអ្វីដែលបទគម្ពីរ បានចែងទេ ខ្ញុំនឹងធ្វើ! ហើយដែល...នរណាម្នាក់ប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលខ្ញុំរាជ័យ នៅកន្លែងណាមួយ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនបានបង្ហាញសញ្ញាទាំងអស់ថាខ្ញុំជាព្រះមេស៊ុ ស៊ី ថាខ្ញុំគឺជាម្នាក់ដែលអ្នក...បានសន្យា។”

បាននិយាយថា ពួកគេបាននិយាយថា “មែនហើយ យើងមានម៉ូសេ។ យើង ជឿលោកម៉ូសេ។”

125 បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកនឹងជឿលោកម៉ូសេ អ្នកនឹងជឿខ្ញុំ។ ប្រសិនបើ អ្នក...ម៉ូសេបានឃើញថ្ងៃរបស់ខ្ញុំហើយចង់—រស់នៅក្នុងថ្ងៃនេះ។ លោកម៉ូសេ បានឃើញពីចម្ងាយ និងពួកហោរា។ ហើយអ្នកនៅទីនេះ រស់នៅដោយត្រឹមត្រូវ ហើយថ្កោលទោស។” បាននិយាយថា “អ្នកលាក់ពុត” បាននិយាយថា “អ្នកអាច ស្គាល់ផ្ទៃមេឃ ប៉ុន្តែទីសម្គាល់នៃពេលវេលាដែលអ្នកមិនអាចដឹងបាន។”

126 នៅទីនោះ វាជាសញ្ញានៃពេលវេលា។ តើវាចាត់ថ្នាក់ទ្រង់ជាអ្វី? “មនុស្សនិយម ជ្រុស ជាមនុស្សឆ្លុត។” មែនហើយ ពួកគេបានរកឃើញកំហុសចំពោះបុរសដែល

ជាព្រះបន្ទូល។

127 ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ យ៉ូហានជំពូកទី១ បង្ហាញវា “កាលដើមដំបូងមាន ព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានក្លាយជា សាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដ៏មាន ព្រះជន្មរស់របស់ព្រះ ពីព្រោះទ្រង់បានបង្ហាញព្រះតាមរយៈអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់ បានចុះចូលទាំងស្រុងចំពោះ—ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ រហូតដល់ទ្រង់និងព្រះបន្ទូល គឺដូចគ្នា។ ហើយនោះជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំគួរតែនៅថ្ងៃនេះ គឺព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺ ដូចគ្នា។

128 តើអ្នកអាចជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូលនោះដោយរបៀបណានៅពេលដែល អ្នកបដិសេធការអនុវត្តទាំងអស់របស់វា? ហើយមូលហេតុដែលវាត្រូវបានធ្វើ គឺ មិនមែនដោយសារតែប្រជាជនទេ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំគិតថាព្រះ បានមានបន្ទូលមកខ្ញុំអំពីការហៅរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ថា “រិកគី” និង “វីយ៉ែតតាស។” វាដោយសារតែនិកាយអាក្នានិយមទាំងនេះ បានធ្វើឱ្យមនុស្សទាំងនោះរស់នៅ ទីនោះតាមរបៀបដែលពួកគេកំពុងរស់នៅ។ ពួកគេបានឆ្កាងសេចក្តីពិត។ ហើយ ប្រជាជនហៅវាថាជាការប្រមាថ ហើយពួកគេធ្វើឱ្យវាប្រមាថ។ ពួកគេហៅថា ការនិយមជ្រុល ជាដើម ហើយមិនដឹងថាពួកគេកំពុងប្រមាថព្រះដែលពួកគេទៅ ព្រះវិហារដើម្បីបម្រើ។

129 ដូច្នេះខ្ញុំចោទប្រកាន់ក្រុមបញ្ចេញជិតនេះនៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំចោទប្រកាន់ជំនាន់នេះ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅក្រោមអំណាចនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្នក កំពុងឆ្កាងទ្រង់ម្តងទៀត។

130 ចំណាំ “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត” ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះបានបើកសម្តែងនៅក្នុងបុរសម្នាក់។

131 របៀបជៀបកាលវាវិទ្យាទាំងពីរនិងការចោទប្រកាន់របស់ពួកគេ។ សូមចាំថា “ដោយសារតែទ្រង់បានបង្កើតអង្គទ្រង់ជាព្រះ យើងនឹងមិនមានបុរសនេះគ្រប់គ្រង លើយើងទេ។” តើការចោទប្រកាន់អ្វីដែលពួកគេអាចរកឃើញ នៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សា នៅព្រឹកនោះ នៅពេលដែលពួកគេបានឆ្កាងព្រះយេស៊ូវ? នោះ “ទ្រង់បានតាំងអង្គ ទ្រង់ជាព្រះ។” ទ្រង់គឺជាព្រះ។ “ហើយទ្រង់បានបំបែកថ្ងៃសប្តិៗទេ។” ហើយទ្រង់គឺជា ព្រះអម្ចាស់នៃថ្ងៃសប្តិៗទេ។ ពួកគេបានថ្កោលទោសទ្រង់ដោយសារតែទ្រង់បានតាំង

អង្គទ្រង់ជាព្រះ។ “អ្នកគ្មានសិទ្ធិធ្វើបែបនេះទេ។ អ្នកគ្មានសិទ្ធិទេ។ សម្តេចសង្ឃ  
របស់យើង បើមានអ្វីមក សូមមកតាមរយៈសង្ឃរបស់យើង។” ឥឡូវប្រៀបធៀបវា  
ជាមួយកាល់វ៉ារីសព្វថ្ងៃនេះ។

132 នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យនឹងព្រះវរបិតា ព្រះជាព្រះវិញ្ញាណ  
ក្នុងការប្រោសព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ បានគ្របបាំងនាងម៉ារី ដោយព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ ហើយបាននាំមកនូវរូបកាយដែលអាចបម្រើទ្រង់ ហើយបម្រើគោលបំណង  
របស់ទ្រង់ចំពោះទ្រង់។ ព្រះគង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ភាពពេញលេញនៃរូបកាយព្រះ  
នៅក្នុងទ្រង់” ឆ្លុះបញ្ចាំងពីអ្វីដែលព្រះមានចំពោះមនុស្ស អនុញ្ញាតឱ្យ—អនុញ្ញាត  
ឱ្យពិភពលោកទាំងមូលដឹងពីអ្វីដែលព្រះចង់ឱ្យបុគ្គលម្នាក់ៗក្លាយជាៈ កូនប្រុស  
កូនស្រី។ ទ្រង់បានយកបុរសម្នាក់ហើយធ្វើវា។ ហើយដោយសារតែទ្រង់មិនបាន  
ចូលរួមជាមួយក្រុមអង្គការរបស់ពួកគេ ពួកគេបានថ្កោលទោសទ្រង់ ហើយធ្លាក់  
ទ្រង់។

133 ឥឡូវប្រៀបធៀបកាល់វ៉ារីសព្វថ្ងៃនេះ។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត  
—អដៗ] ដោយសារតែការរើសអើងអង្គការ ដោយសារតែការព្រងើយកណ្តើយ  
រវាងអ្នកប្រាជ្ញដែលគួរតែស្គាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិងផែនការ ដោយសារតែនេះ  
ព្រះអាចយកក្រុមមនុស្សតិចតួចដែលទ្រង់អាចធ្វើការនៅកន្លែងណាមួយ ហើយ  
ឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់ ដែលនឹងបន្ទាបខ្លួនចំពោះព្រះបន្ទូល។ ហើយពួកគេមិនអាច  
និយាយថាវាមិនមែនដូច្នោះទេ។

134 ពួកគេមិនអាចនិយាយថាទ្រង់មិនបានធ្វើវាទេ ដ្បិតក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេគឺជា  
សាក្សីអំពីវា។ វាគឺនៅចំពោះមុខពួកគេ។ ពួកគេមិនអាចបដិសេធនេះទេ។ ពួកគេ  
មិនអាចបដិសេធការអះអាងរបស់ទ្រង់ទេ ពីព្រោះព្រះបន្ទូលដែលពួកគេបាន  
និយាយថាពួកគេជឿ គឺជាអ្នកដែលបានបង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះ។ ដោយសារតែ  
ព្រះបានយកព្រះបន្ទូលដែលសន្មត់ថាជាព្រះមេស៊ី ហើយបង្ហាញវាតាមរយៈ  
មនុស្ស ហើយពួកគេត្រូវកម្ចាត់ទ្រង់។ វាជារឿយៗដែលពួកគេអាចបន្ត  
បាន គឺកម្ចាត់ព្រះមេស៊ី។ ហើយពួកគេបានធ្វើវាតាមរយៈភាពងងឹតនិងភាព  
ល្ងង់ខ្លៅ ដោយមិនគិតពីការអប់រំរបស់ពួកគេ។ ពួកគេធ្លាត ធ្លាតវ៉ៃ ការនិយាយ  
ខាងលោកិយ។

135 ដូចដែលយើងបានប្រៀបធៀបនៅយប់មុននៅពេលដែលពន្លឺបានវាយប្រហារ

អ្នកគ្រប់គ្រងវ័យក្មេងអ្នកមាន សូមមើលអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ។ គាត់បានបដិសេធ បុរសឆ្លាត។ ប៉ុល ជាបុរសឆ្លាតម្នាក់ទៀត ពន្លឺបានវាយប្រហារគាត់។ តើគាត់បាន ធ្វើអ្វី? គាត់បានទទួលយកវា។ គាត់ភ្លេចវា ទាំងអស់ដែលគាត់ធ្លាប់ដឹង ដើម្បី គាត់អាចស្គាល់ព្រះគ្រីស្ទ។ នោះបានធ្វើឱ្យជីវិតរបស់គាត់សក្តិសមនឹងដំណឹងល្អ។ (សារកាលពីយប់ថ្ងៃអាទិត្យមុន។)

136 វាមាននៅថ្ងៃនេះ។ វាវាយប្រហារប្រហែលចំពោះបុរសតូចទាបម្នាក់ ដែល បានទៅ មានការត្រាស់ហៅរបស់ព្រះ គាត់មានអារម្មណ៍ បានទៅសិក្ខាសាលា ខ្លះហើយរៀនគោលលទ្ធិខ្លះ។ គាត់ត្រូវតែរស់នៅតាមគោលលទ្ធិនោះ ឬបោះបង់ កាតប្រកបរបស់គាត់។ បើគាត់ធ្វើមែន គាត់មានស្នាម-ខ្មៅ គ្មាននរណាម្នាក់មាន គាត់ទេ ព្រោះគាត់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្វីផ្សេងទៀត ហើយឥឡូវនេះគាត់មិនមែនជា កម្មសិទ្ធិរបស់វាទេ។ ពួកគេគិតថាមានអ្វីខុសជាមួយបុរសនោះ ហើយពួកគេនឹង មិនមានគាត់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេទេ។ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំស្វែងរកតែ សញ្ញាមួយ នោះគឺប្រសិនបើគាត់ជឿអ្វីដែលពួកគេជឿ។

137 ប្រសិនបើគាត់មានកាត ប្រសិនបើគាត់ជាមេតូឌីស្ទ ប្រសិនបើគាត់ជាកាត... គាត់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ការប្រកបផ្សេងទៀត ឬ រ៉នណេស ឬព្រះត្រីឯក ឬអ្វីក៏ដោយ ក្រុមជំនុំនៃព្រះ ឬនៅក្នុងជួរពនទីកុស្ត និងជួរទាំងអស់នោះ។ ប្រសិនបើគាត់ខ្ទប់ កាត ពួកគេមានអារម្មណ៍ថាទីស្នាក់ការកណ្តាលបានមើលគាត់ ហើយសាកល្បង គំនិតរបស់គាត់ ហើយផ្តល់ឱ្យគាត់នូវការធ្វើតេស្តវិកលចរិត ហើយមើលថាតើ អាយុរបស់គាត់ខ្ពស់គ្រប់គ្រាន់ដែលគាត់អាចនិយាយនៅចំពោះមុខពួកគេ។ ប្រសិនបើគាត់មិនធ្វើទេ ពួកគេនឹងធ្វើឱ្យគាត់ធ្លាក់ចុះ។ ហ្នឹងហើយ។

138 ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ ក្រុមជំនុំគួរតែមើលព្រះហស្តរបស់ព្រះអម្ចាស់ មើលថា តើព្រះបានតែងតាំងគាត់ឬអត់។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងគួរតែមើល។ ប៉ុន្តែ សព្វថ្ងៃនេះពួកគេបានធ្លាក់—ដែល—ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះជាថ្មី។ នៅពេលដែល មនុស្សម្នាក់អាច ដោយព្រះគុណនៃព្រះ ដែលត្រូវបានហៅពីព្រះ ដើម្បីឱ្យព្រះ ឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់តាមរយៈគាត់។ “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ” ទ្រង់មាន បន្ទូល។ កត់សម្គាល់ថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ!

139 ពួកគេ ពួកគេយក ពួកគេ—ពួកគេយក—កាលវិវី យើងអាចនៅព្រឹកនេះ និង ហេតុផល។ ឥឡូវនេះ ពួកគេបានដឹងថានោះជាសេចក្តីពិត ប៉ុន្តែដោយសារតែការ



ច្រណែន ការរើសអើង។ តើព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលអ្វីទៅពួកគេ? “ប្រសិនបើខ្ញុំដេញ  
អារក្សដោយម្រាមដៃរបស់ព្រះ តើនរណា—តើអ្នកដេញវាចេញដោយនរណា?  
អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេធ្វើជាចៅក្រមរបស់អ្នក មើល ប្រសិនបើខ្ញុំដោយម្រាមដៃរបស់  
ព្រះដេញអារក្ស។”

140 ឥឡូវនេះ ដូចជាអ្នកបានឮពួកគេនិយាយថា “តើអ្នកអាចបង្ហាញថាវាជា  
ម្រាមដៃរបស់ព្រះបានទេ?” ខ្ញុំចង់ឃើញ ខ្ញុំចង់ឮសំណួរនោះសួរទ្រង់។ ពួកគេឆ្លាត  
ពេកសម្រាប់រឿងនោះ។

141 ចំណាំ “ពីព្រោះទ្រង់បានតាំងអង្គទ្រង់ជាព្រះ” ហើយទ្រង់គឺជាព្រះ។ “ហើយ  
យើងនឹងមិនមានទ្រង់គ្រប់គ្រងលើយើងទេ។”

142 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ រឿងដដែលនេះ ស្រែកឡើងម្តងទៀត “ព្រះគម្ពីរនោះត្រូវបាន  
សរសេរដោយមនុស្ស” ពួកគេនិយាយ។ “យើងមិនចាំបាច់រស់នៅបែបនោះទេ។”  
នោះជារបស់ព្រះ។ នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ គឺជាព្រះ អង្គទ្រង់ផ្ទាល់។

ខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយបុរសម្នាក់កាលពីម្សិលមិញបាននិយាយថា  
“មែនហើយ បុរសម្នាក់ប្រហែលជាបានសរសេរព្រះគម្ពីរនោះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ មាន។ ព្រះនាមទ្រង់ យើងស្គាល់ទ្រង់ជាព្រះ។”

143 វាត្រូវបានសរសេរក្នុងរយៈពេលបួនពាន់ឆ្នាំ ស្ទើរតែដាច់ពីគ្នា បទគម្ពីរ ត្រឡប់  
ពីយ៉ូប រហូតមកដល់គម្ពីរសញ្ញាថ្មី ហើយសរសេរដោយ—ដោយ...និងរាប់រយ  
ឆ្នាំពីគ្នា ហើយត្រូវបានសរសេរដោយមនុស្សផ្សេងគ្នា ហើយពួកគេមិនស្គាល់  
អ្នកផ្សេងទៀតគ្នាទៅវិញទៅមកទេ នៅតាមតំបន់ផ្សេងៗនៃប្រទេស ហើយគ្មាន  
ព្រះបន្ទូលណាមួយនឹងថ្កោលទោសមួយទៀតឡើយ។ ខ្ញុំហ៊ានធានានរណា  
ម្នាក់មកនៅក្រោមព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទាមទារការសន្យា  
ណាមួយនៅទីនោះ! ព្រះមានកាតព្វកិច្ចថែរក្សាវា។

144 ប៉ុន្តែពួកគេនឹងមិនធ្វើវាទេ។ ពួកគេនឹងមកនិយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់  
អើយ ទូលបង្គំចង់ធ្វើអ្វីមួយ។ ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវអំណោយដ៏អស្ចារ្យ។ ហាលេលូ  
យ៉ា ព្រះអម្ចាស់! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានទទួលវា។ ហាលេលូយ៉ា!” វា  
នឹងមិនដំណើរការទេ។ អ្នកអាចនាំមកនូវចិត្តវិទ្យាជាច្រើន ប៉ុន្តែវានឹងមិនដំណើរការ  
ទេ។

145 ព្រះត្រូវតែទទួលស្គាល់ការប្រែចិត្តនោះ។ ព្រះត្រូវធ្វើដូច្នោះ។ យើងអាចនិយាយបានច្រើនតាមបន្ទាត់នោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នក—អ្នកកំពុងយល់។

146 មើល ប៉ុន្តែឥឡូវនេះពួកគេនឹងមិនមានព្រះបន្ទូលគ្រប់គ្រងលើពួកគេទេ។ ខ្ញុំនិយាយថា “អ្នករាល់គ្នាត្រលប់មកវិញ។ អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកខុសហើយ។ អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះវិហារភាគូលិក។”

147 “តើអ្នកជានរណាប្រាប់យើង?” វាមិនមែនជាខ្ញុំទេ វាជាព្រះបន្ទូល។ “ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា យើង—យើងជឿ...” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកជឿទេ វាជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរនិយាយ។ “ប៉ុន្តែយើងមិនចាំបាច់រស់នៅបែបនោះទេ។”

148 អ្នកធ្វើវា ឬអ្នកស្ថិតនៅក្រោមការវិនិច្ឆ័យនៃព្រះគម្ពីរនេះ។ ដ្បិត “អ្នកណាដែលយកពាក្យមួយចេញពីវា ឬបន្ថែមមួយទៅវា ដូចគ្នានឹងត្រូវដកចេញពីផ្នែករបស់ពួកគេ នៃសៀវភៅជីវិត” អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ធ្វើជាអ្នកដឹកនាំ បព្វជិត ឬអ្នកណាក៏ដោយ។ អ្នកត្រូវតែមកនៅក្រោមការគ្រប់គ្រងនៃព្រះបន្ទូលនេះ ដ្បិតវាគឺជាព្រះ។ ព្រះគម្ពីរនិយាយថាវាជាព្រះ។

149 “យើងនឹងមិនមានវាគ្រប់គ្រងលើយើងទេ។” ពួកគេយកគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ និងនិកាយ និង—រឿងតូចតាចរបស់ពួកគេដែលពួកគេជឿ ហើយត្រូវបានអនុម័តដោយក្រុមប្រឹក្សាមនុស្ស ហើយយកវាជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

150 តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? ពួកគេបានយកបារ៉ាបាសជាយាតក ជំនួសឱ្យព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ នៅថ្ងៃនៃការឆ្កាងដំបូង។

151 ហើយសព្វថ្ងៃនេះពួកគេកំពុងយកពាក្យរបស់មនុស្សមួយចំនួន ដែលជាការកុហកនិងផ្លូវនៃសេចក្តីស្លាប់ ហើយបដិសេធមិនទទួលយកផ្លូវនៃជីវិត ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំថ្កោលទោសមនុស្សជំនាន់នេះ ចោទប្រកាន់វា នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ថាពួកគេខុស។ ពួកគេមានទោសពីបទឆ្កាង ឬព្យាយាមឆ្កាងព្រះវិញ្ញាណ។

152 ពួកគេអំពាវនាវឱ្យមានការរីកចម្រើន ទៅគ្រប់ទីកន្លែង។ តើអ្នកនឹងមានការរីកចម្រើនដោយរបៀបណានៅពេលដែលព្រះបន្ទូលខ្លួនឯងមិនអាចដំណើរការតាមរយៈមនុស្ស? ខ្ញុំចង់ឱ្យនរណាម្នាក់ឆ្លើយវាសម្រាប់ខ្ញុំ។ តើវាអាចធ្វើបានយ៉ាងដូចម្តេច ពេលអ្នកបដិសេធការរស់ឡើងវិញដោយខ្លួនឯង? តើហោរាបាន

និយាយយ៉ាងល្អអំពីពួកគេ “ទម្រង់នៃភាពជាព្រះ។” ទម្រង់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ នៅខាងក្រោយនោះ បានបដិសេធព្រះបន្ទូលនៃជីវិត។ ទម្រង់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ថ្ងៃនេះ បដិសេធផ្សេងដែលអាចនាំពួកគេឱ្យមានការរីកផុសផុល គោលលទ្ធិនិង ទម្រង់របស់ពួកគេ។ បាទ មែនហើយ។

153 ពួកគេយកនិកាយនិងគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេជំនួសឱ្យ—ព្រះបន្ទូល ហើយដែលក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គ្មាន ឥទ្ធិពលដល់មនុស្ស។ នៅពេលដែលពួកគេឃើញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះយ៉ាង រស់រវើក ហើយគ្រាន់តែដាក់ដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ ថាព្រះបានធ្វើការសន្យាដែលទ្រង់ នឹងធ្វើការនេះ ហើយនៅទីនេះទ្រង់កំពុងធ្វើវា ហើយពួកគេលេងសើចនឹងវា ហើយ ចេញឆ្ងាយពីវា វាជាការប្រមាថ។ ហើយពួកគេព្យាយាមក្នុងព្រះបន្ទូលខ្លួនឯង។

154 ហេតុអ្វីបានជាពួកគេក្នុងវា? ពួកគេមិនអាចក្នុងព្រះបន្ទូលលើសពីពួកគេ អាចក្នុងព្រះបានទេ? ពួកគេអាចក្នុងរូបកាយដែលកាន់ព្រះ ជាព្រះរាជបុត្រានៃ ព្រះ។ ពួកគេអាចក្នុងវាបាន ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចក្នុងព្រះបានទេ។ ទ្រង់ត្រូវតែនៅ គ្រានោះ ដោយសារការថ្វាយយញ្ញបូជា ដើម្បីនាំយកកូនប្រុសជាច្រើនដែលបាន តម្រូវទុកជាមុនសម្រាប់ជីវិតអស់កល្ប។ ពួកគេត្រូវតែធ្វើវានៅពេលនោះ ប៉ុន្តែពួកគេ មិនអាចធ្វើបានឥឡូវនេះទេ។ ពួកគេមិនអាចធ្វើវាបានទេ ដ្បិតព្រះបន្ទូលខ្លួនឯង នឹងរស់នៅ។ ប៉ុន្តែពួកគេ...

155 “តើពួកគេធ្វើអ្វី? តើពួកគេបង្កើតយ៉ាងដូចម្តេច? តើអ្នកនិយាយអ្វី គ្រូ អធិប្បាយ? តើអ្នកបង្កើតវេទិការបស់អ្នកនៅទីនេះដោយរបៀបណា ដែលពួកគេ ក្នុងទ្រង់ដូច្នោះ?”

156 ពួកគេកំពុងក្នុងឥទ្ធិពលនៃដំណឹងល្អមកលើមនុស្ស ដោយគោលលទ្ធិរបស់ ពួកគេ។ នោះគឺជាការក្លាង។ កន្លែងដែលសាធារណជនដាក់ក្នុងទីបញ្ចុះសពដ៏ ធំទាំងនេះ ហៅថាព្រះវិហារ និកាយ និងគូសបន្ទាត់នៃគោលលទ្ធិ ហើយនោះ មាន...ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនអាចមានឥទ្ធិពលលើពួកគេទេ ដោយសារតែពួកគេ —ពួកគេថ្កោលទោសអ្វីដែលព្រះគ្រីស្ទបានមានបន្ទូលថានឹងកើតឡើង។ វាមិនមក តាមគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេទេ។

157 ហើយព្រះយេស៊ូវមិនបានយាងមកតាមការយល់ដឹងរបស់ពួកគេអំពីការ យាងមកនោះទេ។ ទ្រង់យាងមកតាមរបៀបដែលព្រះបានបញ្ជូនទ្រង់ ហើយទ្រង់

យាងមកយ៉ាងពិតប្រាកដជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល។ កុំឆ្ងល់ថាទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់ “លាក់វាពីភ្នែករបស់អ្នកប្រាជ្ញនិងអ្នកប្រុងប្រយ័ត្ន ហើយបង្ហាញវាដល់ទារក ដូចដែលវានឹងរៀន។” តើអ្នកយល់ទេ?

158 អូ ពួកគេបានឆ្កាងឥទ្ធិពលនៃព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរមួយក្រុមនៅទីនេះ។ ខ្ញុំអាចដកស្រង់ពីរប្លឺនៃពួកគេ។ ពួកគេឆ្កាងវា។

អ្នកនិយាយថា “តើពួកគេឆ្កាងព្រះបន្ទូលដោយរបៀបណា?”

159 នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាទ្រង់គឺនៅដដែលដូចកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ហេព្រើរ ១៣:៨ ពួកគេនិយាយថា “តាមរបៀប ដែលទ្រង់មាន។” ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

160 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា បញ្ញត្តិចុងក្រោយរបស់ទ្រង់ចំពោះក្រុមជំនុំ “ចូរទៅគ្រប់ទាំងសាសន៍” ម៉ាកុស ១៦ “ចូរអ្នករាល់គ្នាចូលទៅក្នុងគ្រប់ទាំង សាសន៍ ហើយផ្សាយដំណឹងល្អ។ ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នក ដែលជឿ។ ផែនដីទាំងមូល ដល់គ្រប់សុភារៈទាំងអស់!” ហើយវាមិនទាន់ ដល់ពាក់កណ្តាលនៅឡើយទេ។ ហើយមានមនុស្សរាប់លាននាក់បានស្លាប់ ជារៀងរាល់ឆ្នាំ ដែលមិនធ្លាប់ឮសូម្បីតែព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ដូច្នេះវានៅតែជា បទបញ្ជាទូទៅ។ វានៅតែជាបញ្ញត្តិរបស់ព្រះ។ “ពិភពលោកទាំងមូល ហើយ ផ្សាយដំណឹងល្អដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់។ អ្នកណាដែលជឿ ហើយទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹក នោះនឹងបានសង្គ្រោះ អ្នកណាមិនជឿនឹងត្រូវទទួលទោស។ ហើយ ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ: ដោយនូវវាល្មោះខ្ញុំ គេនឹងដេញ អារក្សចេញ ពួកគេនឹងនិយាយភាសាថ្មី បើគេចាប់ពស់ ឬដឹករបស់ដែលពុល នោះ នឹងមិនបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់គេឡើយ បើគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ នោះគេនឹងបានជា។”

161 ហើយពួកគេនិយាយថា “នោះគឺសម្រាប់ជំនាន់នោះ” ហើយពួកគេធ្វើឱ្យ បញ្ញត្តិរបស់ព្រះគ្មានប្រសិទ្ធភាពចំពោះរឿងនេះ ហើយពួកគេបានឆ្កាងឥទ្ធិពលនៃ ព្រះបន្ទូលដល់មនុស្ស។ អាម៉ែន។

162 ពេត្រុសបាននិយាយថា នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ជាមួយនឹងកូនសោនៃ ព្រះរាជាណាចក្រ ដែលព្រះយេស៊ូវទើបតែបានប្រទានដល់គាត់ “អ្វីក៏ដោយ ដែលអ្នកនិយាយនៅទីនេះ ខ្ញុំនឹងនិយាយវានៅទីនោះ។”

163 ហើយនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ពួកគេបានសួរថាតើពួកគេអាចធ្វើអ្វីដើម្បីទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថាពួកគេរីករាយនឹងវា មើលអ្នកដទៃធ្វើអ្វីដែលគេហៅថាឆ្គួត ងឿងឆ្ងល់ ហើយលោតចុះ ហើយធ្វើដូចជាស្រវឹង។

ហើយពួកគេនិយាយថា “បុរសទាំងនេះពេញដោយស្រាថ្មី។”

164 ប៉ុន្តែមានបុរសម្នាក់បានក្រោកឈរឡើង ដោយឈ្មោះពេត្រុស ដែលមានកូន សោនៃព្រះរាជាណាចក្រ ហើយនិយាយថា “អ្នកទាំងនេះមិនស្រវឹងទេ” កិច្ចការ ២ “ដូចអ្នកស្មានថាវាទើបតែម៉ោងទីបីនៃថ្ងៃ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្វីដែលបានចែង។” ឃើញទេ ត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូលម្តងទៀត បង្ហាញថាព្រះវិញ្ញាណនៅតែជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលនៅតែជាព្រះវិញ្ញាណ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ “ហើយវានឹង មកដល់ ដូចហោរាយ៉ូអែល យ៉ូអែល ២:៣៨។ ហើយវានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា អញនឹងចាក់វិញ្ញាណអញទៅលើមនុស្ស ទាំងអស់។”

165 សូមស្តាប់ហោរាដែលឈរនៅទីនោះ។ សូមក្រឡេកមើលគាត់ ដោយមិន ភ័យខ្លាច ឈរនៅលើក្រុមនោះ ហើយថ្កោលទោសពួកគេ ចោទប្រកាន់ពួកគេ។ បាននិយាយថា “នេះគឺជាបទគម្ពីរ! នេះជាអ្វីដែលហោរាបាននិយាយ! ខ្ញុំនឹង ចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំទៅលើមនុស្សទាំងអស់។ កូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នកនឹង ទាយ។ នៅលើអ្នកបម្រើនិងអ្នកបំរើរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងចាក់ចេញពីព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹងបង្ហាញទិសគាល់នៅលើមេឃខាងលើ និងនៅលើផែនដី ភ្លើង និង បង្កោលផ្សែង និងចំហាយ។” បង្ហាញវាដោយព្រះបន្ទូល ថាវាគឺជាព្រះបន្ទូល។

166 ហើយពួកគេបានសើចនិងលេងសើចនឹងវា ហើយពួកគេបានទៅជំនុំជំរះ។ ហើយទីក្រុងត្រូវបានដុតបំផ្លាញ ហើយពួកគេស៊ីកូនរបស់គ្នាទៅវិញទៅមក។ ហើយសព្វថ្ងៃនេះពួកគេជាមនុស្សដែលខ្ចាត់ខ្ចាយពាសពេញពិភពលោក ការ បង្ហាញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅតែជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដើម្បីនាំយកព្រះបន្ទូល នេះដើម្បីធ្វើឱ្យវាស់នៅ។

167 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជាបុគ្គល មនុស្ស ជាព្រះ។ ហាលេលូយ៉ា។ ទ្រង់គឺជា ការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះនៅក្នុងរូបកាយមួយ ដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំង ពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះសម្រាប់សម័យកាលនោះ ដើម្បីធ្វើឱ្យសម័យនោះឃើញ ការសន្យារបស់ព្រះសម្រាប់សម័យកាលនោះ។

168 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាដំបូងដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ វាជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅលើព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរ ដោយព្យាយាមស្វែងរកនរណាម្នាក់ដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងខ្លួនវាដល់សម័យនេះ ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជាដំបូងរហូត។ យ៉ូហាន ១៤:១២ “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។” “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជាដំបូងរហូត។” ឃើញទេ ព្យាយាមជានិច្ចដើម្បីស្វែងរកវិធីរបស់ខ្លួនដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងពីខ្លួនវា។

169 ហើយពួកគេមិនអាចធ្វើបានទេ។ ប្រជាជនគិតច្រើនពីនិកាយរបស់ពួកគេសំបុកតូចរបស់ពួកគេដែលពួកគេមាន ជាដើម ហៅថា “ព្រះវិហារ” របស់ពួកគេ ដូច្នេះពួកគេមិនស្តាប់វាទេ។ ដូច្នេះពួកគេធ្វើវានៅថ្ងៃនេះ ដូចគ្នា ឆ្កាងម្តងទៀត។

170 ពេត្រុស នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ គាត់បាននិយាយថា “អ្នករាល់គ្នាដែលរស់នៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម នៅស្រុកយូដា សូមស្តាប់ពាក្យរបស់ខ្ញុំ។ ទាំងនេះមិនស្រវឹងទេ។ បើអ្នកនៅស្ងៀម ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកថាវាជាអ្វី។” ហើយគាត់ទៅមុខហើយពន្យល់ពួកគេ។

171 នៅពេលដែលចិត្តរបស់ពួកគេត្រូវបានគេចាក់ចូល នៅពេលដែលពួកគេបានឮការនេះ បាននិយាយថា “តើយើងអាចធ្វើអ្វីដើម្បីបានសង្គ្រោះ? តើយើងអាចធ្វើអ្វីដើម្បីទទួលវា? យើងជឿជាក់ថាពាក្យរបស់អ្នកគឺត្រឹមត្រូវ។”

172 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរប្រែចិត្តទាំងអស់គ្នា ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតនេះគឺសម្រាប់អ្នកនិងកូនៗរបស់អ្នក ដែលនៅឆ្ងាយ សូម្បីតែជាច្រើនតាមដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើងទ្រង់នឹងហៅ។ នេះជាអ្វីដែលពួកគេត្រូវធ្វើ។ ប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

173 ហើយថ្ងៃនេះ ព្រះវិហាររ៉ូម៉ាន់កាតូលិកបានអនុម័ត “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ដើម្បីយកកន្លែងនោះ។ ជំនួសឱ្យការនោះ ការប្រកបបរូបរួម។ “លិទ្ធអណ្តាតហើយយកនំប៉ែរមួយ ហើយបូជាចារ្យជីកស្រា ហើយអ្នកគឺតែមួយជាមួយគ្នា។” “ការប្រកបបរូបរួម” ជំនួសឱ្យការធ្វើជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហៅថា “ពិធីថ្វាយព្រះដ៏បរិសុទ្ធ។” ហើយ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកត្រីជក នៅពេលដែលវាមិនបាននិយាយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។

ព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកបង្ហាញវាដល់មនុស្សជំនាន់នេះ...

174 ដូចពេក្រុសបាននិយាយថា “សូមសង្គ្រោះខ្លួនអ្នកពីជំនាន់នេះ។”

175 នៅពេលដែលអ្នកបង្ហាញវាដល់ពួកគេ តើពួកគេធ្វើអ្វី? លេងសើចនឹងវា ហើយនិយាយថា “ក្រុមជំនុំរបស់យើងមិនបង្រៀនវាបែបនោះទេ។” បន្ទាប់មក អ្នកមានទោស អ្នកមានទោសចំពោះការឆ្កាងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយយក អំណាចរបស់ព្រះចេញពីមនុស្ស។ អ្នកឆ្កាងព្រះបន្ទូលដល់ពួកគេ ហើយអ្នក ថ្កោលទោសខ្លួនអ្នកជាមួយក្រុមជំនុំរបស់អ្នក នាំពួកគេចូលទៅក្នុងអន្ទាក់ស្លាប់។

176 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយអំពីអ្នកដឹកនាំនោះកាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុន គឺម៉ាទីនលូ ឆើយីងនៅទីនោះជាមួយពួកគេជាមនុស្សមានតម្លៃ នាំពួកគេចូលទៅក្នុងអន្ទាក់ មរណៈ។ អូ បើនរណាម្នាក់អាចនិយាយជាមួយបុរសនោះ! សង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចធ្វើ បាន។ គ្រាន់តែសម្រាប់ការបះបោរបន្តិចនៃសំណើសាលា ឃើញទេ ឬខ្លះ... តើមាន អ្វីខុសគ្នា? ខ្ញុំអើយ! ប្រសិនបើមនុស្សមិនមានចិត្តគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីសេពគប់ជាមួយ បុរសដោយសារតែពណ៌សម្បុររបស់គាត់ ពួកគេត្រូវបានថ្កោលទោសនិងស្លាប់។ ប្រជាជាតិផ្តល់ឱ្យពួកគេ។ កុំប្រឆាំងនឹងវា។ កុំ។ ចុះបើមាននរណាម្នាក់និយាយថា ឆៀវឡង់ឬនរណាម្នាក់ អាស្រ័យម៉ែទាំងអស់ ឬនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត ត្រូវតែផ្តាច់ ទំនាក់ទំនង? នោះនឹងមិនខានដល់គ្រីស្ទានទេ។ ពួកគេនឹងបន្តទៅមុខទៀត។ ហើយបុរសនោះជាគ្រីស្ទាន។ ក្នុងនាមជា—ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើព្រះ គាត់មិនគួរ ដឹកនាំមនុស្សឱ្យមានការបះបោរប្រឆាំងនឹងរឿងនោះទេ។ ពួកគេនឹងធ្វើឱ្យមនុស្ស រាប់លាននាក់ស្លាប់។ វានឹងចាប់ផ្តើមបដិវត្តន៍មួយទៀត។ ហើយវាជាការអាម៉ាស់ ក្នុងការធ្វើដូច្នោះ។

177 រឿងដដែលនេះកើតឡើងនៅទីនេះ ពិតជារឿងដដែលម្តងទៀត។ ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? មនុស្ស ធ្វើយ៉ាងម៉េចបើគេមើលតែសេចក្តីពិតហើយ មើលថាអ្វីជាសេចក្តីពិត។ “ក្រុមជំនុំរបស់យើងមិនជឿរឿងនោះទេ។ យើងមានវិធី ផ្សេង។” មែនហើយ វាមិនមែនជាវិធីត្រឹមត្រូវទេ។ វាមិនមែនជារឿងនោះទេ។

178 គាត់បាននិយាយថា “ប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ការផ្តាច់បាប។” ឥឡូវនេះពួកគេនឹងមិនធ្វើវាទេ។ អូ តើ

ពួកគេបានធ្វើអ្វី? ឥឡូវនេះវាគ្រាន់តែជារឿងមួយ លើមនុស្សរាប់រយនាក់។ យើងនឹងទៅដល់ ប្រហែលជា លឿនតាមដែលយើងអាចធ្វើបាន។

179 ឥឡូវនេះការឆ្កាងលើកទីពីរបន្ទាប់មក។ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ទទួលយក “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” មួយ—គោលលទ្ធិមួយជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូល ជំនួសឱ្យនាម តើគាត់ធ្វើអ្វីដល់ប្រជាជន? ទ្រង់ឆ្កាងឥទ្ធិពលនៃព្រះបន្ទូលដល់មនុស្ស នៅពេលដែលគាត់និយាយថា “ម៉ាកុស ១៦ គឺសម្រាប់ជំនាន់នោះ។”

180 ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់ផ្ទាល់នៅទីនោះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលទៅកាន់ពួកគេថា “ចូរអ្នករាល់គ្នាចូលទៅក្នុងគ្រប់ទាំងសាសន៍ ហើយផ្សាយដំណឹងល្អដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់។ អ្នកណាដែលជឿ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក នោះនឹងបានសង្គ្រោះ អ្នកណាមិនជឿនឹងត្រូវទទួលទោស។ ហើយទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកគេ...” ឆ្ងាយប៉ុណ្ណា? គ្រប់ជាតិសាសន៍ គ្រប់ជំនឿ គ្រប់ភាសា គ្រប់ជាតិសាសន៍ គ្រប់មនុស្សទាំងអស់ ដំណឹងល្អដូចគ្នា។ “ហើយទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។” ហើយនៅពេលដែលបុរសម្នាក់ព្យាយាមកាត់វាចេញពីព្រះគម្ពីរ គាត់ឆ្កាងឥទ្ធិពលនៃដំណឹងល្អដល់ក្រុមជំនុំនោះ។ ដូច្នេះខ្ញុំណែនាំអ្នកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! អ្នកមានទោសពីបទសម្លាប់ព្រះអម្ចាស់!

181 ក្រុមជំនុំស្អប់ទ្រង់។ ហេតុអ្វី? ទ្រង់ជាព្រះរបស់ពួកគេ។ ពួកគេស្អប់ទ្រង់ ហើយបានបដិសេធទ្រង់ថាមិនមែនជាព្រះមេស៊ីរបស់ពួកគេ។ អត់ទេ ពួកគេមិនចង់បានព្រះមេស៊ីដូចនោះទេ។

182 ហើយសព្វថ្ងៃនេះក្រុមជំនុំធ្វើដូចគ្នា។ វាបដិសេធព្រះបន្ទូល។ ពួកគេមិនចង់បានវាទេ។ វាផ្ទុយនឹងអ្វីដែលពួកគេត្រូវបានបង្រៀនឱ្យជឿដោយគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ។

183 ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះមេស៊ី។ តើអ្នកជឿទេ? មែនហើយ ការឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះបន្ទូលនោះគឺជាអ្វី? ការឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះមេស៊ី ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក្នុងចំណោមយើង។ ទ្រង់កំពុងឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់ ព្យាយាមទៅគ្រប់ទីកន្លែងដែលទ្រង់អាចរកឃើញចង្អៀងដែលទ្រង់អាចមើលបាន ដែលមិនត្រូវបានជក់បារីជាមួយនឹងគោលលទ្ធិនិងអ្វីៗ ទ្រង់អាចផ្តល់ពន្លឺចូលទៅ។



184 សូមចាំថា “ពួកគេបានក្រោកឡើងហើយតុបតែងចង្អៀងរបស់ពួកគេ” ហើយបានលាងបំពង់ផ្សេង ប៉ុន្តែវាយឺតពេលហើយ។ ដូច្នោះនៅពេលដែលបុរសម្នាក់ឃើញទាំងនេះលូងជៀន ត្រីសប៊ីជៀន មេតូឌីស្ទ ព្យាយាមចូលមកនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះដើម្បីទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហេតុអ្វី អ្នកដឹងថាពួកគេមិនទទួលបានវា។ មែនហើយ ពួកគេប្រហែលជានិយាយភាសាដទៃហើយលោតឡើងចុះ ប៉ុន្តែចាំមើលថាមានអ្វីកើតឡើង។ ពួកគេពិតជា...វាជាសញ្ញាពេលវេលាមួយដែលនាងបានបញ្ចប់។ យើងនៅចុងបញ្ចប់។

185 ភាគច្រើនគ្រប់ពេលវេលា—ក្រុមជំនុំអាចឮបញ្ហាប្រឈម “ចូរឡើងមក!” អាម៉ែន។

186 គ្រាន់តែកំណត់តាមលំដាប់លំដោយ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះធ្វើឱ្យព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទក្លាយជាការពិតតាមរយៈអ្នកដែលទ្រង់អាចធ្វើការបាន បង្ហាញអង្គទ្រង់ ចុះមកយករូបភាពរបស់ទ្រង់ បង្ហាញវា ធ្វើឱ្យវិទ្យាសាស្ត្រយក និងាយអំពីវា និងអ្វីៗផ្សេងទៀត បង្ហាញយ៉ាងច្បាស់នូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ធ្វើអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ តាមបទគម្ពីរ។ ឥឡូវនេះ មិនមែនជាគោលលទ្ធិខ្លះ ឬគំនិតរបស់បុរសខ្លះទេ ឈាម ភ្លើង និងផ្សែង និងវត្ថុជាច្រើន ប៉ុន្តែភស្តុតាងនៃព្រះមេស៊ីក្នុងបទគម្ពីរ។ មានការក្លែងបន្លំ និងអ្នកក្លែងបន្លំជាច្រើន ហើយ—និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែនោះគ្រាន់តែធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលពិតក្លីច្បាស់បំផុត ហ្នឹងហើយ អនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សដែលមានវិញ្ញាណដែលអាចវិនិច្ឆ័យរវាងត្រូវនិងខុស។ ឃើញទេ?

187 បដិសេធទ្រង់! បានបដិសេធព្រះមេស៊ីរបស់ពួកគេ “យើងមិនចង់បានទ្រង់ទេ។” ហើយរឿងដដែលដែលពួកគេធ្វើនៅថ្ងៃនេះ មែនហើយ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវទៅទីនោះហើយធ្វើដូចក្រុមនោះ ខ្ញុំមិនចង់បានវាទាល់តែសោះ។” មិនអីទេ បន្ទាប់មកអ្នកមិនមានវាទាល់តែសោះ។ ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? ដូចគ្នាឥឡូវនេះ។

188 ទោះបីជាទ្រង់ត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណយ៉ាងត្រឹមត្រូវក៏ដោយ ក៏ពួកគេមិនចង់បានទ្រង់ដែរ។ ពួកគេស្អប់ទ្រង់។ ហេតុអ្វី? យើងហៅគ្រូគង្វាលរបស់ពួកគេថាជាក្រុម “ពស់។” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកជាក្រុមនៃជញ្ជាំងពណ៌ស។ អ្នកគ្មានអ្វីក្រៅពីទីបញ្ចុះសព។ នៅខាងក្រៅអ្នកត្រូវបានតុបតែងដោយអារវិយនិងកអាវិល ហើយនៅខាងក្នុងគឺជាឆ្អឹងមនុស្សស្លាប់។” គាត់មិនបានទាញកណ្តាប់

ដៃទេ។ កាលីឡេតូចមួយ កូនប្រុសរបស់ជាងឈើ ប៉ុន្តែទ្រង់មិនបានទាញកណ្តាប់ដៃទេ។ ទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេ។

189 “កុំគិត” យ៉ូហានបាននិយាយថា អ្នកនាំមុខរបស់ទ្រង់បាននិយាយថា...គាត់ផ្សេងទៀតមិនបានទាញកណ្តាប់ដៃទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំមកទីនេះនិយាយពីរបៀបដែលអ្នកមានអំប្រាហាំជាឪពុករបស់យើង។ ព្រះអាចយកថ្មទាំងនេះបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំ។” បាទ មែនហើយ។ “ពូថៅត្រូវបានដាក់នៅឫសនៃដើមឈើ ហើយដើមឈើណាដែលមិនបង្កើតផលត្រូវបានកាប់ហើយបោះចូលទៅក្នុងភ្លើង។” បាទ មែនហើយ។ ព្រះគឺគឺរឹង រឹងមាំនិងតឹងរឹងជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ បាទ មែនហើយ។

190 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះយេស៊ូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញដោយបទគម្ពីរ! តើអ្នកឮខ្ញុំទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន” —អេដ។ ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានសម្គាល់ដោយព្រះ តាមរយៈបទគម្ពីរថាទ្រង់គឺជាព្រះមេស៊ី។ តើវាត្រូវទេ? យើងនឹងទៅដល់ការចោទប្រកាន់របស់ពេត្រុស នៅប៉ុន្មាននាទីទៀត ហើយអ្នកនឹងដឹងថាវាជាឬអត់។ ទ្រង់ត្រូវបានកំណត់យ៉ាងច្បាស់ថាទ្រង់គឺជាព្រះដែលបានបង្ហាញនៅក្នុងមនុស្ស ហៅថាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ហ្នឹងហើយ។ ទោះបីជា ទ្រង់ត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណយ៉ាងត្រឹមត្រូវនិងបង្ហាញភាពត្រឹមត្រូវនៃព្រះបន្ទូលសន្យាថាទ្រង់គឺជាព្រះមេស៊ី។ ម៉ូសេបាននិយាយថា “ព្រះមេស៊ីនេះ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ទ្រង់នឹងក្លាយជាហោរា” ហើយរឿងទាំងអស់នេះនឹងកើតឡើង។

191 ស្រ្តីតូចដែលមាន...ឈរនៅអណ្តូង និងស្ថានភាពកខ្វក់ទាំងអស់ដែលនាងមាន តើនោះជានិមិត្តរូបអ្វី? ថាព្រះនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះនឹងដកមនុស្សចេញ។

192 ចងចាំកាលពីយប់មិញ នៅឯពិធីមង្គលការ...ឬពេលផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅទីនេះ។ នៅឯពិធីជប់លៀងអាពាហ៍ពិពាហ៍ពួកគេនិយាយពីរបៀបដែលពួកគេនិយាយ។ “ខ្ញុំបានធ្វើពិធីបុណ្យដ៏អស្ចារ្យ ជាដើម។ ហើយបុរសទាំងអស់នេះ ខ្ញុំបានដេញថ្លៃពួកគេ ហើយម្នាក់ៗមានលេស។ ‘ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ ព្រោះវានឹងបំផ្លាញគោលលទ្ធិរបស់យើង។ ខ្ញុំមិនអាចមកបានទេ ព្រោះខ្ញុំមាន...ខ្ញុំបានរៀបការប្រពន្ធហើយ នាងនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមកទេ។ ខ្ញុំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានរៀបការជាមួយព្រះវិហារនៅទីនេះ។ ម្តាយរបស់ខ្ញុំគឺជាមេតូឌីស្ទ ឬបាទីស្ទ ឬកាតូលិក ឬអ្នកការពារ...ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចឈរសម្រាប់រឿងនោះ។”

193 គាត់បាននិយាយថា “ហើយអ្នកនឹងមិនមកទេ។ ហើយអ្នកនឹងមិនភ្នក់អាហារពេលល្ងាចរបស់ខ្ញុំទេ! ប៉ុន្តែចូរចេញពីទីនោះហើយបង្ខំស្រីពេស្យា និងស្រីពេស្យា និងមនុស្សប្រមឹក និងអ្វីក៏ដោយដែលមាន។ នាំពួកគេចូលមក ហើយខ្ញុំនឹងតម្រង់ពួកគេ។ ខ្ញុំបានធ្វើអាហារពេលល្ងាចរបស់ខ្ញុំ ហើយ—ភ្ញៀវរបស់ខ្ញុំ...តុរបស់ខ្ញុំត្រូវបានរៀបចំ ហើយនឹងមាននរណាម្នាក់នៅទីនោះ។” ពួកគេមិនបានមកទេ។ ទ្រង់កំពុងថ្កោលទោសពួកគេជាជនជាតិយូដា។

194 ចុះថ្ងៃនេះ? “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រេសប៊ីដើរៀន។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចទេ។ ខ្ញុំជាមេតូឌីស្ត លូធើរ៉ាន។ ខ្ញុំជាមនុស្សតែមួយ។ ខ្ញុំជាមនុស្សពីរ។ ខ្ញុំជានេះ។ ខ្ញុំមិនអាចទេ។ ខ្ញុំមិនអាចទេ។” ហ្នឹងហើយ។ អ្នកនឹងមិននៅទីនោះទេ! នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ត្រូវហើយ។

195 ត្រឹមត្រូវណាស់ ព្រះមេស៊ី។ បើកសម្តែង បើកសម្តែងព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលសន្យា។ ព្រះដែលបានសន្យាព្រះបន្ទូលថា នេះជាអ្វីដែលព្រះមេស៊ី នៅទីនេះ ទ្រង់បានយាងមកឈរយ៉ាងពិតប្រាកដ។ ទ្រង់មានបន្ទូលទៅពួកគេថា “ឥឡូវនេះ តើខ្ញុំបរាជ័យនៅឯណា? បើអ្នកមិនអាចជឿខ្ញុំជាមនុស្សទេ ចូរជឿកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ ដ្បិតពួកគេជាអ្វីដែលប្រាប់ថាខ្ញុំជានរណា។ ពួកគេជាអ្នកដែលនិយាយថាខ្ញុំជាព្រះមេស៊ី។ អ្នកមិនចង់ជឿខ្ញុំទេ ព្រោះអ្នកគិតពីយ៉ូសែបនៅទីនោះ...ហើយខ្ញុំបានកើតនៅទីនោះនៅក្នុងខ្ទមតូចនោះ ហើយ—ហើយឪពុកចិញ្ចឹមរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ—ជាជាងឈើនៅទីនោះ។ ហើយ—ហើយអ្នក...”

196 នៅពេលដែលទ្រង់យាងមកស្រុកកាលីឡេនៅទីនោះ ពួកគេ នឹងបង្កើត... ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហេ តើអ្នកនេះជានរណា? តើនេះជានរណា? មែនហើយ បុរសនេះ មែនទេ...តើយ៉ូសែបនិងបងប្អូនទាំងអស់របស់ទ្រង់មិននៅទីនេះទេឬ? តើបងប្អូនស្រីរបស់ទ្រង់មិននៅជាមួយយើងទេឬ? តើម្តាយរបស់ទ្រង់ឈ្មោះថា ម៉ារីមិនអញ្ចឹង ហើយឪពុករបស់ទ្រង់ហៅថាយ៉ូសែបមិនអញ្ចឹងឬ? តើអ្នក តើអ្នកទទួលបានបុរសបែបនេះមកពីណា? តើទ្រង់មកពីសាលាអ្វី? គាត់មិនមានកាតប្រកបទេ។ ទ្រង់ ទ្រង់មិនមានលិខិតសម្គាល់ណាមួយឡើយ។ តើបុរសបែបនោះនៅឯណា...តើអ្នកទទួលបានវានៅកន្លែងណា យ៉ាងណាក៏ដោយ?”

197 ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាទ្រង់គឺជា—ទ្រង់ត្រូវបានអាក់អន់ចិត្ត។ ទ្រង់មានបន្ទូល...កិច្ចការដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនដែលទ្រង់មិនអាចធ្វើបាន ហើយគ្រាន់តែ

បែរខ្លួនរបស់ទ្រង់ហើយដើរចេញពីពួកគេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហោរាមិនមែនគ្មានកិត្តិយសទេ លើកលែងតែគាត់នៅក្នុងចំណោមប្រជាជនរបស់គាត់ ឃើញទេនៅក្នុងស្រុករបស់គាត់” មើល “ប្រប្រទេសរបស់គាត់”។

198 នៅទីនោះ ទ្រង់គឺជាព្រះមេស៊ីដែលបានបញ្ជាក់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ មិនយកកិត្តិយសរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនអាចធ្វើអ្វីបានក្រៅពីអ្វីដែលខ្ញុំឃើញព្រះបិតាធ្វើ។” ហើយទ្រង់បានជំរុញពួកគេឱ្យសួរថាតើនោះជាព្រះមេស៊ីឬទេ។

199 ហើយក្រឡេកមើលស្រ្តីចំណាស់ដ៏អាក្រក់ម្នាក់នោះ នាងបានទទួលស្គាល់វា។ នាង នាងមិនមានឯកសារ។ ចង្អៀងមិនមែន...នាងខុសខាងសីលធម៌ ពិតណាស់។ គ្មាននរណាម្នាក់គាំទ្រវាទេ។ ច្បាប់របស់ព្រះថ្កោលទោសការនោះ។ នាងខុសខាងសីលធម៌។ ប៉ុន្តែនាង...

200 ឃើញទេ ព្រះមិនវិនិច្ឆ័យអ្នកលើអ្នក...អ្វីដែលអ្នកមាន។ ទ្រង់រីករាយ... ទ្រង់ជំនុំជំរះមិនថាអ្នកធំឬអ្នកតូចទេ។ ទ្រង់ជំនុំជំរះចិត្តរបស់អ្នក អ្វីដែលអ្នកចង់ក្លាយជា។

201 ហើយនាងមិនចង់បានរបស់ទាំងនោះទេ។ ហើយនៅពេលដែលវាក្តីនៅចំពោះមុខនាង នោះហើយជាអ្វីដែលនាងចង់បាន។ មិនថានាងជាអ្វីនោះទេ នាងត្រៀមខ្លួនដើម្បីមក។ ឃើញទេ? ព្រះវិនិច្ឆ័យចិត្ត។ មនុស្សវិនិច្ឆ័យប្រហងខាងក្រៅ។ ព្រះទតមើលដួងចិត្ត។ មិនថានាងជាអ្វីទេ ពន្លឺនោះបានក្តី ហើយនោះបានដោះស្រាយវា។ នាងបានចាប់យក—នេះ—នេះ—ខ្លឹមសារនៃជីវិតអស់កល្ប។

202 អូ ខ្ញុំអើយ តើនេះសម្បូរប៉ុណ្ណា ចំពោះខ្ញុំ ឃើញទេ ឃើញហើយដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត។ ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងឈរនៅក្បែរនេះ។ ខ្ញុំនឹងអនុញ្ញាតឱ្យ...ព្រះនៃស្ថានសួគ៌នឹងងើបឡើង ហើយសំឡេងរបស់ខ្ញុំនឹងនៅលើកាសែតម៉ាញេទិកនៃពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ ហើយនឹងថ្កោលទោសមនុស្សជំនាន់នេះនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ពីព្រោះ វាជា—វានៅលើកាសែតម៉ាញេទិក បន្ទាប់មកវានឹងនៅលើកាសែតដ៏អស់កល្ប។ ហ្នឹងហើយ។ ថ្កោលទោសគ្រូអធិប្បាយជំនាន់នេះដែលមានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ហើយបដិសេធអំណាចនៃព្រះបន្ទូល ហើយការបង្ហាញរបស់វានៅពេលដែលវាត្រូវបានសម្គាល់យ៉ាងត្រឹមត្រូវថាទ្រង់នៅតែជាព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ

ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ខ្ញុំចោទប្រកាន់ពួកគេ ដោយ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

203 ខ្ញុំនឹងត្រូវធ្វើតាមការសន្យាមួយទៀត យ៉ាងឆាប់រហ័ស ព្រោះយើងមានពេល ប្រហែលដប់ប្រាំនាទីប៉ុណ្ណោះ។

204 “នៅទីនោះពួកគេ—នៅទីនោះពួកគេ...”អ្វី? អូ ខ្ញុំអើយ! កាលវ៉ារី! ហើយពួកគេ បាន “ឆ្កាង” ទ្រង់ ទីបី។ ពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់ មិនមែនដោយការទទួលស្គាល់ ព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ព្រះបានបើកសម្តែងទេ។ ហើយហេតុអ្វីបានជាគេឆ្កាង បុរសនោះ? តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ? សូមឲ្យខ្ញុំត្រឡប់ទៅវិញមួយនាទី។ ហេតុអ្វីបានជាគេឆ្កាងមនុស្សបែបនេះ? ក្នុងនាមជាម៉ារី...

205 ពេលខ្ញុំអានសៀវភៅមួយក្បាល ហៅថា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃដំណាក់របស់ដារីឌី។ វាត្រូវបានសរសេរដោយ អ៊ីងហ្គ្រាហាំ វេជ្ជបណ្ឌិត អ៊ីងហ្គ្រាហាំ។ សៀវភៅដ៏អស្ចារ្យ! វាជារឿងល្អសន្មតថាជាការពិតមួយផ្នែក នៃការចងក្រងចាស់មួយចំនួនត្រូវ បានដកចេញពីស្រ្តីម្នាក់ឈ្មោះអាឌីណា ថានាង...នាងបានទៅប៉ាឡេស្ទីន ពី —ចុះពីប្រទេសអេហ្ស៊ីប ទៅទីក្រុងគែរ ខ្ញុំជឿថាវាជាការបញ្ចប់ការសិក្សារបស់ នាង។ ហើយនាងបាននៅទីនោះក្នុងអំឡុងពេលនៃ—នៃព្រះគ្រីស្ទ ហើយនាងត្រូវ បានគេសន្មត់ថានឹងសរសេរត្រឡប់ទៅឪពុករបស់នាងវិញ។ វាជាការល្អប្រសិនបើ អ្នកយកវាហើយអានវា។ វាពិតជាល្អណាស់ ព្រះអង្គម្ចាស់នៃដំណាក់របស់ដារីឌី។ បុរសដដែលដែលសរសេរ បង្គោលភ្លើង ហើយ ចេញពីនោះ សេស៊ីល ដេមីលបាន យកបញ្ញត្តិទាំងដប់ប្រការ។

206 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថា នៅក្នុងសៀវភៅនេះ អាឌីណាបានសរសេរត្រឡប់ ក្រោយ។ ហើយនាងបាននិយាយថា នៅថ្ងៃនៃការឆ្កាង ថាម៉ារី ម៉ាក់ដាឡា ជាអ្នក ដែលទ្រង់ដេញអារក្សប្រាំពីរ រត់ចេញទៅមុខហ្វូងមនុស្ស បាននិយាយថា “តើទ្រង់ បានធ្វើអ្វី? តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីខ្លះ? មានតែព្យាបាលអ្នកជំងឺហើយព្យាយាមដោះអ្នក នៅក្នុងគុក! តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីខ្លះគឺមានតែសការណ៍? នរណាម្នាក់និយាយវា!”

207 ហើយបុរសម្នាក់ ស្ទើរតែបានទះបំពង់របស់នាងឆ្កាងកាត់ទីធ្លា ហើយនិយាយ ថា “តើអ្នកនឹងជឿស្ត្រីល្ងង់នោះ នៅចំពោះមុខបូជាចារ្យរបស់អ្នកទេ?”

208 ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីខ្លះ? ទ្រង់មិនបានធ្វើអ្វីសោះ។

ហេតុអ្វីបានជាពួកគេឆ្កាងទ្រង់? ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វី? ដោយសារតែពួកគេមិនបាន ទទួលស្គាល់ថាទ្រង់ជានរណា។

209 នោះជារឿងដដែលនៅថ្ងៃនេះ។ ត្រូវអធិប្បាយ និងមនុស្សនៅសម័យនេះ និង គ្រូទំនើបរបស់យើង បានបញ្ចូលមនុស្សឱ្យជឿថាគឺជានេះ: “អាបធ្មប់ ឬអារក្ស ឬ ជំងឺផ្លូវចិត្ត ឬការបោកបញ្ឆោតខ្លះ ឬប្រភេទនៃល្បិចខ្លះ” រហូតដល់មនុស្សមិន ទទួលស្គាល់ថាវាជាការត្រឹមត្រូវនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ វាជា សញ្ញាថ្ងៃចុងក្រោយ។

210 ក្រុមជំនុំ ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការរបស់ពួកគេ ទេ ពួកគេនឹងនិយាយថា “អូ នោះជាការបង្កើតឡើងខ្លះ។ នោះហើយ —នោះជាការបោកបញ្ឆោត។ មែនហើយ សូមក្រឡេកមើលចុះនៅទីនេះ នៅដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះនិងដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។” ប៉ុន្តែសូមឱ្យពួកគេម្តងដើម្បីបញ្ជាក់ ពីរឿងពិតថាជាការបោកបញ្ឆោត។ អូហ្ន៎។ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេម្តងបង្ហាញថាវា ខុស។ ពួកគេមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ វាមិនដែលដឹងថាខុសទេ ហើយវាក៏មិនដែល កើតឡើងដែរ ព្រោះវាជាព្រះ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែពួកគេចូលចិត្តចង្អុល។

211 ពួកគេគិតថា “អូ មែនហើយ បើវាជាបុរសដែលមានឈ្មោះអស្ចារ្យ!” ដោយសារតែវាជាក្រុមតូច ក្រុមតូចមួយដែលជាប្រភេទមនុស្សក្រៅប្រព័ន្ធ “មែនហើយ យើងបានបង្វែរមនុស្សនោះចេញពីក្រុមជំនុំរបស់យើង។” ឃើញ ទេ? “ពួកគេ ពួកគេធ្លាប់មកក្រុមរបស់យើង ឃើញទេ ប៉ុន្តែពួកគេបាន ទៅជាមួយនោះ ហើយពួកគេបានទៅជាមួយនោះ ហើយឥឡូវនេះ អ្នកឃើញ ទេ ពួកគេខ្យល់ឡើង...មែនហើយ មើលថាតើវាជានរណា។”

212 ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេ។ ពួកគេអាចនិយាយដូចគ្នាអំពីពេត្រុស យ៉ាកុប និងយ៉ូហាន។ “ជាមនុស្សល្ងង់ខ្លៅនិងមិនបានរៀនសូត្រ” ពួកគេនិយាយ។ ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវ យកចិត្តទុកដាក់ មានអ្វីមួយបានកើតឡើងតាំងពីពេលនោះមក។ ពួកគេបាន នៅជាមួយព្រះយេស៊ូវ។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា។ ឃើញទេ?

213 ពួកគេបានធ្វើវាដោយសារតែពួកគេមិនដឹងថាទ្រង់ជានរណា។ ពួកគេ មិនបានដឹងថាការបើកសម្តែងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនបានឈរនៅទីនោះទេនៅ ថ្ងៃនោះ...ឥឡូវនេះ វាគឺនៅថ្ងៃមួយ ហើយនោះជាការត្រឹមត្រូវ វាគឺនៅថ្ងៃមួយ គ្រាន់តែរក្សាច្បាប់និងអ្វីៗទាំងនោះ។ ប៉ុន្តែច្បាប់ដដែលនោះ គឺពួកគេកំពុងរក្សា

ចង្អុលពួកគេទៅពេលវេលាមួយដែលទ្រង់នឹងយាងមកជាបុរសដែលទ្រង់ត្រូវបានសន្មត។ ពួកគេមានផ្នែកនេះ ប៉ុន្តែមិនបានយកផ្នែកផ្សេងទៀតទេ។

214 ហើយនោះជារឿងដូចគ្នាដែលពួកគេកំពុងធ្វើឥឡូវនេះ។ ពួកគេមានព្រះវិហារមួយ ហើយពួកគេ “ជឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ហើយនិយាយថាពួកគេធ្វើនិងអ្វីៗ ប៉ុន្តែបដិសេធពេលវេលាដែលយើងកំពុងរស់នៅ! នៅតែនាំយកសុភាសិតចាស់ត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត: មនុស្សតែងតែសរសើរព្រះចំពោះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើទន្ទឹមរង់ចាំអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ និង ឬនឹងធ្វើ ហើយមិនអើពើនឹងអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ ហើយត្រូវបានថ្កោលទោសដោយវា។ ឃើញទេ? ពួកគេគិតថា “ព្រះអស្ចារ្យណាស់។ តើទ្រង់អស្ចារ្យយ៉ាងណា! អ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ: ទ្រង់នឹងយាងមក ហើយក្លាយជាការលើកឡើង នៅថ្ងៃណាមួយ ហើយត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ” ហើយបដិសេធទីសម្គាល់និងការអស្ចារ្យនៅទីនេះនៅពេលដែលបទគម្ពីរចែងថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ នឹករឿងទាំងមូល!

215 “បើមនុស្សខ្វាក់នាំមនុស្សខ្វាក់” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពួកគេនឹងធ្លាក់ក្នុងប្រឡាយ។” គ្រាន់តែអធិស្ឋានឱ្យព្រះបើកភ្នែករបស់យើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ត្រូវហើយ។

216 ឥឡូវនេះ ពួកគេធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ពួកគេបដិសេធនិងក្លាងព្រះតែមួយនៅថ្ងៃនេះ ដោយមិនស្គាល់ទ្រង់។ ដូចគ្នាដែរ ដោយបដិសេធទ្រង់។ ហើយធ្វើ ដោយបដិសេធអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ពួកគេមិនក្លាងព្រះគ្រីស្ទម្តងទៀតទេ ប៉ុន្តែពួកគេប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយដោយធ្វើវា ពួកគេមាន។ តើពួកគេប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដោយរបៀបណា? យ៉ាងម៉េច?

217 តើពួកគេប្រមាថវាទៅទីនោះ ត្រឡប់មកវិញដោយរបៀបណា? ហេតុអ្វី ពួកគេមិនអាចប្រមាថវានៅពេលនោះ វាមិនទាន់មកដល់នៅឡើយទេ។ ពួកគេបានហៅព្រះយេស៊ូវថា “បៀលសេប៊ូល” ហៅទ្រង់ថា “បៀសេបាប” ពីព្រោះទ្រង់អាចដឹងពីអាថ៌កំបាំងនៃចិត្តរបស់ពួកគេ និងអ្វីៗទាំងអស់។ ពួកគេបាននិយាយថា “នេះគឺជាអារក្ស។” នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត “ទ្រង់ជាគ្រូទាយ។ នោះហើយជារបៀបដែលទ្រង់ធ្វើនេះគឺដោយទាយ។ ទ្រង់គ្មានអ្វីក្រៅពីអារក្សទេ។” ឃើញទេ ពួកគេមិនមានហោរាទេក្នុងរយៈពេលបួនរយឆ្នាំ ហើយពួកគេបានរីកចម្រើនចេញពីវា។ ឃើញទេ? ពួកគេទើបតែមានច្បាប់របស់ពួកគេ។ ពួកគេបាននិយាយថា “នេះគឺជាបេល

សេប៊ូល។”

218 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងអត់ទោសឱ្យអ្នកសម្រាប់ការនោះ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក” ឃើញទេ ឥឡូវនេះ “អ្នកនិយាយ ពាក្យប្រឆាំងនឹងវា ហើយវានឹងមិនលើកលែងទោសឱ្យអ្នកឡើយ។”

219 សូមចាំថា វានឹង និងមិនអាច ដោយគ្មានន័យ គ្មានមេត្តា នៅពេលដែល អ្នកប្រមាថ ហើយហៅព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលត្រូវបាន បង្ហាញដោយព្រះវិញ្ញាណ...ឃើញទេ ព្រះបន្ទូលបានចែងដូច្នោះ ព្រះវិញ្ញាណគឺជា ការបញ្ជាក់វា ហើយអ្នកហៅវាថាជា “របស់មិនស្អាត” អ្នកបានឆ្លងកាត់បន្ទាត់រវាង សេចក្តីមេត្តាករុណានិងការជំនុំជំរះ ហើយមិនអាចលើកលែងទោសបានឡើយ។

220 នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំចោទប្រកាន់មនុស្សជំនាន់នេះថា មានទោស ពីបទឆ្កាង ការប្រមាថដល់ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែលបានបង្ហាញឲ្យឃើញ ដូចដែល បានសន្យាដោយហោរាទាំងអស់ និងព្រះគ្រីស្ទផ្ទាល់ ដើម្បីគង់នៅថ្ងៃចុងក្រោយ បង្អស់ ដូចជានៅសម័យណូអេ ក្នុងសម័យសូដុមដែរ។ ប្រមាថ! ដែលពួកគេ បានឆ្កាង ដល់មនុស្ស ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះជាប្តី ជាព្រះបន្ទូលដែលត្រឹមត្រូវរបស់ ទ្រង់។ ពាក្យមួយប្រឆាំងនឹងវាមិនអាចអត់ទោសបានទេ។

221 ឥឡូវតើអ្នកនឹងធ្វើអ្វី? តើអ្នកនឹងឈរលើអ្វី? ពួកគេត្រូវបានប្តោលទោស ដោយគ្រាន់តែរង់ចាំម៉ោងនៃសេចក្តីក្រោធរបស់ព្រះត្រូវបានបង្ហាញ។ វានឹង កំទេចពួកគេ។

222 សេចក្តីស្រឡាញ់នៃគោលលទ្ធិនិកាយដែលបង្កើតឡើងដោយមនុស្សនិង សេចក្តីបង្រៀនប្រសើរជាងពួកគេធ្វើចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ មនុស្សជំនាន់នេះ។ អូ! ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ឱ្យខ្ញុំមានពេលយូរសម្រាប់រឿងនេះ។ ឃើញទេ? មនុស្ស ជំនាន់នេះ ជំនាន់នេះបដិសេធការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែយើងកំពុងដើរ កន្លែងដែលពួកសាវ័កបានជាន់ឈ្នី។ ត្រូវហើយ។

“ព្រះអើយ អ្នកនិយាយទេ? អញ្ចឹង អ្នកផ្សេងទៀតក៏និយាយដូច្នោះដែរ។” ព្រះបើកសម្តែងវា។

223 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើកិច្ចការមិន និយាយពីខ្ញុំទេ បន្ទាប់មកគ្រាន់តែនិយាយថាខ្ញុំកំពុងនិយាយវាដោយខ្លួនឯង។



ប៉ុន្តែបើកិច្ចការនិយាយ នោះអ្នកជឿលើការប្រព្រឹត្តល្អជាង ឃើញទេ ព្រោះវា ដល់ពេលហើយ។” បាននិយាយថា “អ្នកដឹងថាថ្ងៃស្អែកព្រះអាទិត្យនឹងរះ ឬវា នឹងមានអាកាសធាតុមិនល្អ ដោយមេឃមានពណ៌ក្រហមនិងទាប ថ្ងៃស្អែកវានឹង ស្រឡះ។” បាននិយាយថា “អ្នកអាចដឹងពីផ្ទៃមេឃ ប៉ុន្តែទីសម្គាល់នៃពេលវេលា អ្នកមិនដឹងអ្វីទាំងអស់។ ប្រសិនបើអ្នកបានស្គាល់ព្រះ អ្នកនឹងស្គាល់ពេលវេលា របស់ខ្ញុំ។”

224 ហើយពួកគេបាននិយាយថា “អ្នកយកច្រើនមកលើខ្លួនឯង អ្នកតាំងខ្លួនជា ព្រះ។” ហើយពួកគេបានដាក់ទ្រង់នៅលើឈើឆ្កាង។

225 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថ្ងៃនេះ មិនមែនជាបុគ្គលទីបីទេ។ វាជាព្រះ អង្គ ទ្រង់ផ្ទាល់ បានបង្ហាញនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស ដោយព្រះលោហិតរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីញែកជីវិតជាបរិសុទ្ធដែលទ្រង់អាចឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់។ ហើយពួកគេបានឆ្កាងព្រះបន្ទូលដដែលដែលបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ អ្នកយល់ ទេ? ការឆ្កាងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ថ្ងៃនេះ គឺជាមនុស្សដែលនឹងបដិសេធព្រះរាជបុត្រានៃ ព្រះដែលបានបើកសម្តែង និងបើកសម្តែងក្នុងចំណោមមនុស្ស ដោយ—អ្វីដែល ទ្រង់មានបន្ទូលនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ?

226 ឥឡូវនេះ ការបើកសម្តែងដូចគ្នា ត្រូវតែដូចគ្នា ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រា នៃព្រះដូចគ្នា ព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងយ៉ូហាន ១៤:១២ ឥឡូវនេះ គឺថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។” ហេព្រើរ ១៣:៨ “ទ្រង់នៅដដែលដូចកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ” យ៉ូហាន ១៥ “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយពាក្យរបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅជាប់នឹងអ្នក គ្រាន់តែសុំអ្វី ដែលអ្នកចង់បាន នោះវានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នក។” បាទ មែនហើយ!

227 សូមចាំថា ពួកគេជាមនុស្សកាន់សាសនាខ្លាំងណាស់ដែលបានធ្វើដូច្នោះ។ ពួកគេមិនមែនជាអ្នកខាងក្រៅទេ។ ពួកគេជាអ្នកជឿនៅសម័យនោះ។ ហើយនោះ ជាអ្វីដែលកំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ គឺជាអ្នកជឿ ការឆ្កាងដូចគ្នា រឿងដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ យ៉ាងឆាប់រហ័ស...

228 “នៅទីនោះពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់” បន្ទាប់មក។ ប្រាកដណាស់។ បន្ទាប់មក ពួកគេបានបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលបានបង្ហាញឱ្យឃើញ ទទួលយក គោលលទ្ធិរបស់ពួកគេជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូល។

229 តើនោះជាអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើសព្វថ្ងៃនេះ? នោះជាការពិត ធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយពួកគេបានបដិសេធព្រះបន្ទូល។ នោះជាចំណុចមួយដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមិនខកខាន ឃើញទេ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកុំខកខាន។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានបដិសេធទ្រង់ ពួកគេបានបដិសេធព្រះបន្ទូល។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានបដិសេធទ្រង់ ទីបំផុតពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់។ ហើយនោះជាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើនៅថ្ងៃនេះ៖ បដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយបានទទួលយកគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ ហើយបានឆ្កាង ជាសាធារណៈនៅចំពោះមុខក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ ការងារនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយពួកគេមានទោស ហើយខ្ញុំចោទប្រកាន់ពួកគេនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

230 ដប់ប្រាំឆ្នាំខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ធ្វើចលនាពាសពេញទឹកដី ហើយពួកគេនៅតែរក្សាគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ។ ពួកគេមានទោស! ពួកគេបានយកព្រះបន្ទូលដែលនឹងនាំក្រុមជំនុំ ក្រុមជំនុំទាំងអស់រួមគ្នា ហើយបានបង្កើតភាពជាបងប្អូនរួមដ៏ធំមួយក្នុងចំណោមពួកពេនទីកុស្តនិងពួកគេទាំងអស់ ជំនួសឱ្យការធ្វើដូច្នេះពួកគេបានបដិសេធនា ហើយបានបដិសេធនា លេងសើចនឹងវា ហើយហៅវាថាអ្វីគ្រប់យ៉ាងឥឡូវនេះ។

231 ហើយឥឡូវនេះ ដោយសហព័ន្ធនៃព្រះវិហារ តាមរយៈផែនការរបស់អារក្សព្យាយាមចូលមកហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះយើងនឹងមកទិញប្រេងខ្លះ។” ពួកគេត្រូវបានបដិសេធនា ហើយពួកគេបាន...ពួកគេមានកំហុសក្នុងការឆ្កាងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អ្នកយកវាតាមលក្ខខណ្ឌរបស់ព្រះ បើមិនដូច្នោះទេលក្ខខណ្ឌរបស់អ្នកនឹងមិនដំណើរការទេ។ ឃើញទេ?

232 ពួកគេបានបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលបានបង្ហាញឱ្យឃើញ សម្រាប់គោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេកំពុងធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ “ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល” យ៉ូហាន យ៉ូហានទី១។ ហេព្រើរ ១៣:៨ និយាយថា “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ឥឡូវនេះពួកគេកំពុងឆ្កាងទ្រង់ជាថ្មី។

233 តើអ្នកដឹងទេថាព្រះគម្ពីរបានចែងថាយើងអាចធ្វើវាបានទេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ចង់អានបន្តិច? តើអ្នកនឹងផ្តល់ឱ្យខ្ញុំដប់ប្រាំនាទីទៀតទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។] មិនអីទេ។ សូមត្រឡប់មកឥឡូវនេះ បន្តិចទៀត “ឆ្កាង

ជាថ្មី។ សូមចូលទៅកាន់ហេព្រើរ ជំពូកទី៦ ហើយអានបន្តិច។ ហេព្រើរទី៦ ហើយ មើលថាតើយើង “ឆ្កាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះជាថ្មី” មើលថាតើវាអាចធ្វើបានឬអត់។

អ្នកនិយាយថា “អ្នកមិនអាចឆ្កាងទ្រង់ជាលើកទីពីរបានទេ។”

234 យើងនឹងរកឃើញថាតើយើងអាចឬអត់។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺពិត។ តើវាត្រូវ ទេ? វាជាហេព្រើរ ៦:១។

ដូច្នេះ ចូរឲ្យយើងឈប់ ខាងឯសេចក្តីបឋមសិក្សានៃព្រះបន្ទូល ព្រះគ្រីស្ទ ហើយខំឲ្យបានជឿនទៅមុខ ដរាបដល់ពេញខ្នាតចុះ មិន ត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញ ដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្តចេញពី ការស្លាប់ និងសេចក្តីជំនឿជឿដល់ព្រះ

ហើយនិងសេចក្តីបង្រៀនពីបុណ្យជ្រមុជ...ការដាក់ដៃ សេចក្តីរស់ពី ស្លាប់ឡើងវិញ និងសេចក្តីជំនុំជំរះកាត់ទោសដល់អស់កល្បជានិច្ចនោះ ឡើយ។

...បើសិនជាព្រះទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យ នោះយើងរាល់គ្នានឹងធ្វើការនោះ ឯង។

235 ឃើញទេ ប៉ុលចង់ដឹងថាជឿទាំងនេះនៅទីនេះពិតជាចាំបាច់ណាស់ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ការដាក់ដៃលើ ការរស់ឡើងវិញ ការយាងមកជាលើក ទីពីរ។ អ្វីៗទាំងអស់នេះគឺអស់កល្បជានិច្ច។ ពួកគេពិតជាសេចក្តីពិត។

236 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់:

ដ្បិតឯពួកអ្នកដែលបានក្តីម្តង...

អានវាជាមួយខ្ញុំ ខគម្ពីរមួយ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកអានវាជាមួយខ្ញុំឥឡូវនេះ ខទី៤:

ដ្បិតឯពួកអ្នកដែលបានក្តីម្តង ទាំងភ្នាក់អំណោយទាននៃស្ថានសួគ៌ ក៏បានចំណែកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ

ហើយភ្នាក់ព្រះបន្ទូលដ៏ល្អនៃព្រះ និងការប្រទិចារមើរបស់បរលោក នាយ

រួចបើធ្លាក់ទៅវិញ នោះគ្មានផ្លូវណានឹងនាំឲ្យគេប្រែចិត្តម្តងទៀតទេ ដោយព្រោះគេបានឆ្កាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ខាងឯខ្លួនគេរួចទៅហើយ ព្រមទាំងធ្វើឲ្យទ្រង់ហាលមុខនៅកណ្តាលជំនុំជង។

237 ឥឡូវនេះ តើនោះជាពាក្យរបស់ខ្ញុំ ឬរបស់ទ្រង់? “បុរសដែលមកដឹង ចំណេះដឹង។” សូមចាំថា ពួកគេមិនដែលមានវាទេ។ ពួកគេជាអ្នកជឿតាម ព្រំដែន។ “បន្ទាប់ពីយើងបានទទួលចំណេះដឹងអំពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ អ្នកទទួល បានវាពីចំណេះដឹង ពីការអាននិងការមើលឃើញវា “ហើយបន្ទាប់មកបដិសេធ វា បន្ទាប់មក អ្នក វាមិនអាចទៅរួចទេដែលអ្នកបានសង្គ្រោះ។” តើអ្នកបានអាន វាឥឡូវនេះទេ? សូមមើល “បានទទួលចំណេះដឹងអំពីសេចក្តីពិត” គ្រាន់តែ អ្នក យល់ នាងមិនដែលទទួលបានវាទេ។

238 វាដូចជាអ្នកជឿដែលបានចេញទៅក្រៅ។ វាជាប្រភេទនៃការធ្វើដំណើរ។ នេះ ទីបី និងកូមនិទម្រង់នេះ គ្រាន់តែជាប្រភេទនៃពួកគេដែលនៅសល់។ មើល មើលទៅ ទីនោះ។ ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីមួយឥឡូវនេះ គ្រាន់តែមួយនាទី។ បង្ហាញ ម្តងទៀត។ មើល។

239 អ៊ីស្រាអែលបានដកមនុស្សដប់ពីរនាក់ ម្នាក់ចេញពីកុលសម្ព័ន្ធនីមួយៗ ក្បាលនិកាយ ហើយបានយកពួកគេទៅតែមនៃព្រំដែន ទឹកដីសន្យា ហើយបង្ហាញ ពួកគេពីរឿងល្អដែលត្រូវមក អ្វីដែលពួកគេមាន។ ហើយពួកគេត្រឡប់មកវិញ ត្អូញត្អែរថា “យើងមិនអាចធ្វើវាបានទេ។”

240 ប៉ុន្តែមានពីរនាក់ក្នុងចំណោមដប់ពីរនាក់ គឺយ៉ូស្វេ និងកាលែប បាននិយាយ ថាពួកគេបានមើលព្រះបន្ទូល។ “ព្រះមានបន្ទូលថាវាជាបដិសេធជាមួយ ហើយយើង មានច្រើនជាងអាចយកវាបាន។” តើវាត្រូវទេ?

241 តើនោះជាអ្វី? អ្នកជឿតាមព្រំដែន។ ឃើញទេ ពួកគេពិតជាភ័យនៅក្នុង ក្រុមជំនុំ។ ពួកគេជាប្រមុខរបស់ប្រជាជន។ ពួកគេជាប៊ីស្ស្យុត បាននិយាយថា បានដើរចុះទៅកន្លែងដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រូវបានបង្ហាញថាជាសេចក្តីពិត។ “មានដី!” ពួកគេមិនធ្លាប់ទៅទីនោះទេ។ ពួកគេមិនបានដឹងថាវានៅទីនោះទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេចុះមកមើលវានៅទីនោះ។ “នៅទីនោះ!” ហើយកាលែបនិងយ៉ូស្វេក៏ ទៅ ហើយយក—មួយ—ទំពាំងបាយជូមួយបាច់មកវិញ ហើយឲ្យពួកគេបរិភោគ ខ្លះ។ ហើយពួកគេបានភ្ញាក់ដ៏ល្អ ហើយបន្ទាប់មកត្រឡប់ទៅវិញ ហើយនិយាយថា “យើងមិនអាចធ្វើបានទេ។ ឃើញទេ? យើងគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។”

242 នេះគឺជាក្រុមដូចគ្នា នៅក្នុងពេលវេលានៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ “លោកគ្រូ យើង ដឹងថាអ្នកជាគ្រូមកពីព្រះ។” ឃើញទេ? ព្រំដែន! “យើងដឹងថាទ្រង់ជាគ្រូមកពី

ព្រះ។ គ្មានអ្នកណាអាចធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ធ្វើបានទេ។ យើងទទួលស្គាល់ថាព្រះត្រូវតែ គង់នៅទីនោះ។” ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនទទួលយកវា? ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិន យកវា? ព្រំដែន! ព្រំដែន!

243 នៅទីនេះពួកគេស្ថិតនៅលើការចាកចេញទីបីនេះ ទីសម្គាល់ដូចគ្នា ការ បង្ហាញដូចគ្នា ព្រះគ្រីស្ទដូចគ្នា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា កិច្ចការដូចគ្នា ព្រះ តែមួយ សារដូចគ្នា ហើយពួកគេមិនអាចយកវាបានទេ។ ពួកគេត្រូវតែបោះបង់ កាតប្រកបរបស់ពួកគេ។ តើវាជាអ្វី? “ពួកគេមានចំណេះដឹងអំពីសេចក្តីពិត។” ពួកគេបានមើលហើយឃើញថាវាពិតជាការពិត។ ពួកគេមិនអាចបដិសេធ បានទេ។ ទស្សនាវដ្តីត្រូវតែថ្លែងទីបន្ទាល់ថាពួកគេបានឃើញវា។ រូបភាព ឯកសារ ភស្តុតាង ការរស់ឡើងវិញនៃអ្នកស្លាប់ សេចក្តីថ្លែងការណ៍របស់វេជ្ជបណ្ឌិតអំពី អ្នកជំងឺ ពួកគេត្រូវតែនិយាយថាវាជាទ្រង់។ ហើយការទស្សន៍ទាយ គ្មាននរណា ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេធ្លាប់បរាជ័យក្នុងប៉ុន្មានឆ្នាំនោះទេ ពួកគេម្នាក់ៗគ្រាន់តែ ស្ថិតនៅលើចំណុច ពួកគេមិនអាចនិយាយបានទេ ប៉ុន្តែវាជាព្រះ។ ប៉ុន្តែពួកគេមិន អាចទទួលយកបានទេ។

244 ក្រុមអ្នកបម្រើព្រះនៅឈើកាហ្គោ ប៊ិរយនិងអ្វីមួយនៃពួកគេ នឹងចុះមកទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ តើពួកគេនៅឯណា? តម្លៃ គឺអស្ចារ្យពេក។ ពួកគេមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ តើវាជាអ្វី? ព្រះគម្ពីរបានចែងថា នៅពេលដែលពួកគេធ្វើដូច្នោះ តើពួកគេធ្វើអ្វី? ពួកគេព្រែកខ្លួនចេញពីគ្នារវាង សេចក្តីមេត្តាករុណានិងការជំនុំជំរះ។ “ដ្បិតវាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់អ្នកដែល បានបំភ្លឺម្តង” ត្រូវបានគេនាំមកមើលវា “ហើយមានចំណេះដឹងអំពីសេចក្តីពិត ហើយបានភ្នាក់ព្រះបន្ទូលដ៏ល្អរបស់ព្រះ ប្រសិនបើពួកគេត្រឡប់ទៅឆ្ងាយពីវា ជា កន្លែងដែលពួកគេត្រូវបន្តខ្លួនឯងម្តងទៀត និយាយថា មែនហើយ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹង បាទ...”

245 អ្នកប្រេសប៊ីធើរៀន អ្នកមេតូឌីស្ទ និងបាទីស្ទ និងលូធើរៀន និងរឿង របស់បុរសជំនួញដំណឹងល្អ ដោយនិយាយថាពួកគេ “ចូលមក” បានបែរចេញពី សារ។ ក្រុមជំនុំរបស់អ្នកនឹង។ ប្រាកដណាស់នឹងមានបុគ្គលនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែ មិនមែនក្រុមជំនុំទេ អ្នកត្រូវតែចេញពីព្រះវិហារ ដើម្បីទទួលបានវា។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ បុគ្គលគឺមិនអីទេ។

246 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកគិតថាក្រុមជំនុំព្រឹសប៊ីដើររៀននឹងទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេទាំងអស់យកឯកសាររបស់ពួកគេចុះ ហើយតើអ្នកមិនដែលគិតបែបនោះទេ? ហើយអ្នកគិតថាអ្នកមេតូឌីសនឹងធ្វើវាទេ? អ្នកនឹងមិនធ្វើវាទេ? តើអ្នកគិតថាអ្នកជាព្រះត្រីឯកនឹងធ្លាប់ទទួលព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកអ្នករាល់គ្នានៅក្នុង...អ្នកនឹងមិនធ្វើវាទេ? អ្នកនឹងមិនធ្វើវាទេ? ប៉ុន្តែបុគ្គលនឹងចេញមកហើយធ្វើវា នោះជាការត្រឹមត្រូវ ហើយនោះជាសញ្ញានៃការយាងមករបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែពួកគេជាក្រុមជំនុំដែលបានឃើញសេចក្តីពិត ហើយបានបដិសេធជានៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សារបស់ពួកគេ “វាមិនអាចទៅរួចទេ។”

247 បន្ទាប់មក ពួកគេមានទោសចំពោះការធ្លាក់របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយខ្ញុំចោទប្រកាន់ពួកគេដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ថាព្រះមាន...“តើអ្នកចោទប្រកាន់ពួកគេដោយរបៀបណា បងប្រុសប្រាណាហាំ?” ទូលបង្គំចោទប្រកាន់ពួកគេថា ព្រះបានកំណត់អង្គទ្រង់យ៉ាងច្បាស់នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ហើយបានធ្វើឲ្យអង្គទ្រង់ដឹងថាទ្រង់នៅតែដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ហើយពួកគេបានបង្វែរវាដោយត្រជាក់។ ហើយអ្នកមានទោសចំពោះការធ្លាក់របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយការប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហ្នឹងហើយ។

248 យើងនាំអ្នកទៅកាន់ហេព្រើរ១០ ម្តងទៀត ដែលជាកន្លែងដែលវាប្រាប់យើងម្តងទៀតនៅក្នុងបទគម្ពីរ មិនត្រឹមតែ “មិនអាចទៅរួចទេ” ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចទេ។ វាបំបែកអ្នកចេញពីព្រះ អស់កល្បជានិច្ច។ អ្នកមិនអាចមកនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះម្តងទៀតបានទេ នៅពេលដែលអ្នកងាកចេញពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយលេងសើចនឹងវា។

249 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ “បានភ្នាក់ព្រះបន្ទូល។” ឃើញទេ អ្នកជឿតាមព្រំដែន!  
 “អូ អ្នកនិយាយថាពួកគេមិនមែនជាអ្នកជឿទេឬ?”

250 ពួកគេជាអ្នកជឿ ឬជាអ្នកជឿ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ព្រះបន្ទូល...ពួកគេជាអ៊ីស្រាអែល។ ពួកគេចេញមកក្រោមឈាម។ ពួកគេចេញមកក្រោមសញ្ញារបស់ម៉ូសេ។ ពួកគេបានឃើញសញ្ញាទាំងនោះដំណើរការ។

ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងនាំអ្នកទៅទីនោះ។”

251 ហើយនៅពេលដែលវាមកដល់គោលការណ៍នៃព្រះបន្ទូលសន្យាដែលនឹងមកដល់ តើពួកគេនិយាយអ្វី? “អូ យើងមិនអាចធ្វើបានទេ។” ឃើញទេ?

252 ហើយនៅទីនេះពួកគេត្រលប់មកវិញជាមួយនឹងផ្លូវទំពាំងបាយជូរនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ដើម្បីបញ្ជាក់ថាទឹកដីនោះហើយ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺត្រឹមត្រូវ។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំឲ្យវាទៅអ្នក។”

253 ប៉ុន្តែកាលៈទេសៈ “ខ្ញុំ” បាននិយាយថា “យើងមើលទៅដូចជាសត្វកណ្តុប នៅខាងក្រៅពួកគេ។ យើងមិនអាចធ្វើវាបានទេ ទោះបីជាមានអ្វីក៏ដោយ។”

254 កាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន នៅពេលដែលសមបកចាស់នេះឈរនៅទីនេះជាពាងខ្មោច មាននរណាម្នាក់ចូលមក ហើយដើរចេញពីទីនោះ ហើយនិយាយជាមួយខ្ញុំ បាននិយាយថា “ប៊ីលី អ្នកនឹងអធិប្បាយដល់បួនប្រកាស មួយក្នុងចំណោមថ្ងៃនេះ ជាមួយនឹងសារបែបនេះ។”

255 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងអធិប្បាយដល់បួនតំណែង ពីព្រោះព្រះមានអំណាចនៃពួកគេក្នុងការបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំ។” បាទ មែនហើយ។ វាជាសេចក្តីពិត។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកមានអ្វីមួយដែលអ្នកអាចបដិសេធជាបាន ចូរមានវា។” គ្រាន់តែស្រឡាញ់សត្វក្អែក ប៉ុន្តែពេលទៅដល់កន្លែងបង្ហាញវាខុសគ្នា។ បាទ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា។ ត្រូវហើយ។

256 មែនហើយ ជាមួយនឹងគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ ពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់ជាថ្មី។ ឥឡូវនេះហេព្រើរជំពូកទី៦ ហើយយើងបន្តចុះក្រោម។ ហើយយើងអាចអានចុះក្រោម នៅទីនេះ។ យើងមានពេលច្រើន។ ខ្ញុំបានកត់ចំណាំបទគម្ពីរមួយនៅទីនេះដែលវានឹងមាន ហេព្រើរជំពូកទី៦។ ខ្ញុំគិតថា យកវាទាំងអស់។ “មិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់អ្នកដែលត្រូវបានបំភ្លឺម្តង បានក្លាយជាចំណែកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...” យើងមិនមានពេលទៅឆ្ងាយពេកទេ ព្រោះខ្ញុំមានបទគម្ពីរមួយទៀត ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកអានបន្តិចសិន។ សូមកត់សម្គាល់ការនេះ: “ពួកគេឆ្កាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះជាថ្មី។” តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? អ្វី? ដោយការភ្នក់រសជាតិ ហើយដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត ហើយបន្ទាប់មកងាកមកបដិសេធជាវា។ តើវាបានធ្វើអ្វី? “វាមិនអាចទៅរួចទេ...”

257 នោះហើយជាអ្វីដែលប្រជាជាតិនេះបានធ្វើ។ នោះហើយជាអ្វីដែលប្រជាជននេះបានធ្វើ។ នោះហើយជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំទាំងនេះបានធ្វើ។ ពួកគេបានបង្វែរវាចុះ

ហើយពួកគេបានឆ្កាងសារ។ ពួកគេបានឆ្កាងសេចក្តីពិត ដល់មនុស្ស។ តើពួកគេធ្វើយ៉ាងណាចំពោះព្រះយេស៊ូវ? ពួកគេធ្វើឱ្យទ្រង់ខ្មាស់អៀន ដោះសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ចេញពីទ្រង់ ព្យួរទ្រង់នៅលើឈើឆ្កាង ហើយដាក់ដែកគោលទ្រង់នៅទីនោះ ជាព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត។ រឿងដដែលដែលពួកគេបានធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ជាមួយនឹងគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ! ពួកគេបានធ្វើរឿងដូចគ្នា។ ពួកគេបានដោះរបស់ទាំងនោះ ពួកគេបានដោះ—ភាពល្អនិងសម្លៀកបំពាក់នៃដំណឹងល្អ ដោយព្យាយាមដាក់វានៅកន្លែងផ្សេងទៀត ហើយព្យួរទ្រង់នៅលើឈើឆ្កាង។ អូ ខ្ញុំអើយ! ហេតុអ្វី?

258 “នៅទីនោះពួកគេ—នៅទីនោះពួកគេបានឆ្កាង” ឥឡូវនេះសម្រុងចុងក្រោយ “ទ្រង់” ទ្រង់ ជាបុគ្គលដ៏មានតម្លៃបំផុត។ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេធ្វើវា? ពួកគេមិនបានស្គាល់ទ្រង់ទេ។ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេធ្វើវានៅថ្ងៃនេះ? ពួកគេមិនដឹងថានេះជាការពិតទេ។ ពួកគេ—ពួកគេល្ងង់ហើយខ្វាក់ពីវា។ ពួកគេមិនស្គាល់វាទេ។ នោះហើយជាមូលហេតុ។ គោលលទ្ធិនិងប្រពៃណីរបស់ពួកគេបាននាំពួកគេចេញឆ្ងាយពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

259 ឥឡូវនេះសម្រាប់អ្នកនៅទីនេះ គ្រាន់តែនៅក្នុងការបិទឥឡូវនេះ សូមយកចិត្តទុកដាក់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំដឹងថាវាក្តៅ។ ខ្ញុំក៏ក្តៅដែរ។

260 ប៉ុន្តែ អូ បងប្រុស ព្រះបន្ទូលនេះគឺជាជីវិត ប្រសិនបើអ្នកនឹងកាន់វា។ មើល វាមិនមែនជាអ្វីដែលយើងនិយាយទេ ដែលអាចកើតឡើងនៅទីនេះនិងក្រោយ វាជាអ្វីមួយដែលមានរួចហើយនៅទីនេះជាមួយយើង ហើយកំពុងកើតឡើងឥឡូវនេះ។ គ្មានអ្វីនឹងកើតឡើងទេ អ្វីមួយដែលមានរួចហើយ។ យើងមិនច្នៃទីបន្ទាល់ទេ “យើងដឹងពីអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ យើងដឹងថាទ្រង់នឹងធ្វើអ្វី” ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងកំពុងប្រាប់ពីអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ។ ឃើញទេ? នេះជាម៉ោងរបស់យើង។

261 យើងប្រហែលជាមិនរស់នៅដើម្បីមើលឃើញការរលឹកឡើង។ ខ្ញុំអាចស្លាប់នៅថ្ងៃនេះ អ្នកអាចស្លាប់នៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែការរលឹកឡើងទៅស្ថានសួគ៌នឹងមកដល់។ នោះហើយ—នោះហើយនៅពេលដែលវាមកដល់ យើងនឹងនៅទីនោះ កុំបារម្ភ អូ-ហូ ដូច្នេះពួកគេទាំងអស់នឹងត្រលប់មកវិញតាមសម័យកាលដែលបានជឿវាហើយស្វែងរកវា។ ពួកគេបានដើរនៅក្នុងពន្លឺនៃថ្ងៃរបស់ពួកគេ។



262 ហើយនេះគឺជាពន្លឺ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ បោះបង់ចោលគោលលទ្ធិរបស់អ្នកហើយជឿព្រះបន្ទូលនេះ។ នេះគឺជាសេចក្តីពិត។ ព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពាក្យរបស់ខ្ញុំគឺជាវិញ្ញាណ ព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំគឺជាជីវិត។” តើអ្នកនឹងទទួលបានជីវិតយ៉ាងណានៅពេលដែលអ្នកបដិសេធជីវិត? តើអ្នកនឹងយកគោលលទ្ធិ ដែលជាសេចក្តីស្លាប់ និងព្រះបន្ទូលនៃជីវិតដោយរបៀបណា? បើកចេញព្រះបន្ទូលនៃជីវិត ដើម្បីយកសេចក្តីស្លាប់ តើអ្នកនឹងទទួលយកទាំងពីរក្នុងពេលតែមួយដោយរបៀបណា? អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ “សូមឲ្យពាក្យរបស់មនុស្សទាំងអស់កុហកគ្រប់គោលលទ្ធិទាំងអស់សុទ្ធតែកុហក។” ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺជាសេចក្តីពិត។

263 ខ្ញុំសុំឱ្យបុរសណាម្នាក់បង្ហាញខ្ញុំ នរណាម្នាក់...ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្សែអាត់នេះទៅជុំវិញពិភពលោក។ មនុស្សណា ប៊ីស្ស្យពណាមួយដែលនឹងមកសិក្សារបស់ខ្ញុំ ឬមុនក្រុមជំនុំនេះ ហើយចង្អុលដៃរបស់ពួកគេ។ ទៅកន្លែងមួយ នរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលមនុស្សគ្រប់រូបធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក...ហើយអ្នកដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកខុសគ្នា ត្រូវមកហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដើម្បីទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

264 តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីអំពីវា? ស្នាក់នៅទីនោះក្នុងគោលលទ្ធិរបស់អ្នក? ស្នាក់នៅទីនោះនៅក្នុងគោលលទ្ធិរបស់អ្នកហើយស្លាប់? អ្នកមានទោស! ដោយដៃមនុស្សអាក្រក់ អ្នកបានយកព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត ជាព្រះបន្ទូលនៃជីវិត ហើយធ្លាងវាទៅមនុស្ស។

265 តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? ពួកគេមិនបានដឹងទេ។ សព្វថ្ងៃនេះមនុស្សដើរដោយមិនដឹងខ្លួន។ ពួកគេមិនដឹងថានោះជាការពិតទេ។ ពួកគេគិតថាវាជាប្រភេទនៃនិកាយមួយចំនួន។ ពួកគេមិនដឹកជ្រាបគ្រាប់គ្រាន់ដើម្បីចូលទៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណនៃការបើកសម្តែងទេ។ ពួកគេមិនអធិស្ឋានគ្រប់គ្រាន់ទេ។ ពួកគេមិនអំពាវនាវដល់ព្រះគ្រប់គ្រាន់ទេ។

266 ពួកគេគ្រាន់តែយកវាបន្តិច “អូ ខ្ញុំជឿថាមានព្រះ។ ប្រាកដណាស់!” អារក្សក៏ជឿដូចគ្នា។ អារក្សជឿវាច្រើនជាងមនុស្សខ្លះអះអាងថាជឿ។ អារក្សជឿវាហើយញាប់ញ័រ។ មនុស្សគ្រាន់តែជឿវាហើយបន្ត។ ប៉ុន្តែអារក្សញាប់ញ័រ ដោយដឹងថាការ

ជំនុំជំរះរបស់វាមកដល់ ហើយមនុស្សជឿហើយកុំយកចិត្តទុកដាក់ការជំនុំជំរះនិងមកដល់។

267 មានទោសក្នុងការឆ្កាងទ្រង់! ប្រាកដណាស់! ខ្ញុំចោទប្រកាន់មនុស្សជំនាន់នេះ ដោយរកឃើញថាពួកគេមានទោស ដោយព្រះបន្ទូលដូចគ្នាដែលបានរកឃើញថាពួកគេមានទោសនៅដើមដំបូង។ ហ្នឹងហើយ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “តើអ្នកណាអាចកាត់ទោសខ្ញុំបាន?” ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានក្លាយជាសាច់ឈាម។ ហើយសព្វថ្ងៃនេះ ព្រះបន្ទូលដែលនេះបានក្លាយជាសាច់ឈាម។

268 ពេត្រុសបាននិយាយនៅក្នុងការចោទប្រកាន់របស់គាត់ នៅក្នុងកិច្ចការ។ តោះអានវា។ ពេត្រុស នៅពេលដែលគាត់បានឃើញរឿងនេះកើតឡើង អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ គឺព្រះវិញ្ញាណ...មើល ពេត្រុសកំពុងការពារព្រះគ្រីស្ទ អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ខ្ញុំកំពុងការពារអ្វីដែលជាដំណឹងល្អ។ ខ្ញុំ...ពេត្រុសបានចោទប្រកាន់ពួកគេពីបទសម្លាប់មនុស្ស ព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំកំពុងចោទប្រកាន់មនុស្សជំនាន់នេះសម្រាប់ការព្យាយាមសម្លាប់ព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងមនុស្ស។ មើលអ្វីដែលពេត្រុសបាននិយាយ។ កំហឹងដ៏សុចរិតរបស់ទ្រង់ច្បាស់ជាកើនឡើងយ៉ាងខ្លាំង។ ស្តាប់គាត់នៅទីនេះក្នុងកិច្ចការជំពូកទី២ ហើយចាប់ផ្តើមជាមួយខទី២២។

*ឱពួកសាសន៍អ៊ីស្រាអែលអើយ សូមស្តាប់ពាក្យនេះចុះ ព្រះយេស៊ូវជាអ្នកស្រុកណាសារ៉ែត ដែលព្រះបានសំដែងបង្ហាញមកអ្នករាល់គ្នាដោយការប្រទ្ធិបារមី ការអស្ចារ្យ...និងទីសំគាល់ ដែលព្រះទ្រង់បានធ្វើ នៅកណ្តាល...អ្នករាល់គ្នា ដោយសារទ្រង់ ដូចជាអ្នករាល់គ្នាដឹងស្រាប់ហើយ:*

269 អើ! ស្រមៃមើលថាតើពួកគេមានអារម្មណ៍យ៉ាងណា! ស្តាប់ទៅ។

*ឱពួកសាសន៍អ៊ីស្រាអែលអើយ ព្រះអង្គម្ចាស់ អ្នកជាក្រុមជំនុំ អ្នកជាមនុស្សបរិសុទ្ធ ពួកបូជាចារ្យ អ្នកជាមនុស្សដែលសន្មត់ថាជាមនុស្សរបស់ព្រះ សូមស្តាប់ពាក្យនេះចុះ ព្រះយេស៊ូវ ជាអ្នកស្រុកណាសារ៉ែត ដែលព្រះបានសំដែងបង្ហាញមកអ្នករាល់គ្នា...*

270 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ពួកបព្វជិត និងអ្នករាល់គ្នា។ ព្រះយេស៊ូវនៃ

ណាសាវីត ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់គង់នៅទីនេះក្នុងបុគ្គលនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលជាជីវិតដែលនៅក្នុងទ្រង់។ ទ្រង់នៅទីនេះធ្វើការតាមរយៈមនុស្សហើយប្រកាសអង្គទ្រង់ដោយទិសគាល់និងការអស្ចារ្យដែលទ្រង់ធ្វើ។ ហើយនៅទីនេះពួកគេព្យួរនៅជុំវិញជញ្ជាំង ការកំណត់អត្តសញ្ញាណវិទ្យាសាស្ត្រ។ ហើយមនុស្សដែលអង្គុយនៅទីនេះ ដែលបានស្លាប់ គឺរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ និងមហារីកបរិភោគ មានសុខភាពល្អនៅថ្ងៃនេះ ខ្វាក់ កំពុងមើលឃើញនៅថ្ងៃនេះ និងពិការដែលកំពុងដើរនៅថ្ងៃនេះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះយេស៊ូវនៃណាសាវីត។

*ព្រះអង្គនោះទ្រង់ត្រូវបញ្ជូនទៅ តាមការសំរេច និងបញ្ចេញនៃព្រះកំរង់វាសនាសម្រាប់កិច្ចការរបស់ទ្រង់ ហើយអ្នករាល់គ្នាបានចាប់ទ្រង់ដោយសារតែមនុស្សទម្ងន់ច្បាប់ ព្រមទាំង...ឆ្កាងសំឡាប់ទ្រង់ផង:*

271 តើនោះ—តើការចោទប្រកាន់នោះឬ? តើគាត់កំពុងចោទប្រកាន់អ្វី? ក្រុមប្រឹក្សាសានហេឌ្រីន។

272 ហើយខ្ញុំកំពុងចោទប្រកាន់ នៅព្រឹកនេះ សហព័ន្ធនៃព្រះវិហារ។ ខ្ញុំកំពុងចោទប្រកាន់ពួកពោធិកុស្ត។ ខ្ញុំកំពុងចោទប្រកាន់ពួកប្រេសប៊ីធើរៀន បាទីស្ត ទ និងនិកាយទាំងអស់នៅក្នុងពិភពលោក។ ដោយការលោភលន់អាត្មានិយម អាក្រក់ អ្នកបានយកព្រះបន្ទូលនៃជីវិត ហើយឆ្កាងវានៅចំពោះមុខមនុស្ស ហើយប្រមាថវា ហើយហៅវាថា “និយមជ្រុល” ដែលព្រះបានលើកឡើងនៅកណ្តាលយើង ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ខ្ញុំចោទប្រកាន់មនុស្សជំនាន់នេះ!

273 ព្រះបានបង្ហាញថាអង្គទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។ ព្រះបានបង្ហាញថា នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ តើអ្នកមានអ្វីខ្លះក្រៅពីគោលលទ្ធិនិងគោលលទ្ធិ! តើអ្នកអាចបង្ហាញព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់នៅឯណា? ដោយសារតែអ្នកបានបដិសេធព្រះបន្ទូលនៃជីវិតដែលនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវរឿងទាំងនេះ។ បាទ មែនហើយ! អូ តើពេលណាហើយដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ វ៉ែ! ដូចគ្នា! អូ ខ្ញុំហៅ...

*ពេត្រុសបាននិយាយថា...អ្នករាល់គ្នាបានចាប់ទ្រង់ ដោយសារតែមនុស្សទម្ងន់ច្បាប់ ព្រមទាំងឆ្កាងសំឡាប់ទ្រង់ផង:*

*ប៉ុន្តែ ព្រះ...បានប្រោសទ្រង់ ឲ្យមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ដោយបានស្រាយចំណងនៃសេចក្តីស្លាប់ចេញ: ពីព្រោះសេចក្តីស្លាប់ គ្មានអំណាច*

នឹងយ៉ូហាន់ទ្រង់ទុកបានឡើយ។

274 ហើយតាមរយៈគោលលទ្ធិរបស់អ្នក និងអង្គការរបស់អ្នក និងនិកាយរបស់អ្នក ជាមួយនឹងទម្រង់នៃភាពជាព្រះរបស់អ្នក នៅតែនិយាយ។ ទម្រង់នៃភាពជាព្រះរបស់អ្នក អ្នកបានបដិសេធអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។

275 ប៉ុន្តែម៉ោងបានមកដល់ ថ្ងៃចុងក្រោយគឺនៅទីនេះ នៅពេលដែលព្រះបានសន្យា យោងទៅតាមម៉ាទ្សាគី៤ ថាទ្រង់នឹងរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ “ហើយនឹងបង្វែរដួងចិត្តរបស់មនុស្សត្រឡប់ទៅរកពរជ័យដើមនិងជំនឿពេនទីកុសុជរបស់ឪពុក។” ហើយអ្នកមិនអាចបដិសេធជាបានទេ ហើយអ្នកមិនអាចទ្រាំទ្របានទេ។

276 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំថ្កោលទោសអ្នក មានទោស ហើយចោទប្រកាន់អ្នក ហើយចោទប្រកាន់អ្នកនៅចំពោះព្រះ ដោយដៃអាក្រក់ អាត្មានិយម និងនិកាយ អ្នកបានក្លាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅចំពោះមុខមនុស្ស។ ហើយខ្ញុំហៅអ្នកថាមានទោស ហើយត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការជំនុំជំរះ។ អាម៉ែន។ បាទ មែនហើយ!

277 ខ្ញុំហៅរឿងដូចគ្នាដែលពេត្រុសបានធ្វើ។ ទ្រង់បានហៅការប្រែចិត្តនៃជំនាន់នោះ។ ខ្ញុំហៅការប្រែចិត្តដល់ជំនាន់នេះ ការប្រែចិត្តចំពោះព្រះ ហើយត្រឡប់មករកសេចក្តីពិតដើមនៃព្រះបន្ទូលវិញ។ ត្រឡប់ទៅរកជំនឿរបស់ឪពុកយើងវិញ។ ត្រឡប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធវិញ ព្រោះព្រះមិនអាចផ្លាស់ប្តូរវាបានទេ។

278 នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ” គាត់ត្រូវតែនៅជាមួយវាអស់កល្បជានិច្ច។ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

279 នៅពេលអ្នកនិយាយថា “ចាប់ដៃគ្នា ឬទទួលយកការប្រកបគ្នា” ឬអ្វីមួយដូចនោះ ឬខ្លះនៅលើគោលលទ្ធិនោះ ឬអ្វីមួយនៅលើគំនិតនោះ ដែលបុរសណាម្នាក់ ប្រមឹក អ្នកណាមិនជឿអាចធ្វើវាបាន។ អ្នកក្លែងបន្លំ ស្រីពេស្យា—ស្រីពេស្យាអាចធ្វើវាបាន។ ទទួលយកការប្រកបប្តូរ មានទម្រង់និងអ្វីៗដូចនោះ អ្នកអាចធ្វើវាបាន។

280 ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថានេះនឹងជាអត្តសញ្ញាណ “ទីសំគាល់ទាំងនេះ” មិនមែនវាប្រហែលទេ “វានឹង នៅគ្រប់ជំនាន់ ដល់អស់អ្នកដែលជឿ! ក្នុងនាមខ្ញុំ ពួកគេនឹងដេញអារក្ស ពួកគេនឹងនិយាយជាមួយភាសាផ្សេងទៀត និយាយ

ជាមួយភាសាថ្មី ហើយចាប់កាន់ពស់ ជីកអ្វីដែលបណ្តាលឱ្យស្លាប់ វានឹងមិនបង្ក  
គ្រោះថ្នាក់ដល់ពួកគេទេ ដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេនឹងជាសះស្បើយ។” “ប្រោស  
អ្នកជំងឺ ប្រោសមនុស្សស្លាប់ ដេញអារក្ស ដោយឥតគិតថ្លៃដូចដែលអ្នកបានទទួល  
ផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ។”

281 គ្រោងការណ៍រកលុយជំងឺនិងអ្វីៗទាំងអស់នេះ ហើយបានភ្ជាប់ចូលទៅ  
ក្នុងរឿងនៅថ្ងៃនេះ គ្មានអ្វីចម្លែកទេដែលពួកគេពេញដោយការជំនុំជំរះ។ បាទ  
មែនហើយ! អូ ខ្ញុំអើយ!

282 សូមមើលឥឡូវនេះ។ បាទ មែនហើយ។ ហៅការប្រែចិត្ត និងការចោទប្រកាន់  
របស់ខ្ញុំឥឡូវនេះ។

283 កាលវារីថ្មីនេះគឺជា—ព្រះវិហារ ដែលគេហៅថា កន្លែងបរិសុទ្ធបំផុត វេទិកាដ៏  
អស្ចារ្យ អាសនៈកាតូលិកនិយម អាសនៈកាតូលិក ហៅថាវេទិការបស់ពួកគេ។ មេ  
តូឌីស្ទ បាទីស្ទ ព្រិសប៊ីដឿន លូធើរៀន ពេនទីកុស្ត កន្លែងដ៏បរិសុទ្ធបំផុត  
នៅទីនោះទ្រង់ទទួលទម្កុះដ៏លំបាកបំផុតរបស់ទ្រង់។ កាលវារីថ្មី! តើវាត្រូវបានរក  
ឃើញនៅឯណា? នៅក្នុងទីបរិសុទ្ធព្រះវិហារ។

284 តើទ្រង់ត្រូវបានគេឆ្កាងនៅឯណា? ពីត្រួតង្វាល។ អ្នកលាក់ពុត អ្នកដឹងច្បាស់  
ជាងនេះទៅទៀត! ខ្ញុំមិនខឹងទេ ប៉ុន្តែអ្វីមួយនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំកំពុងញាប់ញ័រ។ ព្រះត្រូវ  
បានកំណត់យ៉ាងច្បាស់ក្នុងចំណោមអ្នក។

285 តើទ្រង់មានលំពែងនៅខាងណា? តើទ្រង់បានចោះរបស់ទ្រង់នៅឯណា? នៅ  
កាលវារី។ តើទ្រង់ទទួលបានវានៅឯណានៅថ្ងៃនេះ? នៅក្នុងវេទិកា។ តើពួកគេ  
មកពីណា? ក្រុងយេរូសាឡឹម។ តើពួកគេមកពីណា? និកាយ។ អ្នកដែលអះអាង  
ថាស្រឡាញ់ទ្រង់ នោះហើយជាអ្នកដែលបានធ្វើវា។ នោះហើយជាអ្នកដែលធ្វើ  
វានៅថ្ងៃនេះ។ កាលវារីទីពីររបស់ទ្រង់ ជាកន្លែងដែលទ្រង់ទទួលបានចោះរបស់ទ្រង់  
ប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល នោះហើយជាអ្វីដែលទម្កុះទ្រង់។ តើទ្រង់ជានរណា? ទ្រង់  
ជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ តើទ្រង់ទម្កុះដែលពិបាកបំផុតមកពីណា?  
វេទិកានៅក្នុងទីបរិសុទ្ធ ដូចជានៅពេលនោះ។

286 ខ្ញុំមានសិទ្ធិចោទប្រកាន់មនុស្សជំនាន់នេះ។ ខ្ញុំមានសិទ្ធិធ្វើវា ក្នុងនាមជា  
អ្នកបម្រើព្រះនៃដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាមួយនឹងទីសំគាល់របស់ទ្រង់

ហើយបង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះ។ ខ្ញុំមានសិទ្ធិនាំយកការចោទប្រកាន់មកលើមនុស្ស  
ជំនាន់នេះ។ ពីព្រោះ ចំណុចលំបាកដ៏លំបាកបំផុតរបស់ទ្រង់បានត្រឹមត្រូវពីវេទិកា  
ដែលជាកន្លែងដែលពួកគេបានរិះគន់ហើយនិយាយថា “កុំចេញទៅក្រៅដើម្បីស្តាប់  
រឿងនោះ។ នោះជារបស់អារក្ស។” ត្រង់នៅកន្លែងដែលសន្មត់ថាស្រឡាញ់ទ្រង់!

287 ហើយទីសម្គាល់ដែលព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនឹងកើតឡើង “ព្រះបន្ទូល  
របស់ព្រះគឺមុតជាងជាវមុខពីរទៅទៀត ព្រះបន្ទូល ជាអ្នកយល់ដឹងពីគំនិត នៃ  
ចេតនានៃចិត្ត។” ហើយវាត្រូវបានគេហៅថាអារក្ស មកពីណា? វេទិកា កន្លែង  
បរិសុទ្ធ។

288 អូ ព្រះអើយ តើទ្រង់អាចមើលចុះដោយរបៀបណា? គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែ  
សេចក្តីមេត្តាករុណា នោះហើយជាព្រះគុណ។ យើងមិនអាចធ្វើអ្វីបានក្រៅពី  
ការវិនិច្ឆ័យ។ យើងនៅទីនោះរួចហើយ។ អូ-ហ្ស។

289 គិតទៅ។ ការចោះដំលំបាកបំផុតរបស់គាត់បានមកពីវេទិកា។ នោះហើយជា  
កន្លែងដែលកាល់វីថ្មីរបស់ទ្រង់នៅ។ ពួកគេក្លាងទ្រង់ ជាព្រះបន្ទូល នៅវេទិកា។  
ហ្នឹងហើយ។ តើពួកគេធ្វើវាដោយរបៀបណា? ដោយទម្រង់នៃភាពជាព្រះរបស់  
ពួកគេ។ ហ្នឹងហើយ!

290 គ្រងរាជ្យពីទស្សនិកជនដោយការចំអក! ទ្រង់មានមកុដបន្លាថ្មី អ្នកចំអក!  
ទម្លុះចេញពីវេទិកា គ្រងមកុដដោយអ្នកចំអក។ តើទ្រង់ត្រូវឆ្កាងម្តងទៀតឬ? ឆ្លុត  
ដោយគោលលទ្ធិមនុស្សបង្កើត គ្រូនៃនិកាយប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។  
ពួកគេកាត់វា ដោយភាពអាម៉ាស់ ច្តោលទោសវា។

291 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពួកគេថ្វាយបង្គំខ្ញុំឥតប្រយោជន៍។” ឥតប្រយោជន៍  
“គ្មានអីល្អទេ។” តើពួកគេថ្វាយបង្គំនរណា? ពួកគេថ្វាយបង្គំព្រះដដែលនោះ។  
ពួកគេកំពុងថ្វាយបង្គំព្រះដដែលនោះនៅឯការឆ្កាងដំបូងរបស់ទ្រង់ ហើយវាជា  
ការថ្វាយបង្គំឥតប្រយោជន៍។ វាជារឿងដដែលនៅថ្ងៃនេះ។ ដោយឥតប្រយោជន៍  
ពួកគេបង្កើតនិកាយទាំងនេះ។ ដោយឥតប្រយោជន៍ពួកគេសាងសង់ថ្នាក់  
សិក្ខាសាលាទាំងនេះ។ ឥតប្រយោជន៍ទេ ពួកគេមានគោលលទ្ធិទាំងនេះ បង្រៀន  
គោលលទ្ធិបទបញ្ញត្តិរបស់មនុស្ស និងបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ពួកគេ  
មានទោសពីបទឆ្កាងព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត ដោយបង្រៀនគោលលទ្ធិរបស់មនុស្ស

សម្រាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ “ឥតប្រយោជន៍ពួកគេថ្វាយបង្គំខ្ញុំ” ឆ្លុត ចាក់ទម្លុះ មកដុំ។

292 ពេលឃើញអ្នកដើរតាមផ្លូវ ហើយអ្នកខ្លះមានសក់វែង និងនិយាយថា “នាង ចាស់ហើយមែនទេ?” សូមចាំថា នោះជាការចំអក នោះជាមកុដដែលអ្នកកំពុង ពាក់។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា វាជាសិរីល្អរបស់អ្នក ពាក់វាដោយមោទនភាព។ ហា លេលូយ៉ា! ពាក់វាដោយមោទនភាព ដូចជាអ្នកពាក់មកុដបន្លាសម្រាប់ព្រះអម្ចាស់ របស់អ្នក។ ពាក់វាដោយមោទនភាព។ កុំខ្មាស់អៀន។ ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ មិនថាយេសេបិលនិយាយអ្វីនៅថ្ងៃនេះទេ។ អ្វីដែលអ្នកក្លែងបន្លំទាំងនេះឈរ នៅក្នុងវេទិកា អ្នកក្លាងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ មិនថាពួកគេនិយាយអ្វីក៏ដោយ អ្នកពាក់វា ដោយមោទនភាព។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ អ្នករក្សាវា។

293 គ្រងរាជ្យ ជាមួយនឹងការចំអកម្តងទៀត បន្ត។ ទម្លុះចេញពីវេទិកាដោយមាន គោលលទ្ធិ។

294 ទ្រង់មានកុលកូថាថ្មី ដែលពួកគេយកទ្រង់ទៅ: ក្រុមចម្រៀងដែលមាន សម្លៀកបំពាក់ទាំងនេះ ស្រ្តីស្លៀកខ្លី កាត់សក់ខ្លី លាបមុខ ច្រៀងនៅក្នុងក្រុម ចម្រៀងដូចជាទេវតា ជាមួយនឹងទេពកោសល្យ។ នោះជាហ្គោលហ្គោថ្មីរបស់ ទ្រង់ គ្រាន់តែជាសម្លៀកបំពាក់ទំនើបដែលត្រូវបានការពារដោយច្បាប់ ដូចជានៅ សូដុមនិងកូម៉ូរ៉ា។

295 អ្នកឃើញឆ្កែញឹកតូចមួយដើរតាមផ្លូវ។ ពេលខ្លះក៏គ្មានឆ្កែឈ្មោលនឹងចេញទៅ កន្លែងដែលនាងនៅដែរ។ សូមឱ្យមានរឿងជាក់លាក់មួយកើតឡើង ហើយពួកគេ ម្នាក់ៗនឹងរត់តាមនាង។ មានអ្វីមួយកើតឡើងចំពោះនាង។ អ្នកដឹងពីមូលហេតុ។ អនុញ្ញាតឱ្យ...

296 តើស្ត្រីទាំងនេះដោះសម្លៀកបំពាក់ចេញដើម្បីអ្វី ហើយទៅតាមផ្លូវ? កុំប្រាប់ខ្ញុំ ថាវាមិនមែនដូចគ្នាទេ។ វាជាអត្តសញ្ញាណ។ កុំថ្កោលទោសបុរស។ ប៉ុន្តែពួកគេ ត្រូវបានការពារដោយច្បាប់ក្រុងសូដុម។ ច្បាប់នោះគួរតែនិយាយថាវាខុសច្បាប់ សម្រាប់ពួកគេក្នុងការនៅទីនោះ។

297 ហើយគ្រូអធិប្បាយនៅលើតុអធិប្បាយគួរតែមានអារម្មណ៍ជំនួសឱ្យអារម្មណ៍ជិត ឈរនៅទីនោះហើយនឹងអនុញ្ញាតឱ្យវា ហើយខ្មាស់អៀនក្នុងការនិយាយប្រឆាំង និងវា ពីព្រោះនិកាយរបស់ពួកគេនឹងបណ្តេញពួកគេចេញ។ អ្នកក្លាង ទៅ

—ក្រុមជំនុំ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលនិយាយថា “វាជាការស្អប់ខ្ពើមសម្រាប់ស្រ្តី ដែលស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដែលទាក់ទងនឹងបុរស។”

298 ខ្ញុំ—ខ្ញុំថ្កោលទោសរឿងនេះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំចោទប្រកាន់វាថាបាន ឆ្កាងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅចំពោះមុខមនុស្ស។ ស្រ្តីសក់ពុកមាត់ ស្លៀកខ្លី និង មកុដ...ឈរនៅក្នុងក្រុមចម្រៀង!

299 មាននរណាម្នាក់និយាយមកខ្ញុំ នៅថ្ងៃមុន មានស្រ្តីម្នាក់សួរខ្ញុំថា “មែនហើយ តើអ្នកគិតថាអ្នកនឹងរកកន្លែងណា?”

300 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់បានសុំឱ្យខ្ញុំជ្រើសរើសមនុស្សរាប់ សិបនាក់ ជុំវិញពិភពលោក ខ្ញុំ—ខ្ញុំខ្លាចស្លាប់។”

301 នៅពេលដែលដោយការយល់ដឹងនៃព្រះវិញ្ញាណ ឈរនៅទីនោះហើយមើល ពួកគេ ហើយឈរបែបនោះ ហើយមើលរឿងទាំងនោះនៅលើពួកគេ កខ្វក់ កខ្វក់ ថោក-ទាប ជក់-បារី នៅទីនោះបន្តដូចនោះ ហើយឈរនៅក្នុងក្រុមចម្រៀងដែល មានអារម្មណ៍ហើយច្រៀងក្នុងស្ថានភាពនោះ ហើយឱ្យទស្សនិកជនឃើញពួកគេ។ ពួកគេនឹងនិយាយថា “មែនហើយ ប្រសិនបើនាងអាចធ្វើបាន ខ្ញុំក៏អាចធ្វើបាន ដែរ។” ជីវិតគ្រីស្ទានគឺជាជីវិតនៃភាពបរិសុទ្ធនិងភាពបរិសុទ្ធ គ្មានកំហុស!

302 ទូលបង្គំចោទប្រកាន់ពួកគេ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ចំពោះភាពកខ្វក់ និងភាពកខ្វក់របស់ពួកគេ។ ពួកគេបាននាំដំណឹងល្អទៅជាភាពអាម៉ាស់។ ហើយ អ្នកដែលព្យាយាមកាន់វា ត្រូវបានគេហៅថា “អ្នកនិយមជ្រុល” ហៅ “នោះជា ការសមហេតុសមផលបែបបុរាណ។” ខ្ញុំចោទប្រកាន់ពួកគេ នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

303 គ្រាន់តែជាសម្លៀកបំពាក់ទំនើបនៅតាមផ្លូវ ច្រៀងជាមួយចម្រៀង ការជក់បារី ប្រាប់រឿងកំលែងអាសនៈអាកាស ប្តីបីឬបួននាក់ ហើយបន្ទាប់ពីទីប្រាំមួយ ហើយ បន្ទាប់មកច្រៀងនៅក្នុងក្រុមចម្រៀងព្រោះពួកគេមានសំឡេង។ អ្នកខ្សោយបញ្ញា ខ្វះខាងវិញ្ញាណ ត្រូវបានបដិសេធដោយហេតុផលផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។ អ្នកអាន ព្រះគម្ពីរដូចគ្នាដែលមនុស្សផ្សេងទៀតអាចអានបាន ប៉ុន្តែអ្នកបានបដិសេធ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ រហូតដល់ព្រះគម្ពីរបានចែងថា អ្នកនឹង “ត្រូវបានប្រគល់ទៅឱ្យ ការបំកាន់ខ្លាំង ដើម្បីជឿការកុហក ហើយត្រូវជាប់ទោសដោយសារវា។” អ្នកពិតជា



ជឿថាអ្នកនិយាយត្រូវ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា អ្នកនឹងជឿវា ហើយនឹងត្រូវ  
រងទោសដោយការកុហកដូចគ្នាដែលអ្នកជឿថាជាការពិត។

304 ដូច្នោះ ខ្ញុំណែនាំអ្នកដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្នកកំពុងបង្រៀនមនុស្សពី  
កំហុស ហើយឆ្កាងគោលការណ៍របស់ព្រះគ្រីស្ទ នៃភាពបរិសុទ្ធនិងជីវិតខាងលើ  
ថាមនុស្សម្នាក់អាចដើរចេញនៅតាមផ្លូវហើយជាមនុស្សផ្សេង។

305 ត្រូវអធិប្បាយឈរនៅលើទីលានបាល់ ជក់បារី ជំពប់ដួល ថមមីរ៉ុតផ្សេងទៀត  
ទាំងអស់ដែលពួកគេដាក់ជាមួយ។ ស្រ្តីនៅក្នុងក្រុមចម្រៀងរបស់ពួកគេ ស្លៀកខោ  
ខ្លី សក់ខ្លី ហើយបន្តបែបនេះ លាបមុខ ហើយបន្ទាប់មកហៅវាថា “បងស្រី  
នេះនិងនោះ” ហើយព្រះគម្ពីរថ្កោលទោសរឿងនោះ។ ហ្នឹងហើយ។ ទៅ  
ពិធីដប់លៀងហើយបន្ត នៅតែជាសមាជិកនៃក្រុមជំនុំ រក្សាទីបន្ទាល់របស់អ្នក  
ហើយរស់នៅតាមអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ។

306 កុំគិតថាខ្ញុំកំពុងនិយាយទាំងអស់គ្នាអំពីប្រេសប៊ីធើរ្យន។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពី  
អ្នកពោនទីកុស្ត។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ អ្នកធ្លាប់ស្គាល់សេចក្តីពិត ប៉ុន្តែអ្នកគិតថា  
អ្នកមិនអាចយកវាបានទេ។ អ្នកមិនអាចគាំទ្រគ្រួសាររបស់អ្នកបានទេ។ អ្នក  
—គ្រួសាររបស់អ្នកមិនអាចមានការងារធំបែបនេះដែលមានប្រាក់រាប់រយដុល្លារ  
ក្នុងមួយសប្តាហ៍ទេ និងព្រះវិហារដ៏ល្អមួយដើម្បីអធិប្បាយ ហើយជិះនិងបន្តដំណើរ  
តាមផ្លូវដែលពួកគេធ្វើ។ ប្រសិនបើគាត់ថ្កោលទោសបែបនោះ អង្គការនឹងបណ្តេញ  
គាត់ចេញ ដូច្នោះគាត់ត្រូវតែរក្សាវា គាត់ត្រូវតែនិយាយ។ ដូច្នោះ គាត់បានលក់សិទ្ធិ  
កូនច្បងរបស់គាត់ សម្រាប់ការញ័រញ័រនៃសក្តានុពលនៃពិភពលោក ពីជម្រាល  
របស់អេសាវ។ ហើយតើគាត់នឹងទទួលបានអ្វី? ទាំងពីរធ្លាក់ចូលទៅក្នុងប្រឡាយ  
នៃការថ្កោលទោស ហើយត្រូវបានថ្កោលទោស។ ខ្ញុំចោទប្រកាន់ពួកគេថាជា  
ស្រីពេស្យានៃដំណឹងល្អ។

307 ខ្ញុំនៅក្រុមចម្រៀងមួយ កន្លែងធំមួយ ដ៏ល្បីល្បាញ មិនយូរប៉ុន្មានទេ មួយ  
ក្នុងចំណោមជួរខ្ពស់បំផុតនៃពោនទីកុស្តដែលមាន។ ហើយខ្ញុំបានកើតឡើង  
នៅក្នុងការសិក្សារបស់បងប្រុសនេះនៅពេលដែលក្រុមចម្រៀងបួនឬប្រាំបាន  
រួមគ្នា។ ហើយវាស្ថិតនៅក្នុងចំណោម...អង្គការល្អបំផុតមួយចំនួននៃពោនទីកុស្ត  
ដ។ ហើយពួកគេមិនដឹងថាខ្ញុំកំពុងសិក្សា នៅអូស្ត្រាលីទេ។ ខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅ  
ទីនោះ ខាងក្រោម ជាកន្លែងដែលរដ្ឋមន្ត្រីនេះសិក្សាមុនពេលគាត់មកដល់វេទិកា

របស់គាត់។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានធ្វើ...

308 មានពួកគេតូច រឹកគឺនៅទីនោះ និងរឺយឺតតាស គួរ មិនមែនម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេមានសក់វែងទេ ពួកគេម្នាក់ៗមានសក់ខ្លី ពួកគេម្នាក់ៗតុបតែងមុខ ពួកគេ ម្នាក់ៗមានអាវដោយ។ ហើយរឺគឺតូចមួយឈរនៅទីនោះ ដើរតាមបែបនោះ (ហើយ បុរសម្នាក់ទៀតកំពុងយកដង្ហាយអ្នកផ្សព្វផ្សាយសាសនា) គាត់ធ្វើដូចជាគាត់ ជាមនុស្សខ្លាក់កាន់ពែង ហើយនិយាយពាក្យប្រមាថគ្រប់បែបយ៉ាងអំពីការយក ដង្ហាយ និងអ្វីៗដូចនោះ។ ប៉ុន្តែបានចេញពីទីនោះហើយព្យាយាមច្រៀង—ព្រះ មេស៊ី អូ ខ្ញុំអើយ ហើយ—ហើយអាចធ្វើការងារបានល្អណាស់ ប៉ុន្តែវាមិនមាន ចិញ្ចៀនទេ។ ទេ វាបានស្លាប់ហើយ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ហ្នឹងហើយ។ នោះជាហ្គោលហ្គោ ថាថ្មីរបស់ទ្រង់។

309 តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះក្មេងស្រីតូចខ្លះ ឬស្រីតូចខ្លះនៅទីនោះ? ហេតុអ្វី បើនាងចូលមកទីនោះ ស្លៀកពាក់ដូចនាងគួរពាក់ ជាមួយនឹងសក់វែង ហើយ លាបពណ៌ទាំងអស់ ហើយរឺរឺដូចនោះ ពួកគេបានលេងសើចនឹងនាង ប្រសិនបើ នាងក្រោកឈរ ហើយនៅពេលដែលពួកគេកំពុងធ្វើវានៅទីនោះ ក្រុមយុវជននោះ ប្រហែលសាមសិបឬសិបនាក់នៃពួកគេ។ ផ្នែកដែលបានជ្រើសរើសនៃពេនទី កុស្ត ហើយធ្វើរឺដូចនោះ! ហើយប្រសិនបើស្រីតូចនោះបាននិយាយអ្វីមួយអំពី វា ពួកគេនឹងដកនាងចេញពីក្រុមចម្រៀង។

310 សូមឲ្យគ្រូអធិប្បាយដំណឹងល្អឈរនៅលើតុអធិប្បាយហើយនិយាយអ្វីមួយ អំពីវា ពួកគេនឹងបណ្តេញគាត់ចេញពីអង្គការ។ អ្នកបានក្លាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ជាថ្មី ហើយដាក់ទ្រង់ឱ្យអាម៉ាស់មុខ។ ដំណឹងល្អរបស់ទ្រង់ដែលអ្នកអះអាងថានឹង ផ្សាយ អ្នកក្លាងទ្រង់។ ខ្ញុំចោទប្រកាន់ជំនាន់បដិសេធព្រះគ្រីស្ទ ដោយព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ ហើយដោយអំណាចនៃថ្ងៃចុងក្រោយនេះ បង្ហាញថាទ្រង់នៅមានព្រះជន្ម នៅឡើយ។ បាទ។ ពួកគេប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះ។ អង្គការរបស់ ពួកគេមិនអាចទ្រាំទ្រនឹងវាបានទេ។

311 ព្រះវិហារនិងនិកាយធំៗគឺកាល់រ៉ាវីថ្មីរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំនិយាយម្តងទៀត។ នេះ គឺជាក្រុមចម្រៀងទំនើបរបស់ពួកគេ គឺជាក្រុមចម្រៀងរបស់ពួកគេ។

312 សម្តេចសង្ឃនៃនិកាយនីមួយៗស្រែកឡើងដូចជាសម្តេចសង្ឃនៅថ្ងៃនោះ: “ឥឡូវនេះចុះមក ហើយបង្ហាញយើងនូវការអស្ចារ្យ។” អូហ្ន៎។ នោះគឺជាការក្លាង

ជំហ្លងៗ

313 វាដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំបានឱ្យពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ អ្នកបានប្រោសមនុស្សស្លាប់ឡើងវិញ មែនទេ? ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនឡើងទៅ ទីនោះ? អ្នកមានប្រពន្ធនៅទីបញ្ចុះសព។ អ្នកមានកូននៅទីនោះ។”

314 ពួកគេនិយាយទៅកាន់ទ្រង់ថា “យើងបានឮថាទ្រង់បានប្រោសមនុស្សស្លាប់ ឱ្យរស់ឡើងវិញ។ យើងមានកន្លែងបញ្ចុះសពពេញនៅទីនេះ។ មកលើកពួកគេ។” អូ ភាពល្ងង់ខ្លៅនឹងបង្កាត់ភាពល្ងង់ខ្លៅ។ ឃើញទេ? អូ-ហូ។

315 ព្រះវិហារធំ ក្រុមចម្រៀងធំៗ សម្តេចសង្ឃសម័យនេះ “ចុះមកបង្ហាញយើងនូវ ការអស្ចារ្យដែលនិកាយរបស់យើងមិនអាចធ្វើបាន។”

316 ខ្ញុំមានបុរសម្នាក់ មិនយូរប៉ុន្មានទេ ដែលបានធ្វើការកត់សម្គាល់លើ...បន្ទាប់ពី ការផ្សាយតិចតួចដែលខ្ញុំមាននៅចុះប្តី រដ្ឋអាកាន់សាស និងាយអំពីស្ត្រីខ្លះត្រូវ បានព្យាបាល។ មិត្តនេះជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយជាក់លាក់នៃព្រះវិហារ ហើយគាត់ បានក្រោកឡើងពីក្រោយទីនោះហើយនិយាយថា “ខ្ញុំសុំឱ្យអ្នកណាម្នាក់នាំខ្ញុំមក ហើយបង្ហាញការអស្ចារ្យដល់ខ្ញុំ។”

317 ខ្ញុំបានទៅជួបគ្រូពេទ្យ។ បុរសម្នាក់ត្រូវបានព្យាបាលដោយជំងឺមហារីក។ ខ្ញុំបានទៅយកស្ត្រីម្នាក់ដែលអង្គុយលើកៅអីរុញប្រហែលម្ភៃឆ្នាំ នាងបាន ជាសះស្បើយពីជំងឺរលាកសន្លាក់ អង្គុយនៅលើកៅអីរុញ។ ខ្ញុំបានយកវាហើយ និយាយថា “ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់បានលុយមួយពាន់ដុល្លារ។”

318 គាត់បាននិយាយថា “ល្អ អ៊ូ អ៊ូ អ៊ូ អ៊ូ វាមិននៅទីនេះទេ។ វាចប់ហើយនៅវ៉ាកូ រដ្ឋតិចសាស់ ដែលជាទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់យើង។”

319 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ យើងនឹងទៅទីនោះហើយយកវា។” បាននិយាយ ថា ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នករៀបចំហើយយើងនឹងទៅថ្ងៃស្អែក។” ឃើញទេ? ខ្ញុំ បាននិយាយថា “យើងនឹងធ្វើ...” ខ្ញុំបាននិយាយថា “នេះគឺជាវេជ្ជបណ្ឌិតដែល និយាយថាមនុស្សទាំងនេះពិតជាមានជំងឺមហារីក។ នៅទីនេះវាមាននៅក្នុងបញ្ជី កាំរស្មីអ៊ុច។ នេះគឺជាស្ត្រីម្នាក់ដែលសង្កត់ទាំងមូលដឹងថានាងអង្គុយនៅលើ កៅអីរុញអស់រយៈពេលម្ភៃឆ្នាំមកហើយ ហើយនាងកំពុងដើរឥឡូវនេះ។ ហើយ គ្រូពេទ្យ បានក្លាយជាពេទ្យបន្ទាប់ពីពេទ្យមួយទៅពេទ្យមួយបន្ទាប់ពីពេទ្យមួយនិង

អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ហើយនៅទីនេះនាងនៅរស់សព្វថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកបាននិយាយ ថាអ្នកនឹង ‘ឱ្យមួយពាន់ដុល្លារ’ ខ្ញុំចង់ដាក់វានៅក្នុងមូលនិធិអ្នកផ្សព្វផ្សាយ សាសនា។ ខ្ញុំចង់បានវា។’ ឃើញទេ? ឃើញទេ?

គាត់បាននិយាយថា “វាចប់ហើយនៅវ៉ាកូ រដ្ឋតិចសាស់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “យើងនឹងទៅថ្ងៃស្អែក។”

320 គាត់បាននិយាយថា “រង់ចាំបន្តិច។ ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។ ខ្ញុំនឹងយក ក្មេងស្រីតូចម្នាក់ទៅជាមួយ។ ហើយឲ្យខ្ញុំយកឡាមកកាត់ដៃរបស់នាង ហើយ បន្ទាប់មកអ្នកព្យាបាលវា នៅចំពោះមុខបងប្អូនរបស់យើង។ ហើយពួកគេនឹងផ្តល់ ឱ្យអ្នកនូវប្រាក់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អារក្សអើយ!”

321 “បើអ្នកជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ចូរចេញពីឈើឆ្កាងនេះ។” “ប្រាប់យើងថា អ្នកណាវាយអ្នក” ដោយកន្លែងរុក្ខាលរបស់ទ្រង់។ វាយទ្រង់លើវា និយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកជាហោរា ប្រាប់យើងថាអ្នកណាជាហោរា...” “បើអ្នកជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ សូមចុះពីឈើឆ្កាង។”

322 អ្នកដឹកនាំខ្នាក់! ពួកគេត្រូវការការព្យាបាលផ្លូវចិត្ត បុរសម្នាក់ដែលធ្វើរឿង ដូចនោះ ឬធ្វើការកត់សម្គាល់ដូចនោះ។ ប្រាកដណាស់។

323 សម្រែកចាស់ដែលធ្លាប់ស្គាល់ ទោះបីជា “សូមឱ្យយើងឃើញទ្រង់ធ្វើ អព្វតហេតុ។ លោកគ្រូ យើងនឹងចង់បានការអស្ចារ្យពីទ្រង់។” នៅពេលដែល ជា រៀងរាល់ថ្ងៃ រាល់ម៉ោង វាកំពុងកើតឡើងនៅតាមបណ្តោយ ដូចជាព្រះនឹងដឹកនាំ វាឱ្យសម្រេច។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនមានវត្តមានទេ។ ប្រសិនបើពួកគេមែន ពួកគេបាន ហៅវាថា “បេលសេប៊ូល អារក្ស។” ឃើញទេ? “លោកគ្រូ យើងចង់បានបើទ្រង់ធ្វើ វាតាមរបៀបដែលយើងចង់ឱ្យអ្នកធ្វើវា។” នោះហើយជាវា។ “ទៅកន្លែងដែលយើង ចង់ឱ្យអ្នកទៅ ធ្វើអ្វីដែលយើងចង់បាន។” អូ បាទ។ អូ-ហូ។ ពួកគេគ្មានខ្សែលើទ្រង់ ទេ។ អត់ទេ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេត្រូវយកទ្រង់ចេញពីកណ្តាល ពួកគេ។ បាទ មែនហើយ។ ពួកគេកំពុងព្យាយាមធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ហើយ តាមរយៈសហព័ន្ធនៃព្រះវិហារ ទីបំផុតពួកគេនឹងសម្រេចធ្វើវា ឃើញទេ ពួកគេ ទាំងអស់គ្នាទៅជាមួយគ្នា។ ការយំចាស់ដែលធ្លាប់ស្គាល់។

324 នៅទីនេះយើងឃើញ ជាថ្មីម្តងទៀត កន្លែងសាសនាបំផុត ល្អបំផុត អ្នកវិទូប៉ូឡូញ ហៅចេញម្តងទៀត ហើយប្រឆាំងនឹងទ្រង់ ដោយអំពាវនាវ។ ទេវវិទូល្អបំផុត ដែលគួរតែដឹងខុសគ្នា ក្រុមជំនុំខ្ពស់បំផុត និងជាអ្នកទេវវិទូដែលបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលល្អបំផុត បានដេញទ្រង់ចេញពីកណ្តាលពួកគេ។ ពួកគេមិនចង់បានវាទេ។

អ្នកនិយាយថា “វាខុសហើយ បងប្រុសប្រាណហាំ។”

325 បន្ទាប់មកអ្នកមិននៅទីនេះដើម្បីមើលសម័យកាលក្រុមជំនុំ ឬពួវាបានអធិប្បាយទេ? អ្នកមិននៅទីនេះទេ នៅពេលដែលសម័យកាលក្រុមជំនុំឡៅឌីសេនេះគឺជាមនុស្សតែមួយគត់ដែលពួកគេដេញទ្រង់ចេញពីក្រុមជំនុំ។ ហើយទ្រង់នៅខាងក្រៅ នៅខាងក្រៅ គោះ ព្យាយាមចូលវិញ។ ពួកគេដេញទ្រង់ចេញព្រោះពួកគេមិនមានប្រយោជន៍សម្រាប់ទ្រង់។ ពួកគេគ្មានទ្រង់ជាថ្មី។ អាម៉ែន! តើយើងអាចទៅបានប៉ុន្មាន?

326 សូមចាំថា ហោរានៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានទាយយើង នៅក្នុងដីម៉ូថេទី២ ជំពូក៣ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងសរសេរវាចុះ។ យើងមិនមានពេលអានវាទេ។ ប៉ុន្តែបាននិយាយថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ មនុស្សចំអកនឹងមក។ ពួកគេនឹងព្រងើយកន្តើយ មានចិត្តខ្ពស់ ស្រឡាញ់ការសប្បាយជាជាងស្រឡាញ់ព្រះ អ្នកចោទប្រកាន់មិនពិត មិនចេះអត់ធ្មត់ កាចសាហាវ និងអ្នកមើលងាយអ្នកដែលល្អ ជនក្បត់ គំនិតខ្ពស់ អ្នកប្រាជ្ញ មានទម្រង់នៃការគោរពព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធអំណាចរបស់វា: ពីការងាកបែបនេះ! ព្រោះនេះជាប្រភេទនៃស្ត្រីដែលមានសក់ខ្លី” ស្លៀកខ្លី លាបមុខ “ពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ ហើយនាំពួកគេទៅជាឈ្លីយ។” នោះជាការពិត។

327 គាត់បាននិយាយថា “ចូរងាកចេញពីវា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” ចូរយើងស្តាប់បង្គាប់ហោរា។ ងាកចេញពីរឿងទាំងនោះនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ពួកគេនៅទីនេះ។ ខ្ញុំកំពុងហៅទៅកាន់ក្រុមជំនុំឥឡូវនេះ។ បាទ មែនហើយ។ ចេញឱ្យឆ្ងាយពីវា!

328 ពួកគេមាន ពួកគេមាន—អ្នកដឹកនាំសម័យនេះ គួរតែដឹងរឿងទាំងនេះ។ ពួកគេគួរតែស្គាល់ព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងថ្ងៃរបស់ទ្រង់។ ពួកគេគួរតែដឹង។ ហើយឥឡូវនេះពួកគេគួរតែដឹង ប៉ុន្តែពួកគេមិនដឹងទេ។ ដូចជាគ្រូជនជាតិយូដានៅសម័យរបស់ទ្រង់គួរតែស្គាល់ទ្រង់នៅសម័យទ្រង់ ដូច្នេះថ្ងៃនេះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់

ព្រះដែលបានបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់បានបង្ហាញថា ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់បានបង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃនោះ។ ហើយព្រះបានបង្ហាញនៅថ្ងៃនេះថាទ្រង់ជាព្រះបន្ទូលនៃថ្ងៃនេះ ជាពន្លឺនៃម៉ោង។ ហើយពួកគេគួរតែដឹងនៅពេលនោះ ហើយពួកគេគួរតែដឹងវាឥឡូវនេះ។

329 ពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់នៅពេលនោះ ហើយគេឆ្កាងទ្រង់ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំ ចោទប្រកាន់ពួកគេពីវា! ត្រូវហើយ។ វានៅតែភ្លឺតាមរយៈខ្ញុំ “ចោទប្រកាន់ពួកគេ ព្រោះព្រះនឹងធ្វើឱ្យពួកគេបង់ថ្លៃវា!”

330 ជនជាតិយូដានៅសម័យរបស់ពួកគេ។ ព្រះម្តងទៀត នៅក្នុងថ្ងៃនៅលើផែនដី ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “យេស៊ូសាឡិម ក្រុងយេស៊ូសាឡិម ជាញឹកញាប់ខ្ញុំនឹង ប្រមូលអ្នកជាក្រុមធំមួយ ប៉ុន្តែអ្នកមិនព្រមទេ។”

331 របៀបដែលព្រះបានព្យាយាម នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ដើម្បីបង្រួបបង្រួមវាស្រួ របស់ទ្រង់ជាមួយគ្នា ប៉ុន្តែអ្នកមិនព្រមទេ។ អ្នកចង់បានគោលលទ្ធិរបស់អ្នក ដូច្នេះ ឥឡូវនេះអ្នកត្រូវបានប្រគល់ទៅឱ្យការបំផ្លាញ។ នោះហើយជាអ្វីដែលក្រុងយេស៊ូសា ឡិមបានទទួល នាងត្រូវបានបំផ្លាញ ដុតបំផ្លាញ នាងលែងមានទៀតហើយ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលនឹងកើតឡើង នៅថ្ងៃខ្លះ ចំពោះរឿងធំទាំងអស់នេះនៅទីនេះ។ គោលលទ្ធិនិងនិកាយធំៗរបស់អ្នកនឹងស្លាប់និងវិនាស ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នឹងនៅអស់កល្បជានិច្ច ហើយរស់នៅជារៀងរហូត។ ឃើញទេ?

332 រូសប្រាប់បំផុតរបស់គាត់មកពីផ្ទះរបស់មិត្តភក្តិ។ គិត គិត។ គិតមើល! ឈប់! ខ្ញុំកំពុងរង់ចាំមួយនាទី។ អ្នកបម្រើព្រះគិតមើល! តើរូសរបស់ទ្រង់មកពីណា? ផ្ទះ នៃអ្វីដែលហៅថាមិត្តរបស់ទ្រង់។ ដូចដែលវាបានកើតឡើង វាក៏ដូច្នោះដែរ។ គិត មើល! នៅកាលវារី ទ្រង់មិនត្រូវបានហ៊ុំព័ទ្ធដោយ—ដោយព្រៃផ្សេង ព្រៃផ្សេង ប៉ុន្តែជា អ្នកបម្រើព្រះដែលអះអាងថាស្រឡាញ់ទ្រង់។ ហើយសព្វថ្ងៃនេះ នៅពេលដែល ដំណឹងល្អត្រូវបានកំណត់យ៉ាងច្បាស់ នៅពេលដែលទិសម្តាល់ដ៏អស្ចារ្យនៃការរស់ ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញក្នុងចំណោមយើង វាមិនមែនជាផ្លូវនៅទីនោះ ដែលលាតមកលើអ្នកទេ វាជាអ្វីដែលគេហៅថាអ្នកដឹកនាំ។

333 ពួកគេដែលសន្មត់ថាស្រឡាញ់ទ្រង់ គឺជាអ្វីដែលទ្រង់ត្រូវបានហ៊ុំព័ទ្ធនៅ ថ្ងៃនេះ។ “យើងនឹងមិនមានរឿងនោះក្នុងចំណោមយើងទេ។ យើងនឹងមិនមាន បុរសនេះគ្រប់គ្រងលើយើងទេ។ យើងនឹងមិនគាំទ្រទេ។ យើងនឹងមិនមានកិច្ច

សហប្រតិបត្តិការអំពីរឿងនោះ នៅក្នុងទីក្រុងនេះ ប្រសិនបើរឿងនោះមកតាមផ្លូវនេះ។ វាគ្មានអ្វីក្រៅពីខាងវិញ្ញាណទេ។ វាជាអារក្ស។” មិនស្គាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ មនុស្សខ្វាក់ដឹកនាំមនុស្សខ្វាក់។ ដូចកាលពីមុន សូមគិត ដូច្នោះឥឡូវនេះ។ ដូចកាលពីមុន ដូច្នោះឥឡូវនេះ។ គិត!

334 អំណាចរបស់ទ្រង់ដើម្បីព្យាបាលនិងកំណត់បុរសនិងស្ត្រីរួចផុតពីសេចក្តីស្រឡាញ់នៃលោកិយបច្ចុប្បន្ននេះ ពីសក់ហាយឡាយ លាបមុខ យេសេបិលដែលហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទាន និងបង្កើតជីវិតបែបនោះ ការជក់បារី ការនិយាយរឿងកំប្លែងកខ្វក់។ អង្គុយចុះហើយមានសង្គមអ្នកផ្សព្វផ្សាយសាសនា ហើយដេរនិងដេរនិងនិយាយនិងរឿងអាស្រូវ ហើយ—ហើយចេញទៅតាមផ្លូវហើយស្លៀកខោខ្លី និងអ្វីៗដូចនោះ ហើយបន្ទាប់មកហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទាន នៅចំពោះមុខស្ត្រីផ្សេងទៀត។ អ្នកចាំរឿងរបស់ខ្ញុំអំពីទាសករដោយដឹងថាគាត់ជាកូនប្រុសរបស់ស្តេច ចរិតលក្ខណៈរបស់គាត់។ តើយើងគួរជាអ្វី? បុរសនិងស្ត្រី ហើយបដិសេធ...

335 បញ្ចូលទាំងនេះ វេទិកាទាំងនេះដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់ទទួលបានចោះរបស់ទ្រង់ ពួកគេបានដាក់និងគាំទ្រការរស់នៅបែបនោះក្នុងចំណោមប្រជាជន ជាកន្លែងដែលពួកគេបានចោះទ្រង់។ ពួកគេបដិសេធអំណាចទៅ—ដើម្បីដោះលែងពួកគេពីវា ហើយពួកគេគាំទ្រវាដូច្នោះ។ ពេលណា វាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ សម្រាប់ស្ត្រីកាត់សក់ខ្លី ឬលាបមុខ ឬស្លៀកខ្លី។ វាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែពួកគេគាំទ្រវា បង្កើតកាលវិភាគមួយទៀត (ពីកន្លែងណា? ពីផ្លូវណា? ពីរបារណា?) ពីវេទិកាពីវេទិកា។

336 ហើយម្តងទៀត តើការយំគឺជាអ្វី? “ទ្រង់តាំងខ្លួនជាព្រះ។” ពួកគេបដិសេធព្រះរបស់ទ្រង់។ ពួកគេព្យាយាមបំបែកទ្រង់ហើយបង្កើតព្រះបីឬបួនចេញពីទ្រង់។ ពេលណា ទ្រង់ជាព្រះ ទ្រង់ជាព្រះ ទ្រង់នឹងនៅតែជាព្រះដដែល កាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ នៅពេលអ្នកនិយាយអំពីព្រះតែមួយ ចំពោះពួកគេ ពួកគេសើចដាក់អ្នក។ “យើងជឿលើព្រះត្រីឯកដ៏បរិសុទ្ធ។”

337 ខ្ញុំជឿលើព្រះដ៏បរិសុទ្ធតែមួយ បាទ ព្រះចេស្តារបស់ទ្រង់ដើម្បីប្រោសឲ្យជាដើម្បីដោះលែង ហើយយកមនុស្សទាំងនេះចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់នៃលោកិយដើម្បីដោះលែងពួកគេដូចជាទ្រង់បានធ្វើដាក់ម៉ារីម៉ាក់ជាឡា។ សូមចាំថា នាងក៏ជាអ្នកលាបពណ៌យេសេបិលដែរ។ នាងមានអារក្សប្រាំពីរនៅក្នុងនាង។ នាងគឺជា

ស្ត្រីមានស្លាកស្នាម។

338 ដូចជាស្ត្រីសម័យទំនើបនៅតាមផ្លូវសព្វថ្ងៃនេះ ទៅកន្លែងណាដែលអ្នកចង់ មើល។ បើអ្នកមិនជឿថាមនុស្សអោននៅទីសក្ការៈបូជាស្ត្រីអាក្រាតទេ សូមក្រឡេក មើលតាមផ្លូវនៅថ្ងៃនេះ។ ដូចនៅសម័យសូដុម ក៏ដូច្នោះដែរ។ មើលចុះ បើអ្នកមិន ជឿ គ្រាន់តែទៅកន្លែងណាក៏បាន។ បើកក្រដាស បើកទស្សនារដ្ឋី មើលផ្ទាំងប៉ាណូ តើអ្នករកឃើញអ្វី? ចងចាំអ្វីដែលវាបាននិយាយថា “នៅពេលដែលកូនប្រុសរបស់ ព្រះបានឃើញកូនស្រីរបស់មនុស្សមានភាពយុត្តិធម៌ ពួកគេបានយកស្ត្រីទាំងនោះ ទៅជាស្ត្រី។” មើលរឿងអាស្រូវនៅប្រទេសអង់គ្លេស មើលរឿងអាស្រូវនៅទីនេះ មើលរឿងទាំងមូល បានក្លាយជាផ្ទះពេស្យាចារ។

339 ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វីបានជាស្ត្រីក្លាយជាកុម្មុយនិស្ត? ដោយសារតែពាក្យជេរ និង ភាពកខ្វក់ និងមិនមែនជាអំណាចនៃព្រះវិហារកាតូលិក។ ហើយនោះហើយជា មូលហេតុដែលប្រជាជាតិនេះត្រូវបានកាន់កាប់ កុម្មុយនិស្តនិងសហព័ន្ធព្រះវិហារ ហើយចូលរួមជាមួយព្រះវិហារកាតូលិក។ ដែលកុម្មុយនិស្តនិងកាតូលិកនឹងរួបរួម គ្នា អ្នកដឹងទេ ហើយនៅទីនេះពួកគេកំពុងធ្វើវា។ ហេតុអ្វី? ដោយសារតែពួកគេ បានបដិសេធដំណឹងល្អដែលបំបែកពួកគេ ហើយធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាមនុស្ស ផ្សេងគ្នា!...?...នោះហើយជាមូលហេតុពិតប្រាកដ។

340 ហើយអ្នកបម្រើព្រះនៅលើតុអធិប្បាយកំពុងដាក់ជាមួយវា សម្រាប់សំបុត្រ អាហារ សម្រាប់ជំហរសង្គមនៃសាសនាមួយចំនួន និយាយថា “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិ របស់ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ” ការផ្លាស់ប្តូរការអប់រំសម្រាប់អំណាចនៃព្រះ ដោះលែង ពួកគេពីការប្រណាំងឆ្លុតនេះ ដូចជាម៉ារី ម៉ាក់ដាឡា។

341 អំណាចខ្លាំងមួយដែលអាចយកឆ្លុតតូចនោះនៅតាមផ្លូវ ហើយធ្វើឱ្យនាង ស្លៀកពាក់និងធ្វើដូចជាស្ត្រី ធ្វើជាគ្រីស្ទានចេញពីនាង ពួកគេបានថ្កោលទោស អំណាចនោះ ហើយឆ្កាងបុរសដែលមានវា នៅកាល់រ៉ាវី។

342 ហើយថ្ងៃនេះ ដំណឹងល្អនិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលនឹងយកឆ្លុតតូចនោះ។ ហើយធ្វើឱ្យនាងស្លៀកពាក់ដូចជាស្ត្រីហើយធ្វើដូចជាគ្រីស្ទាន ពួកគេហៅវាថា “ភាពជ្រុលនិយម។” ពួកគេមិនចង់ឱ្យវាលាយឡំគ្នាក្នុងចំណោមក្រុមជំនុំរបស់ ពួកគេទេ ធ្វើឱ្យមានការញុះញង់ក្នុងចំណោមពួកគេ បណ្តាលឱ្យស្ត្រីផ្សេងទៀត ធ្វើវា។ តើពួកគេធ្វើអ្វី? ពួកគេបណ្តេញវាចេញ ដូចជាពួកគេបានធ្វើនៅពេល



នោះ។ ហើយឥឡូវនេះពួកគេបានឆ្កាងព្រះបន្ទូលហើយនិយាយថាវាគឺសម្រាប់សម័យមួយទៀត។ ខ្ញុំចោទប្រកាន់ពួកគេម្តងទៀត បាទ លោក គឺដូចគ្នានឹងពួកគេត្រូវបានចោទប្រកាន់នៅពេលនោះ។

343 សញ្ញាដែលធ្វើឱ្យកងពលចាស់ពាក់សម្លៀកបំពាក់របស់គាត់។ សូមចាំថាមនុស្សម្នាក់ដែលដោះសម្លៀកបំពាក់របស់ពួកគេគឺឆ្លុត។ ឃើញទេ? ចុះស្រ្តីវិញ? កងពលគឺឆ្លុត គាត់បានដោះសម្លៀកបំពាក់ចេញពីគាត់។ ព្រះបានយកអំណាចរបស់ទ្រង់ហើយធ្វើឱ្យគាត់ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់គាត់។ គាត់បានស្លៀកពាក់ដោយមានគំនិតត្រឹមត្រូវរបស់គាត់ ដោយអង្គុយនៅទាមជើងព្រះយេស៊ូវ។

344 សូមក្រឡេកមើលអំណាចដែលធ្វើឲ្យបាទីមេពិការភ្នែកចាស់មើលឃើញនៅក្នុងចំណោមគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ។ ទ្រង់នៅលើផែនដីនៅពេលដែលមានការមិនជឿច្រើនដូចសព្វថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែវាមិនដែលបញ្ឈប់ទ្រង់ឡើយ។ ទ្រង់បានបន្ត។ ទ្រង់មិនបានទាញកណ្តាប់ដៃសម្រាប់ពួកគេទេ។ ទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេថា “អ្នកគឺដូចឪពុករបស់អ្នក ដែលជាអារក្ស។” ទ្រង់បានថ្កោលទោសរឿងទាំងមូល។

345 អំណាចដែលអាចប្រោសឡាសារចេញពីផ្លូវ ហើយបានផ្តល់ឱ្យស្រ្តីណាអ៊ីនត្រឡប់មកឯកូនប្រុសរបស់នាង! ឱព្រះអង្គអើយ! អំណាចដែលអាចធ្វើរឿងទាំងនោះ ដែលអាចទាយពីរឿងដែលបានកើតឡើង។ “មានពីរ...កូនលាមានកូនលាមួយចុងនៅផ្លូវពីរ” និងរឿងទាំងអស់នេះដែលទ្រង់បានទាយ។ បុរសដែលមានអំណាចនោះ “ចេញជាមួយទ្រង់។ យើងនឹងមិនមានទ្រង់ក្នុងចំណោមប្រជាជនរបស់យើងទេ។ ទ្រង់បំពុលការបង្រៀនរបស់យើង” ហើយពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់។

346 រឿងដដែលៗថ្ងៃនេះ “ចេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ពួកគេមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ។ “វាថ្កោលទោសនិងធ្វើរឿងទាំងនេះ ហើយប្រាប់ប្រជាជនរបស់យើងនូវរឿងទាំងនេះ យើងមិនចង់លាយបញ្ចូលគ្នាក្នុងចំណោមអង្គការរបស់យើង។ វាប្រឆាំងនឹងគោលលទ្ធិរបស់យើង។” ពួកគេឆ្កាងទ្រង់ម្តងទៀត។ អូ ខ្ញុំអើយ!

សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងកំពុងបិទ។ ជិតដល់ហើយ។ ហើយម្តងទៀត ពួកគេហៅវាថា “ភាពជ្រុលនិយម។”

347 ហើយពួកគេបានហៅទ្រង់ថា “មនុស្សឆ្លុត។” ពួកគេបាននិយាយថា “ទ្រង់

ឆ្លុត។” នរណាម្នាក់ដឹងថាព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ “ពីព្រះយេស៊ូវ” ពួកគេជាពួក  
កំណើតបាននិយាយថា “បុរសនេះជាជនជាតិសាម៉ារី ហើយគាត់ឆ្លុត។” តើ  
ពាក្យឆ្លុតមានន័យយ៉ាងណា? “ឆ្លុត។” “បុរសនេះគឺឆ្លុត។ ពួកមនុស្សឆ្លុតមួយក្រុម  
ដើរតាមទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាបេលសេប៊ូល។”

348 ហើយម្តងទៀត ពួកគេនិយាយដូចគ្នាថា “វាជាប្រភេទនៃអាបធូប។ វាជា  
គ្រូទាយ” ដាក់ទ្រង់ម្តងទៀតនៅលើឈើឆ្កាងនៃការអាម៉ាស់។ ឈើឆ្កាងអ្វី? ខ្មាស  
អ្វី? ព្រះបន្ទូលដែលត្រឹមត្រូវរបស់ទ្រង់ លេងសើចនឹងវា ប្រាប់មនុស្សថាវាជា  
អារក្ស។ ធ្វើអ្វីមួយ ហើយហៅ...

349 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេហៅកិច្ចការដើរសុទ្ធរបស់ព្រះថាជា វិញ្ញាណមិន  
ស្អាតដែលធ្វើ គ្មានការអត់ទោសសម្រាប់វាទេ។”

350 ធ្វើឱ្យខ្មាសរៀនចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ព្យាយាមលាតត្រដាងវាហើយ  
ហៅវាថាក្លែងក្លាយប្រុសនិយម “កុំទៅឯវា។ កុំចូលរួមការប្រជុំរបស់ពួកគេ។”  
អូ-ហ្ន៎។

351 តើពួកគេធ្វើអ្វីដែលធ្វើដូច្នោះ? ពួកគេយកដែកគោលគោលលទ្ធិនិកាយរបស់  
ពួកគេ។ ហ្នឹងហើយ។ គ្រូដែលប្រម៉ាញ់រិកាយទាំងនេះ លោកិយ ទុច្ចរិត និងកាយ  
ល្ងង់ យកដែកគោលនិកាយ ហើយឆ្កាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះជាម្ចាស់ ជាថ្មី ពី  
វេទិការបស់ពួកគេ។

352 ហេតុអ្វីបានជាពួកគេធ្វើបែបនេះ? “ពួកគេស្រឡាញ់ការសរសើររបស់មនុស្ស”  
កម្រិតដែលក្រុមជំនុំអាចផ្តល់ឱ្យពួកគេ “លើសពីសេចក្តីស្រឡាញ់នៃព្រះបន្ទូល  
របស់ព្រះ។” ខ្ញុំថ្កោលទោសពួកគេ។ ពួកគេមិនអាចធ្វើតាមលោកិយបានទេ  
ពីព្រោះពួកគេ...មិនអាចធ្វើតាមព្រះបន្ទូលបានទេ ពីព្រោះពួកគេបានធ្វើតាម  
លោកិយរួចហើយ។ ពួកគេបានធ្វើវារួចហើយ។ គ្រាលាក់ពុតដែលយើងរស់នៅ!  
តើនេះមិនមែន...

353 តើកាលវាវិមិនគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំទេឬ? ហេតុអ្វីបានជា  
អ្នកធ្វើបែបនេះ? អ្នកដែលគួរតែស្រឡាញ់ទ្រង់ អ្នកដែលដឹងថានេះជាព្រះបន្ទូល  
របស់ទ្រង់ អ្នកដែលអាចអានវិវរណៈជំពូកទី២២ និងនិយាយថា “អ្នកណានឹង  
យកពាក្យមួយឬបន្ថែមពាក្យមួយ” ហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើវា? តើមួយកាលវាវិមិន  
គ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ទ្រង់ទេឬ?

354 ខ្ញុំឈរនៅក្នុងការការពាររបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំជាមេធាវីរបស់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំបង្ហាញ អ្នកដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ផ្លាស់ប្តូរផ្លូវរបស់អ្នក បើមិនដូច្នោះទេអ្នកនឹងទៅ នរក។ និកាយរបស់អ្នកនឹងដួលរលំ។ ខ្ញុំចោទប្រកាន់អ្នកនៅក្នុងវត្តមានរបស់ ចៅក្រម ត្រូវហើយ អ្នកជាមួយនឹងទម្រង់នៃភាពជាព្រះរបស់អ្នក លាក់ពុត។ ហើយហេតុអ្វីបានជាអ្នកហៅវា...កាល់វ៉ារីមួយមិនគ្រប់គ្រាន់ទេ?

355 ដូចពេត្រុសបាននិយាយថា “ឪពុកនិកាយរបស់អ្នក” ពេត្រុសបាន ចោទប្រកាន់អ្នកដោយ...បាននិយាយថា “តើឪពុករបស់អ្នកណាដែលមិនបាន ធ្វើការនេះ?” ស្នេដានបានធ្វើរឿងដូចគ្នា: “ដោយដៃអាក្រក់អ្នកបានឆ្កាងព្រះអង្គ ម្ចាស់នៃជីវិត។” តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលថា ទ្រង់ផ្ទាល់ “តើដូនតារបស់ អ្នកណាដែលមិនបានដាក់ហោរានៅក្នុងផ្លូវ? ហើយអ្នកតុបតែងវាបន្ទាប់ពីនោះ?” ដូច្នោះ វាបានកើតឡើងចំពោះមនុស្សសុចរិតតាមសម័យកាល!

356 ដូច្នោះខ្ញុំចោទប្រកាន់ក្រុមជំនុំដែលជឿលើព្រះគ្រីស្ទដែលបដិសេធព្រះគ្រីស្ទ នៅថ្ងៃនេះ។ អ្នករាល់គ្នា ជាមួយនឹងទម្រង់នៃការគោរពព្រះរបស់អ្នក បានឆ្កាង ព្រះគ្រីស្ទរបស់ខ្ញុំជាលើកទីពីរ ដោយប្រាប់ប្រជាជនថា “ពាក្យទាំងនេះគឺសម្រាប់ ថ្ងៃផ្សេងទៀត ហើយវាមិនមែនសម្រាប់ថ្ងៃនេះទេ។” ខ្ញុំចោទប្រកាន់អ្នក។ អ្នកមាន ទោសចំពោះបទឧក្រិដ្ឋដូចគ្នាដែលពួកគេមាន នៅថ្ងៃនៃការឆ្កាង។ ប្រែចិត្តហើយ បែរទៅរកព្រះ ឬមិនអញ្ចឹងទេនឹងត្រូវវិនាស។

357 ហើយម្តងទៀតខ្ញុំនិយាយ “នៅទីនេះ” ក្រុមជំនុំ “ពួកគេ” គ្រូ “ឆ្កាង” ដោយ ការប្រមាថ “ទ្រង់” ព្រះបន្ទូល។ សូមព្រះមេត្តាករុណា! ខ្ញុំសូមនិយាយម្តងទៀត។ វាប្រហែលជាត្រូវបានលាយបញ្ចូលគ្នានៅលើកាសែត។ “នៅទីនេះ” ក្រុមជំនុំ “ពួកគេ” បញ្ជី “ឆ្កាង” ដោយការប្រមាថ “ទ្រង់” ព្រះបន្ទូល។ កុំឆ្ងល់វាម្តងទៀត:

ថ្មកណ្តាលនិងមេឃដង្ហើម  
ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំបានឱនក្បាល ហើយសុគត  
ប៉ុន្តែរាំងននបានបើកបង្ហាញផ្លូវ  
ទៅភាពរីករាយនៃស្ថានសួគ៌និងថ្ងៃគ្មានទីបញ្ចប់។

358 ខ្ញុំនិយាយវានៅលើខ្សែអាត់នេះ ហើយសម្រាប់ទស្សនិកជននេះ ខ្ញុំនិយាយ នេះក្រោមការបើកសម្តែងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ: ដែលនៅខាងព្រះអម្ចាស់ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់មកនៅក្រោមព្រះបន្ទូលនេះ! ព្រះប្រាកដជានឹងនាំមនុស្សអាក្រក់

ជំនាន់បដិសេធព្រះគ្រីស្ទ មកជំនុំជំរះ សម្រាប់ការប្រមាថ ការឆ្កាងនៃព្រះបន្ទូល ដែលបានកំណត់អត្តសញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ ពួកគេកំពុងមកដល់សាលក្រម។ ខ្ញុំ ចោទប្រកាន់វា! “អ្នកណាដែលនៅខាងព្រះអម្ចាស់” លោកម៉ូសេបាននិយាយថា “ចូរឱ្យគាត់មកឯខ្ញុំ” នៅពេលដែលបង្គោលភ្លើងព្យួរនៅទីនោះជាកសុភាព។ ដែល នៅខាងព្រះអម្ចាស់ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ទទួលយកព្រះបន្ទូល បដិសេធគោលលទ្ធិ របស់គាត់ ហើយដើរតាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ ហើយខ្ញុំនឹងជួបអ្នក នៅពេលព្រឹក។

សូមឲ្យយើងអានក្បាលភ័ស្តុតាងនេះសម្រាប់ពាក្យអធិស្ឋាន។

359 ឱព្រះ អម្ចាស់ ជាព្រះដែលប្រទានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច និងជាអ្នកនិពន្ធនៃ ព្រះបន្ទូលនេះ ដែលបានប្រោសឲ្យរស់ពីសុគតឡើងវិញ គឺព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលបានកំណត់អត្តសញ្ញាណវាឱ្យបានត្រឹមត្រូវមុន—ជំនាន់នៃអ្នកមិនជឿ។ វា មានរយៈពេលយូរណាស់នៅព្រឹកនេះ។ មនុស្សជាច្រើនបានកំណត់នៅទីនេះ។ ព្រះវិហារត្រូវបានដឹកនាំ។ មនុស្សកំពុងឈរនៅជុំវិញ។ ហើយខ្សែអាត់កំពុងត្រូវ បានធ្វើឡើង ដើម្បីចេញទៅជុំវិញផែនដី ទៅកាន់កន្លែងផ្សេងៗគ្នា។ អ្នកដឹកនាំ នឹងឮរឿងនេះនៅក្នុងការសិក្សារបស់ពួកគេ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់។ សូមឱ្យពាក្យទាំងនេះធ្លាក់ចូលទៅក្នុងបេះដូង កាត់យ៉ាងជ្រៅ កាត់ ផែនដីទាំងមូល។ ថាពួកគេអាចនិយាយដូច...

360 អ្នកដឹកនាំមេតូឌីស្តរួចនេះនៅរដ្ឋកេនតាក់ បានមករកខ្ញុំនៅថ្ងៃមុន ហើយ និយាយថា “នៅពេលដែលខ្ញុំបានឮសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរនោះ ខ្ញុំបានឮ វាស្រែកថា “ចូរចេញពីជញ្ជាំងបាប៊ីឡូនទៅ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបោះបង់ចោល វាហើយចាកចេញ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវទៅឬធ្វើអ្វីទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានចាកចេញ។” សូម ប្រទានពរដល់ភាពក្លាហានរបស់យុវជននោះ និងប្រពន្ធ និងកូនពីរប្អូនវា។

361 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមឲ្យមនុស្សជាច្រើនស្វែងរកផ្លូវរបស់ពួកគេទៅកាន់ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលជាផ្លូវតែមួយគត់នៃជីវិត ដ្បិតទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ម្នាក់ៗ ព្រះបិតា។ ពេលខ្លះក្នុងការនិយាយរឿងទាំងនេះ វាមិនមែនជាការឃោរឃៅទេ វានៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ ព្រោះសេចក្តីស្រឡាញ់ គឺជាការកែតម្រូវ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអង្គអើយ ថាមនុស្សនឹងយល់ថា វាជាវិធីនោះ ដែលវាមានន័យថាជាការកែតម្រូវ។ ទ្រង់ដែលបានកែតម្រូវ ហើយ

អធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេនៅឈើឆ្កាង ដោយនិយាយថា “ឱព្រះវរបិតាអើយ សូមអត់ទោសឱ្យពួកគេ។ ពួកគេ ពួកគេខ្វាក់ ពួកគេ—ពួកគេគ្រាន់តែមិនយល់ពីអ្វី ដែលពួកគេកំពុងធ្វើ។”

362 ខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេជាអ្នកបម្រើនៅថ្ងៃនេះដែលកំពុងឆ្កាងព្រះបន្ទូល ម្តងទៀត ដោយយកគោលលទ្ធិនិងនិកាយនិងគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ ហើយ ជំនួសវាសម្រាប់ព្រះបន្ទូលនៃជីវិត។ ហើយបន្ទាប់មក នៅចំពោះមុខមនុស្ស ពួកគេ—ពួកគេរិះគន់សេចក្តីពិតដែលព្រះកំពុងបង្ហាញថាជាសេចក្តីពិតរបស់ ទ្រង់។ យើងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ ព្រះវរបិតាថា ទ្រង់នឹងហៅពួកគេទៅ ពិធីជប់លៀងអាពាហ៍ពិពាហ៍ម្តងទៀត។ ហើយសូមឱ្យពួកគេមកលើកនេះ ហើយ រកលេសមិនបាន ព្រោះខ្ញុំដឹងថាការហៅចុងក្រោយប្រហែលជាបានទៅហើយ។ វា ប្រហែលជាយឺតពេលហើយ។ ខ្ញុំជឿថាវាមិនមែនទេ។

363 សូមប្រទានពរដល់ក្រុមជំនុំតូចដែលមានវត្តមាននៅទីនេះ មនុស្សពីរបីរយ នាក់ដែលបានប្រមូលផ្តុំនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ថ្ងៃក្តៅនេះ កំណត់នៅទីនេះយូរ ប្រហែលជាពីរម៉ោងឬច្រើនជាងនេះ បម្រើ និងស្តាប់។ ពួកគេមិនបានចាកចេញ ទេ។ ពួកគេនៅស្ងៀមហើយស្តាប់។ ពួកគេជាច្រើនកំពុងរង់ចាំអាហារពេលល្ងាច របស់ពួកគេ និងស្ត្រីឈរជាមួយកូនរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេកំពុងរង់ចាំ។ ពួកគេ កាន់តាមគ្រប់ព្រះបន្ទូល។

364 ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះទូលបង្គំនៅថ្ងៃ ជំនុំជំរះ ប្រសិនបើទូលបង្គំបំភាន់មនុស្សទាំងនោះ។ ទូលបង្គំដឹងខ្លួន ព្រះអម្ចាស់ អើយ ដូចជាដឹងខ្លួនដែលទូលបង្គំអាចមានអារម្មណ៍។ នោះខ្ញុំកំពុងព្យាយាមយក ពួកគេទៅកាន់ព្រះបន្ទូល ហើយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេរស់នៅដោយព្រះបន្ទូល ប្រាប់ ពួកគេថាទ្រង់ “ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត” ថាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យគឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គ្រាន់តែនៅក្នុងទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាបុរសដូចគ្នា។ ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ “បន្តិចទៀតលោកិយលែងឃើញខ្ញុំ ទៀតហើយ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងឃើញខ្ញុំ ដ្បិតខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក សូម្បីតែនៅក្នុងអ្នក។” ហើយទូលបង្គំដឹងថានេះគឺជាទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់។ ហើយយើងជឿទ្រង់ ព្រោះយើង ឃើញទ្រង់ធ្វើដូចគ្នាក្នុងចំណោមពួកយើង។

365 យើងលះបង់ខ្លួនយើងនៅថ្ងៃនេះ ដោយមោះមុត យើងធ្វើនៅទីនេះក្នុង

ក្រុមជំនុំនេះ និងនៅលើខ្សែអាត់។ ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅនាទីនេះ សូមឱ្យបុរស និងស្ត្រីគ្រប់រូប ក្មេងប្រុសឬក្មេងស្រីដែល—ដែលមានវត្តមាននៅទីនេះ ឬឈរនៅ ខាងក្រៅ ឬព្យាវនៅលើកាសែត សូមឲ្យយើងធ្វើការថ្វាយយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ ហើយ លះបង់ខ្លួនយើងទាំងស្រុងចំពោះការបម្រើព្រះ។

366 ធ្វើចលនាលើទស្សនិកជន ព្រះអម្ចាស់ ក្នុងព្រះចេស្តា ហើយប្រោសអ្នកជំងឺ។ ពួកគេបាននិយាយថា ពួកគេមានក្មេងប្រុសពីការម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះ។ សូមឱ្យ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យនោះ...យើងដឹង គ្រាន់តែអង្គុយនៅក្នុងវត្តមានរបស់ ទ្រង់បែបនេះ វានឹងធ្វើវា។ ប្រសិនបើអ្នកអាចឆ្លងកាត់វិទ្យុនិងទូរទស្សន៍ ឆ្លងកាត់ ទឹកដី ហើយព្យាបាលអ្នកជំងឺ “ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ហើយវាបាន ព្យាបាលពួកគេ” អ្នកអាចធ្វើដូចគ្នានៅនាទីនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់ ដែលទ្រង់នឹងប្រោសមនុស្សឈឺគ្រប់រូប ពីការ គ្រប់ទាំងអ្នករងទុក្ខ នៅទីនេះនិងអ្នក ដែលបានឮព្រះបន្ទូលទាំងនេះ។ ព្រះប្រទានវា។ ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំគឺសម្រាប់ ពួកគេ។

367 ជាមួយនឹង—ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ និង អារម្មណ៍សម្រាប់អ្នកខ្លះខាត ទូលបង្គំសូមថ្វាយពួកគេដល់ទ្រង់ នៅលើអាសនៈ សម្រាប់ថ្វាយយញ្ញបូជា ដែលជាកន្លែងដែលរាងកាយបង្ហូរឈាមរបស់កូនចៀម នោះដាក់ជាដង្វាយសម្រាប់អំពើបាបនិងជំងឺរបស់យើង ដាក់នៅទីនោះ។ ទូលបង្គំ សូមអង្វរដល់សេចក្តីមេត្តាសម្រាប់ប្រជាជន។ ទូលបង្គំចង់ឈរដូចលោកម៉ូសេ បានធ្វើ នៅក្នុងការរំលោភសម្រាប់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយនិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាពួកគេ ចំពោះពួកគេ បន្តិចទៀត ហើយផ្តល់ ឱកាសឱ្យពួកគេម្តងទៀត។” កុំ—កុំធ្វើវាឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់។ ចូរ—អនុញ្ញាត ឱ្យដំណឹងល្អទៅឆ្ងាយបន្តិច។

368 ពួកគេ—ពួកគេត្រូវបានថ្កោលទោស ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា សេចក្តីមេត្តាករុណានិងព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់—នឹងពង្រីកដល់មនុស្ស ចុងក្រោយដែលមានឈ្មោះរបស់ពួកគេនៅលើសៀវភៅ។ ហើយខ្ញុំដឹងថាពួកគេ នឹង។ វាមិនពិបាកក្នុងការអធិស្ឋានប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ ឬប្រឆាំង នឹង—ឬប្រឆាំងនឹង ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដ៏ទេវភាព ខ្ញុំចង់និយាយថា ព្រះអម្ចាស់ អើយ ព្រះបន្ទូលដែលបានសន្យា ព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានបើកសម្តែង ព្រះបន្ទូល

ដែលបានតម្រូវទុកជាមុនមនុស្សទាំងនេះនៅខាងក្រោយមុនកំណើតផែនដី។ វាមិន—វាមិនពិបាកក្នុងការ—អធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងសង្គ្រោះអ្នកដែលមានឈ្មោះនៅលើសៀវភៅទេ ព្រោះខ្ញុំដឹងថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ “អស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមក។” ហើយគ្មានអ្នកណាអាចមកបានទេ លុះត្រាតែគាត់បានទទួល។

369 ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអង្គអើយ ថានៅគ្រប់ទីកន្លែងដែលពាក្យទាំងនេះធ្លាក់ចុះ ទាំងនៅលើកាសែតនិងមានវត្តមាននៅទីនេះ ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងហៅមនុស្សគ្រប់រូបដែលបានតម្រូវទុកជាមុនឥឡូវនេះ តាំងពីកំណើតលោកិយ នៅពេលដែលឈ្មោះរបស់ពួកគេត្រូវបានដាក់នៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។ សូមឲ្យពួកគេព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះមានបន្ទូលនៅថ្ងៃនេះ ក្នុងសម្លេងដ៏តូច នៅតែតូចនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ ដោយនិយាយថា “នេះជាផ្លូវ ដើរក្នុងវា។” ផ្តល់វា ព្រះបិតា។ ខ្ញុំសូមវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

370 ហើយខណៈពេលដែលយើងកំពុងឱនក្បាលនៅទីនេះនៅក្នុងទស្សនិកជនប្រសិនបើអ្នកជឿថានេះជាការពិត ហើយអ្នក—អ្នក...ខ្ញុំបានដាក់ ដៃរបស់ខ្ញុំនៅលើកន្សែងដៃទាំងនេះដាក់នៅទីនេះ និងកញ្ចប់សម្រាប់អ្នកជំងឺនិងអ្នករងទុក្ខ។ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកមួយសំណួរ ដោយស្មោះឥឡូវនេះ។

371 ខ្ញុំមិនមកទីនេះដើម្បីស្តាប់ទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំអស់កម្លាំង។ ខ្ញុំអស់កំលាំងហើយ។ ខ្ញុំមិនក្មេងដូចពីមុនទេ ហើយខ្ញុំ—ហើយខ្ញុំដឹងថាសម័យរបស់យើងត្រូវបានរាប់។ ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំត្រូវដាក់គ្រប់រឿងតូចតាចដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន សម្រាប់ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។ ខ្ញុំត្រូវអធិប្បាយរាល់ពេលដែលខ្ញុំអាចមានឱកាស។ ខ្ញុំត្រូវទៅ ខ្ញុំត្រូវទៅ ថាតើខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចឬអត់។

372 ខ្ញុំមកទីនេះព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាចង់ធ្វើវា។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ធ្វើវា។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ហើយខ្ញុំមិននិយាយអ្វីដែលអាក្រក់និងពិបាកទេ ទៅ—ទៅ... ព្រោះខ្ញុំចង់។ នៅទីនោះ—មានចង្វាក់នៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ។ រឿងនេះដែលត្រូវបានបើកសម្តែងគឺជារឿងដែលជំរុញខ្ញុំឱ្យធ្វើរឿងទាំងនេះ។ ខ្ញុំនិយាយដោយសប្បុរស ដោយក្តីស្រឡាញ់។ ខ្ញុំមិនចង់ស្តីបន្ទោសស្តីបុរសរបស់យើងទេ។ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើដូច្នោះទេ បងប្អូនប្រុសស្រី។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់នាំអ្នកទៅ—កន្លែងមុតស្រូច ជាកន្លែងដែលអ្នកអាចមើលឃើញការកែតម្រូវនិងរំពាត់របស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលអ្នកត្រូវតែចូលមក

ឥឡូវនេះ។ កុំដាក់វាចេញ អ្នកអាចរង់ចាំយូរពេក។

373 ហើយអ្នកដែលចង់មកខាងព្រះអម្ចាស់ ដោយចុះចូលយ៉ាងពេញលេញ នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក នៅក្នុងវត្តមាននៅក្នុងទស្សនិកជនឥឡូវនេះ ឬនៅក្នុងទឹកដីដែលខ្សែអាត់នឹងមាន តើអ្នកនឹងខឹងក្បាលចុះ...កុំលើកដៃឡើងបើអ្នកមិនមានន័យ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកពិតជាមានន័យមែន អ្នកចង់មកឯព្រះអម្ចាស់ ជាមួយនឹងជីវិតដ៏បរិសុទ្ធ តើអ្នកមិនលើកដៃអ្នកឥឡូវនេះទេឬ? ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ អ្នកកំពុងថ្វាយខ្លួនអ្នកជាថ្មីដល់ព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីព្យាយាមទទួលបានការតិះដៀល។ អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំសុខចិត្តទទួលយកការតិះដៀលនៅថ្ងៃនេះ។”

374 ខ្ញុំក៏លើកដៃទាំងពីរឡើង។ ខ្ញុំចង់ទទួលយកការតិះដៀលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមកលើខ្ញុំ។ ខ្ញុំរីករាយពាក់សញ្ញានេះហៅថា “អ្នកសម្តែងបរិសុទ្ធ” អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់ហៅវា។ ខ្ញុំពាក់វាដោយមោទនភាព ព្រោះវាសម្រាប់ជាប្រយោជន៍របស់ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំពាក់វាដោយមោទនភាព។

375 តើអ្នកទាំងអស់គ្នាមិនចង់ធ្វើដូចគ្នាទេឬ? លើកដៃឡើង ហើយនិយាយថា “ដោយព្រះគុណនៃព្រះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់...ខ្ញុំ...” ពួកសិស្សបានត្រឡប់មកវិញគិតថាវាជាកិត្តិយសដ៏អស្ចារ្យដែលទទួលបានការតិះដៀលពីព្រះនាមទ្រង់។ ឬអ្នកចង់ទទួលបានការតិះដៀលរបស់តារាហូលីវូដខ្លះ ឬទូរទស្សន៍ខ្លះ ឬសមាជិកក្រុមជំនុំខ្លះ ឬអ្វីមួយ? ឬតើអ្នកចង់បានការតិះដៀលនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ? “សូមប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវការតិះដៀលនៃព្រះបន្ទូលព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់ធុញទ្រាន់នឹងការតិះដៀលនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ សូមឱ្យទូលបង្គំទ្រាំទ្រផងព្រះអម្ចាស់។”

ហើយឈើឆ្កាងដ៏បរិសុទ្ធនេះខ្ញុំនឹងទទួល  
រហូតក្តីស្លាប់នឹងដោះលែងខ្ញុំ  
នឹងទៅផ្ទះ ដើម្បីបានមកជុំពាក់។

376 នឹងមានមកុដនៅថ្ងៃណាមួយសម្រាប់យើង។ វាកំពុងត្រូវបានធ្វើឡើងឥឡូវនេះ។ នៅពេលដែលជីវិតនៅលើផែនដីនេះត្រូវបានដំណើរការ នោះយើងដឹងថាវានឹងត្រឹមត្រូវ។

377 ឥឡូវនេះមិនមានបន្ទប់ដើម្បីនាំមនុស្សមកជុំវិញអាសនៈទេ។ សូមឱ្យកន្លែង



អង្គុយរបស់អ្នក កន្លែងដែលអ្នកនៅ ជាអាសនៈ។ “អស់អ្នកដែលជឿ...” ខណៈពេលដែលយើងអធិស្ឋាន។

378 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ មើលទៅខ្ញុំដូចជាដៃភាគច្រើននៃក្មេងនិងចាស់ ឡើងនៅក្នុងទស្សនិកជននេះ។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានថា រាល់ពេលដែលខ្សែអាត់ត្រូវបានចាក់ ប្រជាជននឹងលើកដៃឡើង ហើយលុតជង្គង់ចុះនៅក្នុងបន្ទប់ ឱពុកនិងម្តាយទៅហើយចាប់ដៃគ្នា ហើយនិយាយថា “អូនសម្លាញ់ យើងជាសមាជិកក្រុមជំនុំយូរល្មមហើយ។ ចូរយើងមករកព្រះគ្រីស្ទ។” ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។

379 ប្រទានពរដល់មនុស្សទាំងនេះនៅទីនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានដល់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជីវិតបរិសុទ្ធ។ ពួកគេជាច្រើន ព្រះអម្ចាស់ គឺជាមនុស្សល្អ។ ពួកគេ—ពួកគេជាប្រជាជនរបស់ទ្រង់ ពួកគេគ្រាន់តែមិនដឹងការពិត។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងបង្ហាញពួកគេនូវសេចក្តីពិតរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់។ “ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត។”

380 ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងយ៉ូហាន ទូលបង្គំគិតអំពីជំពូកទី១៧ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ញែកពួកគេជាបរិសុទ្ធ ឱព្រះវរបិតា តាមរយៈសេចក្តីពិត។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត។”

381 ហើយវាជាថ្មីម្តងទៀត ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅតែជាសេចក្តីពិត។ វាតែងតែជាសេចក្តីពិត ពីព្រោះវាជាព្រះ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងញែកពួកគេជាបរិសុទ្ធតាមរយៈសេចក្តីពិត។ នោះគឺ ញែកជាបរិសុទ្ធ បន្ទុកពួកគេពីគោលលទ្ធិនិងនិកាយទាំងអស់។ បន្ទុកពួកគេពីរឿងលោកិយទាំងអស់ ទៅជាជីវិតបរិសុទ្ធនៃព្រះបន្ទូល។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេជារបស់ទ្រង់ឥឡូវនេះ។ អ្នកបានសន្យាថានឹងធ្វើវា។ ហើយក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានជំនួសពួកគេ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

382 ឥឡូវនេះ ដោយឱនក្បាលរបស់យើង ចូរច្រៀងទំនុកតម្កើងនេះ ខណៈពេលដែលយើងបន្តអធិស្ឋាន។

ព្រះយេស៊ូវបានបង់វាទាំងអស់  
ទាំងអស់ចំពោះទ្រង់...(គិតពីវា!)  
អំពើបាប...

383 ម្សិលមិញខ្ញុំនៅ—កន្លែងមួយ ហើយបុរសម្នាក់កំពុងវាស់ខ្ញុំសម្រាប់ឈុតដែល  
បងប្រុសម្នាក់នៅក្នុងព្រះវិហារបានទិញឱ្យខ្ញុំ។ គាត់បាននិយាយថា “ឈុតរបស់  
អ្នកមើលទៅក្តៅ ហើយខ្ញុំបានទិញឱ្យអ្នកត្រជាក់មួយ។”

384 ហើយខ្ញុំបានទៅកាត់វា ហើយគាត់បាននិយាយថា “និយាយថា ស្នាស្នាំរបស់  
អ្នកកំពុងធ្លាក់ចុះ។ អ្នកត្រូវតែមានបន្ទុកធ្ងន់នៅថ្ងៃណាមួយ។”

385 ហើយខ្ញុំបានគិតថា “បាទ បន្ទុកនៃអំពើបាប។ ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវបានបង់វា  
ទាំងអស់។” ស្តាប់នៅពេលយើងច្រៀងវា។

ព្រះយេស៊ូវបានបង់...ទាំងអស់  
បន្ទាប់មក ពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំចំពោះទ្រង់ខ្ញុំ...(តើ  
អំពើបាបបានធ្វើអ្វីខ្លះ?)  
អំពើបាបបានបន្សល់ទុកនូវស្នាមប្រឡាក់ពណ៌ក្រហម:  
ទ្រង់បានលាងវាឱ្យពណ៌សដូចព្រិល។

386 ព្រះជាម្ចាស់អើយសូមអាណិតមេត្តាយើង។ ក្នុងនាមជាពេលវេលាដ៏  
ជ្រាលជ្រៅនៃការធ្វើសមាធិនេះ សូមឲ្យព្រះបន្ទូលត្រាំនៅក្នុងចិត្តដ៏ជ្រាលជ្រៅ  
ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមឱ្យប្រជាជនទោះបីជាពួកគេយឺតសម្រាប់អាហារ  
ពេលល្ងាចរបស់ពួកគេ...ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់អើយ នេះលើសពីសាច់។ នេះគឺជា  
ជីវិត។ “ពាក្យរបស់ខ្ញុំគឺជាសាច់” ទ្រង់មានបន្ទូល។ ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រលឹង  
ស្រែកឃ្លានរបស់យើងកំពុងញ៉ាំ។

387 ឥឡូវនេះសូមយកយើង ព្រះអម្ចាស់ បង្កើតយើង។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមយក  
ទូលបង្គំទៅជាមួយពួកគេ។ ខ្ញុំចង់ទៅជាមួយពួកគេ។ ទូលបង្គំនឹងឡើងទៅកាល់វ៉ា  
រីឥឡូវនេះ ដោយសេចក្តីជំនឿ។ ខ្ញុំនឹងទៅជាមួយក្រុមជំនុំនេះ។ ឥឡូវនេះគ្រាន់តែ  
ដាក់ខ្ញុំលើព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំបានធ្វើខុស។ ជាច្រើនដងដែលខ្ញុំ...

388 ថ្មីៗនេះ ខ្ញុំនឹងឈប់អធិប្បាយ។ ប្រជាជននឹងមិនឮខ្ញុំទេ។ ពួកគេគ្រាន់តែបន្ត  
ធ្វើរឿងដដែល ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបាក់ទឹកចិត្ត។ ខ្ញុំបានសាងសង់ស្មុគស្មាញមួយ។ ឱ  
ព្រះអង្គអើយ! ពីរបីថ្ងៃអាទិត្យមុន នៅពេលដែលទ្រង់ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវសញ្ញានោះនៅ  
ទីនោះ មិនមែន...ហើយអានព្រះគម្ពីរ ហើយឃើញទ្រង់បានប្រាប់ម៉ូសេ ដូចជា  
សុបិននោះ ថាមានភ្នំមួយផងដែរ ហើយនឹងក្លាយជាទីសម្គាល់ដល់គាត់។ ហើយ

បន្ទាប់មកនៅចុងបញ្ចប់របស់វា ដើម្បីដឹងថាខ្ញុំ—ខ្ញុំបានចាកចេញពីមនុស្សឈឺ ជាច្រើន ពុំនូវកិច្ចមិនត្រឹមតែនៅក្នុងទំនាយប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងការបង្រៀន ព្រះបន្ទូល និង—និងសម្រាប់ការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកដំងើ។ អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យបុរស ម្នាក់ទម្លាក់ស្លាប់នៅទីនេះនៅក្នុងឥដ្ឋ បន្ទាប់មកបានធ្វើឱ្យគាត់មានជីវិតឡើងវិញ សម្រាប់ការបញ្ជាក់ថាវាជាការពិត។ ទ្រង់តែងតែបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

389 ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជាក់វាឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលទូលបង្គំ នៅខុបបណ្តឹងរូងរបស់ទ្រង់។ យកមនុស្សគ្រប់គ្នាទាំងនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូម យកលោកិយចេញពីយើង។ យកទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ ខណៈពេលដែល យើងនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ គ្រាន់តែយកលោកិយ មកបំផ្ទុះដូងចិត្តរបស់ យើង ព្រះជាម្ចាស់ ឥឡូវនេះ។ ទាញពិភពលោកនិងការថែរក្សាពិភពលោកចេញពី យើង។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមឲ្យយើងក្លាយជាគ្រីស្ទានដ៏បរិសុទ្ធ ឲ្យមានសេចក្តី ស្រឡាញ់ និងសប្បុរស និងផ្តែមល្អម ដោយបង្កើតផលនៃព្រះវិញ្ញាណ។ មែនអត់ ព្រះអម្ចាស់? យើងនៅខុបបណ្តឹងរូងរបស់ទ្រង់។ អំពើបាបបានបន្ទាល់ទុកនូវស្នាម ប្រឡាក់ពណ៌ក្រហមនៅលើយើងម្នាក់ៗ ប៉ុន្តែព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់អាចលះបង់ វាបាន ហើយធ្វើឱ្យវាសដូចព្រិល។ សូមប្រទានវា ខណៈពេលដែលយើងកំពុង រង់ចាំទ្រង់។ យកយើង យើងជារបស់អ្នក បានថ្វាយជីវិតរបស់យើងដល់ទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រទានវា ព្រះអម្ចាស់ ដល់យើងម្នាក់ៗ។

390 បេះដូងទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទូលបង្គំ ឃើញកំហុសរបស់ទូលបង្គំ ទាំងអស់។ ទូលបង្គំឃើញកំហុសរបស់ទូលបង្គំ។ ព្រះអង្គអើយ ចាប់ពីពេលនេះ ទៅ ទូលបង្គំព្យាយាមរស់នៅឲ្យអស់ពីសមត្ថភាព ដើម្បីជួយទ្រង់។ ទូលបង្គំ ចង់ទៅ ទូលបង្គំចង់ថ្វាយជីវិតទូលបង្គំជាថ្មីដល់ទ្រង់ នៅព្រឹកនេះ។


391 បន្ទាប់ពីបាននាំយកការចោទប្រកាន់នេះប្រឆាំងនឹងទូលបង្គំ—មិត្តភក្តិ បញ្ចេញរបស់ទូលបង្គំនៅទីនោះ ហើយត្រូវតែនិយាយការពិបាកទាំងនេះ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំបានធ្វើវាដោយការបើកសម្តែងរបស់ទ្រង់។ ទូលបង្គំមាន អារម្មណ៍ថាទ្រង់បានប្រាប់ទូលបង្គំឱ្យធ្វើវា។ ឥឡូវនេះវាចេញពីស្មារបស់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំរីករាយដែលវាបានបិទ។ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ ធ្វើជាមួយវាតាមដែលពួកគេចង់ ឱព្រះវរបិតា។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាពួកគេនឹង ទទួលយកវា។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងសង្គ្រោះមនុស្សគ្រប់គ្នា ព្រះអម្ចាស់។

392 សូមឲ្យមានការរីកចម្រើននៃមនុស្សសុចរិត ហើយអំណាចដ៏អស្ចារ្យមួយ  
 បានមកក្នុងចំណោមក្រុមជំនុំមុនពេលវាដំណើរការ។ ទូលបង្គំ...វាមិនពិបាក  
 ក្នុងការអធិស្ឋាននោះទេ ព្រោះទ្រង់បានសន្យា។ ហើយយើងកំពុងសម្លឹងមើល  
 ព្រះអម្ចាស់អើយ សម្រាប់ការទាញទីបីដែលយើងដឹងថានឹងធ្វើរឿងដ៏អស្ចារ្យ  
 សម្រាប់យើងនៅកណ្តាលរបស់យើង។

393 ទូលបង្គំជារបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំដាក់ខ្លួននៅលើអាសនៈនេះ  
 ជាការថ្វាយដូចដែលទូលបង្គំដឹងពីរបៀបធ្វើខ្លួនឯង។ សូមយកលោកិយចេញពី  
 ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់។ យករបស់ដែលងាយខូចពីទូលបង្គំ ផ្តល់ឱ្យទូលបង្គំនូវអ្វី  
 ដែលមិនអាចរលួយបាន ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ សូមឱ្យទូលបង្គំអាចរស់នៅតាម  
 ព្រះបន្ទូលនោះយ៉ាងជិតស្និទ្ធ រហូតដល់ព្រះបន្ទូលនឹងនៅក្នុងទូលបង្គំ ហើយ  
 ទូលបង្គំនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំមិនដែលងាកចេញពីវា  
 ឡើយ។ សូមឲ្យទូលបង្គំកាន់ជាវរបស់ស្តេចនោះឲ្យតឹង ហើយកាន់វាយ៉ាងជិត។  
 ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។

394 សូមប្រទានពរដល់យើងទាំងអស់គ្នា។ យើងជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ដូចដែល  
 យើងថ្វាយខ្លួនយើងដល់ទ្រង់នៅព្រឹកនេះ ជាថ្មីក្នុងចិត្តរបស់យើង។ យើងជារបស់  
 ទ្រង់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់បម្រើ។

ព្រះយេស៊ូវ...

សូមព្រះប្រទានពរអ្នក! បងប្រុសនេវីល។ 

63-0707M ការចោទប្តូរកាន់  
រោងឧបោសថប្រាណហាំ  
ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរអាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)